




Maribor, 10. januarja 1970

zasedanje d e l a v s k e g a s v e t a - v četrtek, 
25. decembra lani je bilo šesto redno 
Zasedanje delavskega sveta, na katerem 
so najprej razpravljali o osnutku leto
šnjega plana investicijskega vzdrževa
nja za matično podjetje in za obratno 
enoto remont-servis TAM Novi Sad. Po 
predlogu,ki ga je posredovala delavske
mu svetu gospodarska komisija, znaša 
Plan investicijskega vzdrževanja za ma
tično podjetje 14,876.000 dinarjev, za 
obratno enoto remont-servis TAM Novi 
Sad pa 200.600 dinarjev. Predlog gospo
darske komisije je delavski svet v celo
ti potrdil.

Na predlog vodstva podjetja in upravne
ga odbora je delavski svet razpravljal 
tudi o delnem planu investicij za leto 
1970. Čl ane delavskega sveta je sezna
nil z delnim planom investicij, ki zna
ša za TAM 8,874.600 dinarjev, predsed
nik gospodarske komisije Stefan Kajzer.
Po krajši razpravi je delavski svet si
cer potrdil predlagani delni plan inve
sticij za leto 1970, vendai je še zahte
val od vodstva podjetja in svoje gospo
darske komisije, da mu na enem izmed 
prihodnjih zasedanj predložita poročilo
0 stanju strojnega parka ter po možno
sti tudi konkretne predloge za rešitev 
tega problema v našem, podjetju.

V nadaljevanju zasedanja je delavski 
svet razpravljal o osnutku sprememb in 
dopolnitev pravilnika o delitvi osebnih 
dohodkov in drugih prejemkov delavcev 
ter o pripombah iz javne razprave na ta 
osnutek. Med spremembami in dopolnitva
mi tega pravilnika, ki jih je predlaga
la gospodarska komisija, je bil tudi 
predlog za povečanje vrednosti točke 
analitične ocene za 10 odstotkov. Pred
lagane spremembe in dopolnitve omenje
nega pravilnika je delavski svet v ce
loti potrdil. Kalkulativna vrednost 
točke znaša sedaj 1,10 din.

Delavski svet je na tem zasedanju po
trdil tudi osnutek pravilnika o organi
zaciji knjigovodstva, pravilnik o in
venturi ter spremembe in dopolnitve
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pravilnika o nagradah za varno delo.

Na predlog vodstva podjetja, upravnega 
odbora in svoje gospodarske komisije je 
delavski svet razpravljal tudi o osnutku 
pogodbe o poslovno-tehničnem sodelovanju 
med TAM in podjetji Avtokaroserija Novi 
Sad, Avtomontaža Ljubljana, Karoserist 
Maribor, ITAS Kočevje in Vozila Nova Go
rica. Delavski svet je ugotovil, da je 
takšna oblika sodelovanja med TAM in na
vedenimi podjetji koristna in potrebna, 
zato je dal soglasje k omenjeni pogodbi 
ter pooblastil generalnega direktorja, 
tovariša Stojana Perhavca, dipl. inž.,da' 
podpiše pogodbo o poslovno-tehničnem so
delovanju z navedenimi podjetji.

X X X

PROIZVODNI REZULTATI LANSKEGA LETA -
V prvi točki dnevnega reda prve redne s e 
je upravnega odbora so člani razpravlja
li o doseženih proizvodnih rezultatih v 
preteklem letu. Plan montaže za december 
je znašal 490 vozil, dejansko pa je bilo 
v tem mesecu montirano 522, prodano pa 
559 vozil. Plan montaže je bil v decem
bru torej več kot zadovoljivo iz p o ln je n .  
Kljub temu, da je montaža v decembru p re 
segla plan za 32’'voz.il, pa še vedno ni 
bil izpolnjen letni p laa .  pr^jjzrvtvdjaj« , ki 
je znašal 5800 vozil. Lani, to je l e t a  
I9 69, smo namreč v dvanajstih mesecih 
izdelali 5726 vozil, prodali pa 5801 vo
zilo. Letni plan proizvodnje je bil tako 
izpolnjen 98,7 odstotno, plan prodaje pa 
100 odstotno. Verjetno ni treba posebej 
opisovati vzrokov, ki so vplivali na ne-’ 
izpolnitev lanskoletnih planskih zadolži
tev, saj vsi vemo, da so nas vse l e to  
spremljale težave v proizvodnji, in to 
predvsem zaradi nenehnega pomanjkanja 
kooperantskih delov ter surovin za pro
izvodnjo. Ne glede na to pa smo lahko s 
proizvodnimi rezultati v preteklem l e tu  
zadovoljni, saj smo izdelali poleg 5726 
vozil še 1082 motorjev za firmo KHD, kar 
nam da, preračunano v ure po normi, 400 
vozil TAM 5000.

V esli iz TAM izdaja in form ativna  slu žb a  TAM v sa k o  d ru g o  (a b o to .  V se  n ov ice  sp o roča jte  na  te l. i t .  284. U rednik  Adi 2 u n ec .



Poglejmo še na kratko letošnje planske 
zadolžitve. Kot je znano, predvideva 
proizvodni plan za leto 1970 izdelavo 
7000 vozil, kar je za 19 odstotkov več 
od lanske,ga proizvodnega plana. Po tem 
planu bomo izdelali letos 2.230 vozil 
TAM 2001, 2.860 vozil TAM 5000,580 vo
zil TAM 5500, 4-30 vozil TAM 6500, 100
avtobusov A 3000 in 800 avtobusov AS 
3500. Poleg tega bomo po tem planu iz
delali tudi okoli 2070 motorjev, 1800 
ton rezervnih delov in 2800 ton delov 
za kooperacijo.

To so torej naše letošnje proizvodne 
naloge, ki seveda niso majhne in jih 
bo mogoče realizirati le s polnim anga
žiranjem vsakega posameznika na svojem 
delovnem mestu.

X X X

PLAN IZVOZA PRESEŽEN - Iz poročila zu
nanjetrgovinskega oddelka o izvozu v 
preteklem letu je razvidno, da je zna
šal plan izvoza za december 200.000 
dolarjev, naročil je bilo za 354-.559 
dolarjev, dejansko pa smo izvozili v 
omenjenem mesecu za 355.095 dolarjev. 
Mesečni plan izvoza je bil tako izpol
njen 178 odstotno. Kumulativno smo v 
dvanajstih mesecih lani izvozili za 
4,089.566 dolarjev, kar predstavlja 
121 odstotno izpolnitev plana izvoza. 
Največ smo izvozili na konvertibilno 
področje, in sicer za 2,640.636 dolar
jev. Izvozni rezultati v preteklem le
tu so torej več kot zadovoljivi.

Plan izvoza za januar znaša 350.000 do
larjev, naročil pa je že za 356.767 do
larjev.

X X X

PREGLED IZPOLNITVE PLANA REZERVNIH DE
LOV IN MOTORJEV - Na podlagi poročila 
priprave dela je upravni odbor na svo
ji prvi redni seji letos razpravljal o 
izpolnitvi plana rezervnih delov in mo
torjev v času od 1. januarja do 30. no
vembra 1969. leta. Ugotovil je, da smo 
izpolnili plan rezervnih delov v enaj
stih mesecih lani 111,43 odstotno,plan 
rezervnih motorjev 93 .33 odstotno,plan 
agregatnih motorjev pa 148,67 odstotno.

X X X

ZLATA PLAKETA ZA TAM - Tovarna avtomo
bilskih in traktorskih delov ter pribo
ra iz Bečeja je pred kratkim podelila 
našemu podjetju zlato plaketo za dolgo
letno sodelovanje. Plaketo smo prejeli 
ob 10-letnici obstoja tega podjetja.
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IMENOVANJE VODJE DE 11 - Na predlog v 
stva podjetja in vodstva proizvodnega 
sektorja je upravni odbor na svoji 3} 
redni seji imenoval za vodjo DE-11 - k 
vačnica tovariša Henrika Marka,dipl.in 
z veljavnostjo od 1. 1. 1970. Tovariš M 
ko je bil tri leta vrJsilec dolžnosti viš
je te delovne enote. ,,

Me
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CEPLJENJE PROTI GRIPI - Drugo in obene:^
zadnje cepljenje proti gripi bo v našema]
podjetju v ponedeljek, 19. in v torek^
20. januarja, in sicer na istih cepišči)^c
kot doslej. Zdravstvena služba priporoči ?
vsem, ki so se dali cepiti prvič, da pr*
dejo še drugič, kajti uspešno je le dva/
kratno cepljenje, kot smo že večkrat poL
udarili. *

x x x  d]
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OBJAVA - Tovarna avtomobilov in motorji ' 
Maribor sprejme v redno delovno razmerjiQ(.

- večje število diplomiranih strojnih 
inženirjev tehnološke in energetski 
smeri; nj

- metalurškega tehnika za delo v kontr<^ 
li sprejema; g,

- kemijskega tehnika za lakirnico;

- več diplomiranih ekonomistov za orga'^ 
nizacijski oddelek in finančno revici
zijo; Sr

Ve
- inštruktorja metod v centru za izobraJr" 

bo (kandidat mora imeti za to delovncp' 
mesto končano pedagoško akademijo in-gc 
dustrijske smeri z ustrezno tehnično 
izobrazbo ali dokončano višjo tehnič'^. 
no šolo in sedem let prakse);

- tehnologa II za delo v tehnološki pri-^1 
pravi proizvodnje (kandidat mora ime-& 
ti dokončano višjo tehnično šolo ir 
šest let prakse);

- knjigovodjo v oddelku kalkulacije $1 
finančnem sektorju (kandidat mora ime-̂ * 
ti dokončano ekonomsko srednjo šolcČ? 
in štiri leta prakse); . &c

- več kvalificiranih in polkvalificira- r, 
nih kovino-finobrusilcev, ostrilcev '£■ 
rezalnega orodja, strugarjev, vrtal-J' 
cev in livarjev. /

Prijave sprejema kadrovsko socialna 5!
služba, oddelek za delovna razmerja.

Člani kolektiva, napotite svoje sorod;
nike in znance v TAM! T
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kako bomo proslavljali 20-l^tnicg samou
pravljanja v TAM - V četrtek, 29. janu
arja bo poteklo 20 let od izvolitve prve
g a  delavskega sveta v našem podjetju. Na 
jjta dan bomo proslavljali v podjetju 20- 
g(letnico samoupravljanja.

rNa dan praznovanja, to je v četrtek, 29. 
januarja bo imel delavski svet ob 10.uri 
in 30 minut svečano zasedanje v novi je
dilnici v drugem sanitarnem prostoru. Na 
Zasedanje so povabljeni vsi dosedanji 

J predsedniki delavskih svetov in upravnih 
J odborov, predstavniki slovenske vlade in 
Lldružbenopolitičnin organizacij, predstav
niki vodstev občinskih organizacij in
Najaktivnejši samoupravljavci TAM v pre
teklih dvajsetih letih. Na tem zasedanju 

' bodo podeljena priznanja najzaslužnejšim 
Članom kolektiva oziroma samoupravljav
cem.

j/Drugi del praznovanja se bo pričel ob 12. 
L-Uri v prostorih nove presarnice v karo- 
sernici, kjer bo zbor celotnega kolekti

va. Na zboru bo imel svečani govor gene
ralni direktor Stojan Perhavc, dipl.inž.

»t
kaznovanje obletnice samoupravljanja bo 

‘Se posebej obeleženo s poskusnim pogonom 
ĉ ove 1000-tonske stiskalnice, s čemer bo 
'^a svečan način zaključena sedanja faza 
^konstrukcije podje-tja. V drugem delu 

[kaznovanja bo sodelovala tudi tezenska 
i-6odba na pihala.
Lr

X X X

Zaskrbljujoče s ta n je  v proizvodnji - v
s-jpedo, 21. januarja se jo ob običajnem 
L<r5su sestal na ;>b. redni seji upravni 
D|ibor podjetja. Pretežni del seje je po- 

_BVetil proizvodnim problemom. V živahni 
Razpravi, v kateri so sodelovali vsi 
_flani upravnega odbora, je bilo ugotov
ljeno, da se že v začetku leta pojavlja
lo v proizvodnji procejčnje težave, ki 
[Jam jih povzročajo predvsem zunanji do
bavitelji. Na saznamu manjkajočih delov 
® 29 izredno kritičnih pozicij. Zanimi

v o  je, da je na seznamu kritičnih pozi
cij tudi nekaj takih dolov, ki jih izde- 
^jemo v našem podjetju.

Ker tudi zadnja poročila ne dajejo upanja 
za izboljšanje stanja, v katerem se tre
nutno nahaja naša proizvodnja, je zahteval 
upravni odbor od vodstva podjetja, da ukre 
ne vse potrebno za čimprejšnjo izboljšanje 
sedanjega stanja v proizvodnji. Prav tako 
je pozvol vso družbenopolitične organizaci 
je in sploh vse člane kolektiva,da po svo
jih najboljših močeh prispevajo k izbolj
šanju proizvodnih rezultatov.

Kakšni so torej prvi letošnji proizvodni 
rezultati? Plan za januar predvideva izde
lavo 600 vozil. V času od 5. do 18. janu
arja je bilo montiranih 140,vskladiščenih 
54, prodanih pa 55 vozil. V omenjenem ča
su je bilo izdelanih poprečno 11,7 vozil 
na dan. Dnevni popreček izdelanih vozil j 
izredno nizek. Za izpolnitev mesečnega 
plana bi morali montirati v montaži d6 
konca meseca še 460 vozil in šasij ali po
prečno 38,4 vozil in šasij dnevno.

IZPLAČILO OSEBNIH DOHODKOV - Finančni sek
tor obvešča člane kolektiva, da je obra
čunska osnova osebnih dohodkov oziroma 
vrednost točke analitične ocene, ki je bi
la s 1. januarjem letos povišana za 10 od
stotkov, že uveljavljena v novih odločbah; 
Ker pa oddelek za proučevanje osebnih do
hodkov ni uspel pravočasno predati novih 
odločb oddelku za obr ,čun osebnih dohod
kov, da bi jih lahko ta obračunal po no
vih odločbah, ne bomo prejeli v sredo, 28. 
januarja akontacije osebnih dohodkov po 
novih odločbah. V sredo, 23. januarja bo
mo torej prejeli akontacijo osebnih dohod
kov za januar po odločbah, ki so veljale 
v decembru, presežek osebnih dohodkov po 
obračunu za december, izplačan pa bo tudi 
rezervni' sklad, dosežen v preteklem letu.
V soboto, 20. februarja, ko bodo po novih 
odločbah izplačani osebni dohodki za ja
nuar, bomo prejeli tudi obračunano razli
ko akontacije za januar.

S stališča nihanja osebnih dohodkov je ta 
zamuda celo ugodna, ker bo omilila padec 
osebnih dohodkov ob koncu februarja, ko 
bodo po predvidevanjih izplačila manjša'v 
primerjavi z januarskimi za eno tretjino.

V esli ir TAM irdaja in form ativna s lu ib a  TAM v sak o  d rugo soboto . V se  n o v ice  sporočajte  na te l. St. M4. U red n ik  Adi Žunec.



TISKOVNA KONFERENCA V TAM - V četrtek, 
22. januarja je bila v sejni sobi delav
skega sveta tiskovna konferenca, ki jo je 
sklical generalni direktor Stojan Per- 
havc, dipl. inž.. Konference se je ude
ležilo 24 predstavnikov tiska, radia in 
televizije, direktorji štirih podjetij, 
ki so tega dne podpisali v TAM pogodbo o 
poslovno-tehničnem sodelovanju,predstav
niki vodstva podjetja,samoupravnih orga
nov in drugi.

To konferenco je sklicalo naše podjetje, 
da bi seznanilo javnost s stališči TAM 
do sedanjega stanja v jugoslovanski av
tomobilski industriji, da bi vzpostavili 
tesnejše stike med TAM in predstavniki 
tiska, radia in televizije, kakor tudi 
zato, da bi podrobneje seznanili javnost 
z razvojnim programom TAM.

Ta tiskovna konferenca jo bila nujno po
trebna. Prek novinarjev smo namreč obve
stili javnost o načrtih našega podjetja 
in o problemih v avtomobilski industri
ji, s katerimi se trenutno srečujejo pro
izvajalci gospodarskih costnih motornih 
vozil. Podrobneje bomo o tej pomembni 
konferenci poročali v našem glasilu.

PODPIS POGODBE 0 POSLOVNO-TEHNIČNEM SO
DELOVANJU - V četrtek, 22. januarja je 
pet direktorjev podpisalo v sejni sobi 
upravnega odbora pogodbo o poslovno-teh- 
ničnem sodelovanju med TAM in podjetji 
Karosorist Maribor, Avtomontaža Ljublja
na, Vozila Nova Gorica in Avtokaroserija 
Novi Sad. Kot osnovni namen pogodbe o 
poslovno-tehničnem sodelovanju med nave
denimi podjetji navajajo podpisniki do
seganje boljših uspehov poslovanja na 
podlagi bolj smotrnega usklajevanja pro
izvodnih programov, proizvodnje gospo
darskih cestnih motornih priključnih vo
zil in njihovih delov, sklopov ter agre
gatov za potrebe domačega in tujega trga.

Pogodba je pričela veljati 1. januarja 
letos.

NOVA CENA TOPLE MALICE - V sredo, 21.ja
nuarja je upravni odbor na svoji 36.red
ni seji ponovno razpravljal o predlogu 
restavracije za povišanje cen toplim 
obrokom. Po krajši razpravi je sklenil, 
da se poviša cena topli malici za 0,30 
dinarjev oziroma od sedanjih 2,50 na 
2,80 dinarjev. Tako bomo od 1. februar
ja lotos plačevali za toplo malico 1,40 
din, preostalo polovico pa bo krilo pod
jetje.

JUpravni odbor je sprejel tudi predlog 
stavracije o povečanju cen za kosilo < 
4,20 na 5,00 din in večerje od 2,50 d 
na 3,20 din. Te cene veljajo za abonent« 
medtem ko je upravni odbor prepustil vo 
stvu restavracije oblikovanje cen za zul 
nje goste, vendar pod pogojem, da mora?—  
biti ekonomske.

I

TEČAJ ZA PRIUČITE V DELAVCEV ZA DELO V K/a: 
ROSERNICI - Karosernica objavlja štirim* 
sečni tečaj za priučene delavce za roč) 
in strojno oblikovanje pločevine. KandiMl 
ti se naj osebno ali pismeno s prošn^ 
priglasijo za tečaj v oddelku za delovr* 
razmerja v KSS, najkasneje do vključno 
januarja letos. Pr

x x x

SESTANEK MLADINSKEGA POLITIČNEGA AKTIVA vj
V torek, 27. januarja bo ob 13,15. uri 
sejni sobi delavskega sveta razširjen sV0 
stanek mladinskega političnega aktiva Tii0 
na katerem bodo razpravljali o predlogo 
novih oblik dela organov upravljanja v 
šem podjetju. Ta sestanek, ki se ga bo4a 
udeležili člani aktiva mladih komunist$5 
predsedniki in sekretarji mladinskih ak^t 
vov ter člani predsedstva, pripravlja $>r 
kretariat aktiva mladih komunistov skuJ)Q 
s predsedstvom ZM TAM.

x x x  F

BREZPLAČNI KONCERT - V počastitev 20-le*! 
nice samoupravljanja v TAM pripravlja s4ic 
dikalna organizacija skupaj s Slovensk»>r 
narodnim gledališčem v Mariboru brezpla^j 
ni koncert za člane kolektiva. Koncert 
v petek, 30. januarja v SNG Maribor. Pr%6 
četek bo ob 19. uri. Vstopnice za ta koii.2 
cert bodo delile sindikalne podružnice.

Program koncerta: &
fU

1. Uvertura - Rossini: Seviljski brivec^
2. Cavatina - Fig-,ro - Baronik Emil K,
3. Madame Butterfly - Nada Zrimšek, Carls: 

Biasini
4. Pardon, madame - Victoria in njen hu-1 

zar - Stanko Colnarič
5. Prodana nevesta - duet - Jernej PlahiV 

ta in Josef Feik p
6. Barcarola - Nada Zrimšek, Dragica Sadfci 

nik, zbor in orkester g
7. Mala Floramy - Zorica Barač g,
8. Napitnica - Traviata - Nada Zrimšek, 

Carlo Biasini, zbor, orkester fc
9. Dežela smehljaja - Lehar - Jernej Plafc 

huta
10. Potpori - Strauss - orkester
11. Zaključni prizor - solisti, zbor, ba

let.
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i/ANUARSKSGA PROIZVODNEGA PLANA NISMO IZ-. 
n^OLNILI - V sredo, 4-. februarja je bila 
^8. redna seja upravnega odbora, na ka
teri so najprej razpravljali o doseženih 
Proizvodnih rezultatih v januarju. Ugo
tovili so, da je bil mesečni plan proiz
vodnje vozil v preteklem mesecu izpol
njen le 57 odstotno. Montiranih je bilo 
^amrec le 3^2 vozil ali poprečno 13,7 
5̂ ozil in šasij na dan. V januarju je bi- 

vskladiščenih 177, prodanih pa 192 
^ozil. Stanje v proizvodnji je torej več 
Jot zaskrbljujoče. Sploh je vprašanje, 
)(*ako bomo nadomestili zaostanek, kajti 
^58 neizdelanih vozil v januarju pred
stavlja skorajda polmesočno proizvodnjo.
^rav zaradi tega je tudi malo upanja, da 
lkomo letos res lahko izdelali 7000 vozil. 
Kdo je kriv za takšno trenutno stanje v 
Proizvodnji, je težko ugotoviti, dejstvo 
Pa je, da primanjkujejo montaži vsak dan 
^azni kooperantski deli, brez katerih ne 
!*ore kompletirati vozil. Organizatorji 
proizvodnje sicer trdijo, da se je sta
nje v prvih dneh februarja nekoliko iz
boljšalo, vendar to še ni zagotovilo, da 

bo trenutna kritična situacija v pro
izvodnji čez noč izboljšala.

 ̂ozirom na to je upravni odbor sklenil, 
bo v kratkem sklical izredno razšir

jeno sejo upravnega odbora, na kateri bo
jo z vodstvom podjetja in z organizator
ji proizvodnje podrobneje analizirali na
stalo situacijo v proizvodnji ter nakaza- 
l'"*i rešitev za izboljšanje le-te.

1̂  februarju morajo v montaži izdelati po 
Proizvodnem planu 605 vozil in šasij ali 
Poprečno 25,2 na dan, po operativnem pro
gramu pa 59^ vozil in šasij ali poprečno 
C^*75 na dan. Če prištejemo k tem zadol
žitvam še zaostanek 258 neizdelanih vo- 
*il iz preteklega meseca, so naše dnevne 
Zadolžitve še neprimerno večje.
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ŽE V ZAČETKU LETA UGODNI IZVOZNI REZULTA
TI - Poročilo zunanjetrgovinskega oddelka
o opravljenem izvozu v januarju letos ka
že, da je znašal plan izvoza za omenjeni 
mesec 350.000 dolarjev, naročil je bilo' 
za 356.767 dolarjev, dejansko pa smo iz
vozili za 388.706 dolarjev. Mesečni plan 
izvoza je bil tako izpolnjen 109-odstotno, 
letni pa 7-odstotno. V januarju smo iz
vozili največ naših proizvodov na konver
tibilno področje.
Plan izvoza za februar znaša 4-14-.000 do
larjev, naročil pa je za 228.180 dolarjev.

x x x  1

TUDI TEČAJNIKOM POVIŠANI OSEBNI DOHODKI - 
Pred kratkim je upravni odbor na svoji 
37. redni seji, na predlog centra za iz
obrazbo, sklenil, da se poviša urna postav
ka vsem tečajnikom v učni delavnici od 
2,50 na 2,62 dinarjev. Povišanje velja od
1. januarja 1970.

X X X

BOMO LETA 1971 DOBILI VSI STENSKE KOLE
DARJE? - Iz leta v leto je med člani ko
lektiva vedno večje popraševanje po barv
nih stenskih koledarjih, ki jih nabavlja 
podjetje ob novem letu za naše poslovne 
partnerje. Mnogi člani kolektiva se tudi 
čutijo hudo prizadeti, ker po tolikih in 
tolikih lotih zaposlitve v TAM ne morejo 
dobiti ob novem letu stenskega koledarja. 
Resnici na ljubo naj še povemo, da so si' 
ga mnogi po teh ali onih zvezah le pribo
rili, zato je bilo vselej negodovanje še' 
hujše. Prav zaradi tega je predlagal pro
pagandni odsek upravnemu odboru, da se 
naroči v prihodnje stenske koledarje tudi 
za vse člane kolektiva. Upravni odbor se 
je v načelu strinjal s predlogom, vendar 
je prepustil dokončno odločitev svetom de
lovnih enot, kajti ti se bodo tudi morali 
odločiti za način plačila koledarjev.

V esti iz TAM izd a ja  in fo rm a t iv n a  s lu ž b a  TAM v sa k o  d r u g o  so b o to .  V se nov ic e  s n o r o č a i te  n a  te l .  Jt. 2*4. U red n ik  Adi Žunec



NOVE OBLIKE DELA ORGANOV UPRAVLJANJA - 
Vsem članom kolektiva, predvsem pa orga
nom upravljanja v delovnih enotah, je 
znano, da je posebna komisija, ki jo je 
imenoval delavski svet,pripravila pred
log novih oblik dela organov upravlja
nja v našem podjetju in ga dala v dvo
mesečno javno razpravo, se pravi, do 15. 
februarja letos. Do tega časa bo tudi 
tehnični sekretar organov upravljanja 
sprejemal predloge za dopolnitve in 
spremembe predlaganih novih oblik dela 
organov upravljanja v TAM. Vse prispele 
dopolnitve in spremembe bo potem pregle
dala komisija za samoupravne odnose, ki 
bo tudi izdelala dokončen predlog novih 
oblik dela organov upravljanja v našem 
podjetju, obenem pa bo tudi predlagala 
izdelavo statuta podjetja.

X X X

SESTANEK MLADINSKEGA POLITIČNEGA AKTIVA -
V torek, 27. januarja je bil v sejni so
bi delavskega sveta sestanek mladinske
ga političnega aktiva TAM. Sestanka so 
se udeležili člani aktiva mladih komuni
stov in predsedniki ter sekretarji mla
dinskih aktivov. Razpravljali so o pred
logu novih oblik dela organov upravlja
nja v TAM. Udeležence sestanka je s 
predlogom novih oblik dela organov 
upravljanja seznanil sekretar organov 
upravljanja.

Razprava je bila živahna in vsestranska. 
Največ so razpravljali o dolžini mandat
ne dobe članov delavskega sveta. Menili 
so, da je štiriletna mandatna doba bodo
čih članov delavskega sveta predolga in 
bi jo kazalo skrajšati. Prav tako so ve
liko razpravljali tudi o bodoči organi
zaciji samouprave v delovnih enotah.Raz
pravljavci so bili namreč mnenja, da 
predlog za združitev samoupravljanja v 
nekaterih delovnih enotah ne bo dosegel 
svojega namena. Večina mladink in mla
dincev je tudi predlagala, da bi kazalo 
povečati število članov delavskega sve
ta, in sicer od sedanjih 53 na 61 čla
nov. Sploh je bila razprava na tem se
stanku živahna in je pokazala, da mla
dini ni vseeno, kakšno bo v bodoče delo 
in vloga organov upravljanja v našem 
podjetju.

X X X

OBVESTILO UPRAVIČENCEM DO OTROŠKEGA DO
DATKA - Oddelek za socialno zavarovanje 
obvešča vse, ki bodo uveljavljali otro
ški dodatek od 1.aprila letos dalje, da

morajo predložiti ustrezno izjavo najU 

kasneje do ponedeljka, 23. februarja le' 
tos. Kdor tega ne bo storil do omenjene' 
ga roka, se mu šteje kot da ni upravi' 
čen do otroškega dodatka. Obrazce za iz
javo bo pripravil oddelek za social: 
zavarovanje. Vsak upravičenec do otros^s 
kega dodatka bo lahko dobil ta obrazec** 
v vodstvu svoje delovne enote, in sicefc 
od 13. do 18. februarja letos. Na obra^ 
cu mora navesti osebe, ki jih preživljf« 
in svoje dohodke. Kdor ni bil zaposlen^ 
TAM vse prejšnje leto, mora tudi napisal 
kje je bil zaposlen predtem in kako dol^c 
Od prejšnjega delodajalca mora zahtevati? 
potrdilo o izplačanem osebnem dohodku 
letu 1969. Enako potrdilo morajo predlogi 
žiti oddelku za socialno zavarovanje tufa 
vsi zakonci, ki so zaposleni v TAM in uto 
ljavljajo otroški dodatek. j

Vsi tisti, ki bodo vložili zahtevek zžjt 
otroški dodatek prvič, morajo izpolniti?! 
samo priglasnico, in sicer v oddelku zfc  
socialno zavarovanje. Izpolnjene obrazci? 
bodo sprejemala vodstva delovnih enot.

Podrobnejša pojasnila za izpolnjevanji 
obrazcev daje oddelek za socialno zavarct^ 
vanje, telefonska številka 532.

►  c
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CEPLJENJE PROTI GRIPI — Oddelek za var-|- 
stvo pri delu obvešča, da bo cepljenja^ 
proti gripi za tiste člane kolektiva, ki,, 
so se dali cepiti le enkrat, v petek, 2 
februarja od 6. do 21. ure v prostorih^
ambulante v prvem sanitarnem prostoru.^
Takih članov kolektiva, ki so se dal 
cepiti samo enkrat, je okoli 1300. Pri- 1 
pominjamo, da je uspešno le dvakratno cel 
1 jenje.

OBVESTILO RIBIŠKE S 'KCIJE - Sindikalna"' 
ribiška sekcija TAM obvešča vse, ki že-!" 
lijo postati njeni člani, pa tudi seda-ĵ  
nje člane, da pobirajo članarino za meha! 
nično delavnico in bližnje oddelke Bala, 
Bukvič, za drugi objekt Mirko Sučič, za,̂  
tretji objekt Karel Gregorčič, za uprav-' 
no poslopje pa Martin Lapuh. Za zunanji 
člane bo pobiral članarino Bojan Weiss^

X X X
J

TEKMOVANJA V VELESLALOMU NE BO - Zimsko-f' 
športna sekcija obvešča, da odpade za dafl< 
nes napovedano tekmovanje v veleslalomu C: 
na Pohorju. Tekmovanje je preloženo za 
nedoločen čas zaradi neugodnih snežnih v 
razmer in premajhnega števila prijavlje'" 
nih tekmovalcev.
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jfZREDNA RAZŠIRJENA SEJA UPRAVNEGA ODBORA 
ponedeljek, Ib. februarja je bila iz- 

jfedna razširjena seja upravnega odbora, 
i&a kateri so razpravljali samo o seda
njem stanju v proizvodnji. Seje so se 
L^deiežili. poleg članov upravnega odbo- 
tfre, direktorji sektorjev, vodja tehno
loške priprave proizvodnje, vodja pri
j a v e  dela, vodja rabave,sekretar sekre
tariata ZK TAM in predsednik sindikalne 
Organizacije.

Jvodne besede o proizvodni problematiki 
Jžifc podal predsednik upravnega odbora 
tPrago Šamancur, dipl. occ.. Poudaril je, 

je izredna seja upravnega odbora skli
cana zato, da bi na njej ugotovili, kaj 
*vira našo redno proizvodnjo, da ne po- 

po pianu, obenem pa bi naj na tej 
*2eJi nakazali rešitve za-nekatere odpr
le probleme, s katerimi se že precej 
•asa nečuje upravni odber.

^Pravni cdbor so zanimala predvsem na- 
. Pednja vprašanja: kako smo se pripravi
li v TAM za izpolnjevanje letošnjega 
/^oizvcdnegs p]ar.a, kako je z vključe
vanjem novih proizvodov v redno proiz
vodnjo, kaicšno je planiranje proizvod- 
i jje in kakšne so metode planiranja,kak- 

jo problematika zaradi pomanjkanja 
^odj j i;i kakšni so odnoni med firmo KHD 
,elr TAJI in nazadnje budi, kakšna je naša 
fadrovska problematika. Se posebej je 
'Pravni cdbor želel na toj seji ponovno 
poučiti vse napaka, na katere je cdbor 
Ĵ0 večkrat opozarjal strokovne službe 
p v* vodstvo podjetja in obenem zahteval, 
1J5 se čitaprej rosijo vse ugotovljene na- 
iarke in odprti prohleiri v proizvodnji in 
La podjetju. Upravni odbor se namreč ne 

v?c zadovoljiti le j, obljubami,tem- 
Š odločno zahteva od vodstva podjetja,

. irevtorjpv sektorjev in organizatorjev 
.g^oiavodrj 3 nemoten:; izpolnitev posta- 
■ jen:.h planskih ^aiol^itev.

0 Živahni in vsestranski razpravi o 
)■* "obl sili h kooperacije je upravni odbor 
^lecil, da :.;cri vodstva podjetja takoj
1 c'lmornc ukrepati i:. poskrbeti za:
!ia
1 ''strežne zasedbe dalovnih mest v ko- 
je^Paciji:

- reorganizacijo nabavnega oddelka;
- ureditev odnosov v zunanjetrgovinskem 

oddelku (proučiti je treba, zakaj odha
jajo ljudje prav iz tega oddelka na de
lo drugam).

Vodstvo podjetja mora prav tako analizira
ti kooperacijske možnosti gospodarskih or
ganizacij v bližini našega podjetja ter 
proučiti, kako bi jih bilo mogoče vključi
ti v kooperacijsko sodelovanje. Proučiti 
mora tudi vse načine integracijskih proce
sov s tistimi gospodarskimi organizacija-' 
mi, ki so zainteresirane za takšne proce
se.

V razpravi o vključevanju novih proizvo-' 
dov v redno proizvodnjo je bilo ugotovlje
no, da novo vozilo TAM 2001 še danes ni 
v celoti tehnološko rešeno, čeprav je že 
v redni proizvodnji.

Z ozirom na vso navedeno problematiko je 
upravni odbor sklenil, da mora vodstvo 
podjetja ukreniti vse potrebno,da bi se v 
prihodnje izognili nepotrebnim problemom, 
še posebej takim, ki si jih sami povzroča
mo. Upravni odbor je tudi zahteval, da mo
rajo strokovne službe dosledno upoštevati 
dogovorjene termine pri uvajanju novih 
proizvodov.

V razpravi o planiranju kot takem je uprav
ni odbor ugotovil, da se na tem področju 
pojavljajo napake zaradi kratkoročnega 
spreminjanja planskih podatkov, pomanjka—  
nja tehničnih osnov, zamujanja pri spre
membah osnovne dokumentacije, posamičnih 
posebnih naročilih in zaradi nepovezano
sti planskih podatkov. Sploh je upravni' 
odbor ugotovil, da se v podjetju ne drži
mo planske discipline. Zaradi tega je tu
di sklenil, da se morajo vse službe na pod
ročju planiranja strogo držati že spreje
tih dogovorov. Ko je upravni odbor raz-' 
pravljal o problematiki orodja, je ugoto
vil, da je ta problematika izredno pereča, 
saj posamezne delovne enote nimajo zadost
nih količin orodja. Upravni odbor je zara
di tega sklenil, da mora vodstvo podjetja 
takoj ukreniti vse potrebno za odpravo teh 
pomanjkljivosti in zagotoviti proizvodnji 
zadostne količine potrebnih orodij.

V e it i  iz TAM izdaja in form ativna služba TAM vsako  dru go so b o to . V se  n o v ice  sp oročajte  na te l. i t .  284. U rednik  Adi £ u n ec .



Glede odnosov med firmo KHD in TAM je 
upravni odbor ugotovil, da firma KHD ne 
posveča dovolj pozornosti našim potre
bam. Ta odnos se negativno kaže tudi v 
naši proizvodnji. Odbor je menil, da je 
nujno treba navezati s to firmo tesnej
še stike, kazalo pa bi tudi proučiti 
možnosti za nastavitev stalnega ali ob
časnega predstavnika TAM pri firmi KHD.

V razpravi o kadrovski problematiki je 
upravni odbor ugotovil, da ne vodimo 
prave kadrovske politike,zato tudi pri
haja • v nekaterih strokovnih službah 
do kadrovskih problemov. Sploh bi bilo 
treba, po ugotovitvah upravnega odbora, 
rešiti kadrovsko problematiko v sami 
kadrovsko socialni službi in šele potem 
v ostalih strokovnih službah. Kadrovsko 
socialna služba ima namreč premalo 
ustreznih kadrov za reševanje kadrov
skih vprašanj v podjetju.

Ob koncu seje je upravni odbor razprav
ljal še o uspešnosti tistih strokovnja
kov, katerim so bili pred nedavnim po
višani osebni dohodki po devetem členu 
pravilnika o delitvi osebnih dohodkov. 
Odbor je menil, da trenutno kritično 
stanje v proizvodnji dovolj prepričlji
vo kaže, da strokovnjaki niso opravili 
svojih nalog, kar je upravni odbor od 
njih upravičeno in samo po sebi umevno 
pričakoval. Zaradi tega zahteva upravni 
odbor od generalnega direktorja, da mu 
predloži do 17. marca letos predlog za 
znižanje dodatka osebnega dohodka po 
devetem členu vsem tistim strokovnjakom, 
ki niso zadovoljivo opravili svojih na
log.

Podrobneje bomo o tej pomembni seji 
upravnega odbora poročali v prihodnji 
številki našega glasila.Poročal bo teh
nični sekretar organov upravljanja.

ANKETA MLADINSKE ORGANIZACIJE- Predsed
stvo zveze mladine našega podjetja je 
pripravilo anketo o vprašnjih dela in 
vlogi mladinske organizacije v TAM. 
Vprašalnik bodo razdelili predsedniki 
mladinskih aktivov 1323 mladim članom 
kolektiva, ki niso starejši od 27 let. 
Rezultati ankete bodo koristno rabili 
vodstvu mladinske organizacije pri na
črtovanju bodočega dela te družbenopo
litične organizacije v podjetju.Anketa 
bi naj dala tudi odgovor na vprašanje, 
kaj si želijo mladi od svoje organiza
cije.

Predsedstvo mladinske organizacije pros' 
vse mlade člane kolektiva, da v lastne1 
interesu z vso resnostjo izpolnijo vpra 
šalnik in ga izpolnjenega oddajo predse 
nikom aktivov ali v vodstvu delovne eno 
te, kjer delajo.

PRAZNOVANJE DNEVA ŽENA - Cb dnevu že‘ 
si bodo naše sodelavke skupaj ogledale 
SNG Maribor komedijo ameriškega pisanj
lja Ustinova t:Do srednjih vej”. Sindik j
na organizacija je že odkupila 340 vstot 
nic za dve predstavi, ki bosta v sobot j 
7. marca ob 15.30 in 19.30 uri. Vstopni;; 
ce za obe predstavi bodo delili pred-t 
sedniki sindikalnih podružnic. j

r
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SMUČARSKO TEKMOVANJE - Zimsko-športna^ 
sekcija obvešča vs s ljubitelje smučanj1̂ 
da bo jutri, v nedeljo, 22. februarja' 
ob 10. uri množično smučarsko tekmovs11 
v smuku na Pohorju pred hotelom Bellvue 
Interesenti se lahko prijavijo tudi pol 
ure pred pričetkom tekmovanja. ^

E
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ZASEDANJE'DELAVSKEGA SVETA - Včeraj, v s 
petek, 20. februarja je bilo 7. redno z 
zasedanje delavskega sveta, na katerem v 
so najprej potrdili delo'upravnega odbot 
ra med dvema zasedanj ima. Delavski svetv 
je tudi potrdil inventurno poročilo za i 
leto 1969. Nato je imenovgl petčlansko o,
komisijo, ki mora pripraviti vse potretî  
za razpis mesta generalnega direktorja#; 
Tovarišu Stojanu Perhavcu poteče namreč!

ir

v tem mesecu štiriletna mandatna doba. i,

Na predlog finančnega sektorja in gospo^1 
darske komisije je delavski svet~potrdl] 
tudi predlog novih cen za naše proižvodj 
Predlagane nove cene so višje za 12,2 
Ta predlog bo posredovan v dokončno po-.' 
trditev zveznemu uradu za cene.

‘ J;
Delavski svet se je tudi seznanil z o- ' 
kvirnimi natečajnimi pogoji za posojila^ 
individualnim graditeljem stanovanj. Nâ  
tečaj bo v kratkem izobešen v informa- j 
tivnih omaricah. .

K
Ob koncu zasedanja je generalni direktč^ 
govoril o poteku del na izdelavi elabo-^ 
rata o perspektivnem razvoju podjetja. 2 
Elaborat temelji na pogodbi o sodelovanj 
ju med TAM in KHD.
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'jZASEDANJE DELAVSKEGA SVETA - V petek, 27. 
.februarja je delavski svet na osmem red- 
,nem zasedanju razpravljal o poslovanju 

1 'podjetja v letu 1969. Poročala sta Rado 
^Solob in Štefan Kajzer. V poročilu ugo- 
■“ Javljata poročevalca, da z doseženimi 
rezultati poslovanja v preteklem letu 
ne moremo biti v celoti zadovoljni. Po
datki namreč kažejo, da smo poslovali v 
letu 1969 slabše kot leto prej.

L0
jjl0 ugotovitvah delavskega sveta bomo po
drobneje poročali v prihodnji številki 
Zasega glasila.

ie
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PROIZVODNJA V FEBRUARJU - Proizvodni re
z u l t a t i ,  doseženi v februarju, so še 
v2dno pod planiranimi, kljub temu, da 

T smo v omenjenem mesecu izdelali 515 vo- 
ril. Plan za februar je namreč predvide-

1 val izdelavo 605 vozil. V februarju so 
30tOrej montirali v montaži poprečno 21,4  
! ^ozil in šasij na dan. Mesečni plan pro
izvodnje smo tako izpolnili le 85,12 
3 Mstotno.
'A

prvih dveh mesecih letos smo izdelali 
ig5? vozil ali 348 vozil manj, kot je zna- 
( »3l dvomesečni proizvodni plan, prodali 
K  smo le 606 vozil. ' Zadnji podatki o 

poteku proizvodnje v februarju nam torej 
ijPepričljivo dokazujejo, da se je stanje 

proizvodnji izboljšalo, vendar se še 
«®dno otepamo s vPrecejšnjimi težavami, 

3-” 13 časa trajajoče težave nas resno opo- 
'^rj&jo, da moramo storiti za proizvod- 

< po vse, kar je v naših močeh, saj je že 
_ 'Skorekoč resno ogrožen letni plan pro
izvodnje.

ga marcu morajo montirati v montaži po 
_ '^oizvodnem planu 635 vozil in šasij 

poprečno 24,4 na dan, po operativ
en* programu pa 573 vozil in šasij ali 

^Prečno 22,1 na dan. Če prištejemo k 
zadolžitvam še 348 neizdelanih vo- 

 ̂ *1 iz preteklih dveh mesecev, morajo 
lati v montaži celo poprečno 35,4 

°Zil in šasij na dan.

JAVNA RAZPRAVA 0 OSNUTKU PRAVILNIKA 0 RE
KREACIJI - Pred kratkim je upravni odbor 
dal v 15-dnevno javno razpravo osnutek 
pravilnika o rekreaciji.

Poglejmo nekaj temeljnih določb omenjene
ga osnutka. Po tem pravilniku bi naj zna
šal regres za letovanje v času letnega 
dopusta za vsakega zaposlenega delavca 
500 dinarjev ne glede na višino njegovih 
osebnih dohodkov in družinske razmere. De-* 
lavci bi naj tudi v prihodnje dobili 30 
odstotkov akontacije iz osebnega dohodka,' 
na podlagi poprečnega osebnega dohodka, 
izplačanega v preteklem letu. Sredstva za 
izplačilo akontacije za letni dopust, za 
delavce, zaposlene v TAK, se formirajo iz 
mase osebnega dohodka delovne enote. Re
gres in akontacijo iz osebnega dohodka 
bi se naj izplačalo delavcu ob nastopu 
letnega dopusta, in sicer pod pogojem,da 
dopust ne traja manj kot 10 dni.

Ta pravilnik mora potrditi še delavski 
svet, veljaven pa bo osem dni po objavi.

Vse pripombe na osnutek pravilnika spre
jema tehnični sekretar organov upravlja
nja do vključno sobote, 14. marca.

IZVOZ V FEBRUARJU - Iz poročila zunanje
trgovinskega oddelka o izvozu v februarju 
je razvidno, da je znašal plan izvoza za 
omenjeni mesec 414.000 dolarjev, naročil 
je bilo za 228.180 dolarjev, dejansko pa 
smo izvozili za 268.000 dolarjev. Mesečni 
plan izvoza je bil tako izpolnjen 65-od- 
stotno, letni pa 12-odstotno. Kumulativ
no smo v prvih dveh mesecih letos izvozi
li za 656.706 dolarjev, seveda največ na 
konvertibilno področje.

Plan izvoza za marec znaša 455.000 dolar
jev, naročil pa je za 296.930 dolarjev.



DVA POMOČNIKA GENERALNEMU DIREKTORJU - 
Na predlog organizacijskega oddelka in 
organizacijsko-kadrovske komisije je de
lavski svet na svojem 0. rednem zaseda
nju sklenil, v skladu z določili statu
ta podjetja, da se ustanovita dve novi 
delovni mesti z nazivom pomočnik gene
ralnega direktorja.

Generalni direktor bi naj imel odslej dva 
pomočnika, in sicer pomočnika za ekonomi
ko in pomočnika za tehniko. V skladu z 
ustanovitvijo omenjenih delovnih mest 
je treba tudi ustrezno spremeniti organi
zacijsko shemo podjetja, določila statu
ta, ki se nanašajo na vodilna delovna me
sta in določila o zastopanju in podpiso
vanju v imenu podjetja. Prav tako je tre
ba določiti delovno področje za obe de
lovni mesti.Razpis obeh novih delovnih 
mest bo pripravila posebna komisija, ki 
jo je pred kratkim že imenoval delavski 
svet.

R ZGOVORI V ZAGREBŠKI PRODAJALNI - Pred 
kratkim je skupina predstavnikov našega 
podjetja obiskala prodajalno Zagreb. V 
neposrednih razgovorih s predstavniki 
prodajalne so razčistili določene nejas
nosti, ki se pojavljajo v odnosih med 
matičnim podjetjem in poslovnimi enota
mi.

Z obiskom zagrebške prodajalne so pred
stavniki našega podjetja zaključili obis
ke poslovnim enotam, za kar jih je ob kon
cu lanskega leta zadolžil delavski svet.

PREDVAJANJE FILMOV V CENTRU ZA IZOBRAZ
BO - V centru za izobrazbo predvajajo 
občasno med malico strokovne in poljudno
znanstvene filme. Dogaja pa se, da za 
predvajanja največkrat ni nikakršne rek
lame. Tako je bilo tudi pred dnevi, ko 
so predvajali film Apollo 11. Čeprav je 
center za izobrazbo obvestil vodstva de
lovnih enot o predvajanju tega filma, ve
čina delavcev ni ničesar zvedela o pred
vajanju tega filma. Delavci so seveda 
kritizirali tak način. Da bi se v pri
hodnje izognili podobnim kritikam, so 
se v centru za izobrazbo odločili, da 
bodo odslej o predvajanju filmov redno 
obveščali vse člane kolektiva v ''Vesteh 
iz TAM” ali v glasilu :;Skozi TAM::.

SMUČARSKI IZLET NA GOLTE — Planinsk 
društvo TAM prireja za svoje člane v J 
deljo, 22. marca smučarski izlet na G<J 
te nad Mozirjem. Odhod z avtobusom t 
istega dne ob 6.30 uri izpred Msribo 
ske ga dvora. Samoprispevek za avtot
znaša 12 dinarjev. Prijave z vplačilol_
sprejemajo predsedniki planinskih sle 
pin vključno do sobote, 14. marca.

I

kr

X X X  ,T o
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SINDIKAT ANALIZIRA SOCIALNE RAZLIKfek 
PODJETJU - Sindikalna organizacija naš<ir 
ga podjetja zbira podatke o tem, koliUpr 
je v TAM družin, ki imajo mesečne dohoifeg 
ke do 400 dinarjev na družinskega članted 
Podatki, ki so jih doslej že utegnilai 
zbrati, kažejo, da je v podjetju 430 
kih družin, od tega pa je kar 275 družia 
pri katerih znaša mesečni dohodek nto 
družinskega člana le 200 dinarjev. Ti Jon 
datki prepričljivo govorijo, da bomo Ĵ l 
rali v našem podjetju posvetiti več po 
zornosti družinam z majhnimi mesečnimi 
prejemki.

h
Za analizo socialnih razlik v podjetji 
se je sindikalna organizacija odločiJpr 
zato, da bi v prihodnje lažje pomagala it) 
vsem tistim članom kolektiva in njihovfcs 
družinam, ki so potrebni sindikalne ozfas 
roma socialne pomoči. 0 socialnih razlil 
kah v našem podjetju bomo še poročali. 'S1

Oc

OBISKALE SO SVOJE BOLNE SODELAVKE - Pre 
stavnice izvršnega odbora sindikalne oJ 
ganizacije našega podjetja so v teh dn^ 
obiskale svoje sodelavke, ki so dalj 
sa na zdravljenju v bolnišnici ali 
zdravijo doma. Ob tej priliki so jim 
stitale za dan žena in jim izročile skrT 
na darila. Podobne obiske so organiziraj 
tudi sindikalne podružnice.

H
X X X  fe

OBLIKOVAL 
marca se j

*TEČAJ ZA ROČNE IN STROJNE 
PLOČEVINE - V ponedeljek, 2. 
pričel v učni delavnici štirimesečni te 
čaj za ročno in strojno oblikovanje ploft 
čevine. Tečaj obiskuje 20 kandidatov, 
tega 12 žensk. Po končanem tečaju se bofc 
do tečajniki redno zaposlili V karosero 
nici. i

i
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[POJAN PERHAVC NA OBISKU PRI FIRMI KHD 
ponedeljek, 16. marca je odpotoval na 

fl®kajdnevni obisk k firmi KHD generalni 
direktor TATI Stojan Perhave, dipl. inž. 
opremljata Ga član republiškega izvrš- 
3(tega sveta Ivan Zupan, inž. in podpred
sednik skupščine občine Maribor Milivoj 
i-̂ ič. Gostje so si ogledali preizkušnjo' 
lovega diesel motorja, ki je sad skupne- 

dela konstruicter je v KHD in TAM. Če 
l4° motor ustrezal vsem tehničnim in eko- 
J°raskim normam, ga bomo serijsko izdelo-

i v našem podjetju.
ptf
ni X X X

_ Tanje v proizvodnji se izboljšuje - v 
j^edo, 18. marca je bila 4-4-. redna seja 
L javnega odbora, na kateri so med os ta
isto razpravljali tudi o proizvodnji v 
/ftsu od 1. do 4. marca. Plan za marec 
siftaša 635 vozil, dejansko pa smo monti- 
Lfcli v prvi polovici marca 262 vozil,
, skladiščili 210, prodr-li pa smo jih 
9̂. V montaži so montirali v času med
• in 14. marcem 14-8 vozil. V tem tednu 
0 montirali v montaži na prvi liniji 

./O šasij ali poprečno 23,33 na dan, na 
5ĵ gi liniji pa 105 vozil ali poprečno 
ie'i5 vozil dnevno. V .soboto, 14. marca 

bilo v nedokončani proizvodnji v 
fttaži 386 vozil, v kontroli 82 in na 
roseriranju 200 vozil. Stanje v pro- 

crNodnji se je sicer nekoliko izboljša
l i  vendar še vedno ne dosegamo dnevnih 
inskih zadolžitev. Organizatorji pro- 
*vodnje napovedujejo, da bomo proizvod- 
*■ Plan za marec izpolnili. Do konca me- 
^ca morajo montirati v montaži še 373 
^žii in šasij ali poprelir.o 27, l^ dnev-

^ X X X

L°*2prave
OrftAUT T

0 NOVIH OBLIKAH DELA ORGANOV 
%VLJANJA ŠE NISO KONČANE - Komisija 

)0* proučevanje samoupravljanja v našem 
!rt)djetju razpravlja te dni o pripombah
* predlog za nove oblike dela organov 
Javljanja. Največ pripomb je prispelo

v času javne razprave na tisti del pred
laganih novih oblik dela organov upravlja
nja, ki predvideva združevanje svetov v 
nekaterih delovnih enotah.Večina razprav
ljavcev je proti predlaganemu združevanju 
svetov. Sploh pa je prispelo na predlog 
novih oblik dela organov upravljanja to
liko pripomb, da ima komisija polne roke 
dela. Na podlagi pripomb bo izdelala ko
misija dokončni predlog novih oblik in ga 
dala v potrditev delavskemu svetu že v 
prvih dneh aprila. 0 tem dokončnem predlo
gu bomo posebej poročali.

X X X

PREGLED IZPOLNITVE PLANA REZERVNIH DELOV 
IN MOTORJEV - Na podlagi poročila pripra
ve dela je upravni odbor pred kratkim' 
razpravljal o izpolnitvi januarskega pla
na rezervnih delov in motorjev. Ugotovil 
je, da smo izpolnili plan rezervnih delov 
v omenjenem mesecu 90,80-odstotno, plan' 
rezervnih motorjev 6,90-odstotno,agregat
nih motorjev pa sploh nismo pričeli izde
lovati.

X X X

TEHNIČNA IZBOLJŠAVA - Na predlog komisije 
za tehnične izboljšave je pred kratkim 
upravni odbor odobril Francu Dvoršaku iz' 
karosernice I.669 dinarjev nagrade za teh
nično izboljšavo. Tovariš Dvoršak je nam
reč predlagal skrajšanje tehnološkega po
stopka priizdelavi obročev za ventilator
je (del. št. 7-0064-7). Po predlogu tova
riša Dvoršaka bo podjetje prihranilo v 
dveh letih pri stroških izdelave 5*994,50 
dinarjev.

X X X

PRVI REZULTATI MLADINSKE ANKETE - Pred
sedstvo zveze mladine TAM je pred kratkim 
pripravilo anketo o delu in vlogi mladin
ske organizacije v TAM. Na vprašanja so 
odgovarjali mladi člani kolektiva, ki ni
so starejši od 27 let. Zbranih podatkov 
še ni veliko, toda vzemimo na primer te
gale: na vprašanje, če želijo postati

V esti ir. TAM itd a ja  in form ativn a  sh ižb a  TAM v sa k o  d n i« o  (o b o to .  V se  n o v ire  sp oroča jte  na te l .  St. 2*4 U rednik  Adj 2.unrc.



člani zveze komunistov, je pozitivno od
govorilo okoli 100 mladink in mladincev. 
Mladi člani kolektiva torej nedvomno že
lijo aktivno delati v organizaciji zveze 
komunistov. Zaradi tega bo morala organi
zacija ZK TAM posvetiti v prihodnje ve
liko več pozornosti vključevanju mladih 
delavcev v svojo organizacijo.0 rezulta
tih te ankete bomo podrobneje poročali v 
eni izmed prihodnjih številk našega gla
sila.

X X X

IZREDNO ZASE D Al’JE DELAVSKEGA SVETA - Da
nes ima delavski svet izredno zasedanje, 
na katerem razpravljajo o osnutku bodo
čega razvoja našega podjetja. Zlasti je 
govora o izgradnji nekaterih novih delov
nih prostorov, ki nam bodo med ostalim 
omogočili izdelavo 13.000 vozil v letu 

1975. Osnutek bodočega razvoja podjetja 
je pripravil oddelek za perspektivni raz
voj podjetja. 0 tem izrednem zasedanju 
delavskega sveta bomo podrobneje poroča
li v prihodnji številki našega glasila.

x x

ZVEZNI POSLANCI V TAM - V petek, 20.mar
ca so se mudili v našem podjetju zvezni 
poslanci - člani odbora za narodno obram
bo pri zboru narodov. Pogovarjali so se 
z direktorjem sektorja skupnih alužb 
Brankom Crnkovičem. Zanimali so se pred
vsem za organiziranost narodne obrambe v 
našem podjetju in se seznanili z našimi 
težavami na tem področju.

X X X

NAGRADE ZA VARNO DELO PODELJENE - Odde
lek za varstvo pri delu je v ponedeljek, 
9- marca podelil nagrade za varno delo 
1713 članom kolektiva, ki v letu 1969 
niso bili v staležu bolnih. Nagrade so 
prejeli po starem pravilniku, in sicer 
kupon za čevlje v vrednosti 70 dinarjev. 
Po novem pravilniku, ki je v veljavi že 
od 1. januarja letos, pa znaša nagrada 
za varno delo 100 dinarjev. Ta novi pra
vilnik bo prvič uporabljen prihodnje le
to, in sicer za leto 1970. Nagrada bo 
izplačana skupno z osebnimi dohodki.

X X X

PRESEŽEK OSEBNE “'-A LOIIOEKA ZA FEBRUAR -' 
Presežek osebnega dohodka, ki je bil do
sežen v februarju in bo izplačan v sobo
to, 28. marca, znaša (po izločitvi 2,5 
odstotka teh sredstev v rezervni sklad)

za proizvodne delovne enote poprečno l8l̂ j 
odstotkov, za režijske delovne enote 1 
poprečno 17)84- odstotkov.

X X X

PREDLOG PLANA INVESTICIJ ZA LETO 1970 
Oddelek za perspektivni razvoj podjetja 
pred dnevi pripravil predlog plana invMJ 
sticij za leto 1970. Po tem predlogu z i  
šajo potrebna sredstva za nabavo oprd 
35,^84.770 novih dinarjev. 0 predlogu pr1' 
na investicij za leto 1970 bo v kratkem^ 
razpravljal upravni odbor, ki bo ta pre<H 
log dal v javno razpravo. I*

X X X  lu

RAZSTAVA 0 RAZVOJU SAMOUPRAVLJANJA - Celf1! 
tralni odbor za pripravo drugega kongres? 
samoupravljavcev Jugoslavije je odločil1̂ 1 
da bo v času tega kongresa, ki bo letos01 
v Sarajevu (datum kongresa še ni določen,0 

razstava o razvoju samoupravljanja. Svojj^ 
dosežke v dvajsetih letih na področju 
moupravljanja bo razstavljalo pet podjei 
iz Slovenije, med njimi tudi TAM.

X X X
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NAROČILA ZA KURJAVO - Sindikalna orgs.ii 
zacija obvešča člane kolektiva, da si la 
ko naročijo premog in drva pri trgovsk« 
podjetju “Dom11 Maribor na odplačilo v tl a 
ali petih mesečnih obrokih. Naročila spra 
jemajo predsedniki sindikalnih podružnic 
vključno do torka, 31. marca.

|>
x x x

TEČAJ ZA PRAVILNO UPORABO LOGAHITMIČNS ° 
RAČUNALA - Center za izobrazbo obvešč’1' 
člane kolektiva, da se bo pričel v april’ 
tečaj za pravilno uporabo logaritmičnih 
računal. Tečaj je namenjen predvsem tist: 
ki pri svojem dolu uporabljajo logaritai 
ne računalnike, pa tudi tistim, ki si žel* 
jo izpopolniti znanje za uporabo računa 
nikov.

Tečaj bo vodil Viljem Krivec, dipl. inŽL 
Tečajniki morajo imeti svoje logaritmičn^ 
računalo. Prijave za tečaj sprejema centC 
za izobrazbo vključno do torka, 31. marcč

k
X X X

Q
BEOGRAJSKI AVTOMOBILSKI SEJEM - Letošnjfe 
beograjski sejan motorjev in motornih vo' 
zil bo od 17- do 2o. aprila. Na tem sejm^ 
bo, kot vsako leto, razstavljalo tudi na*1 
še podjetje.Razstavili bomo kamione, avtt 
buse in motorje. Novost na tem sejmu bo Si 
naše novo vozilo TAM 2001,
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pJNIŽANJE OSEBNIH DOHODKOV PO ČLENU 9 - Na 
predlog generalnega direktorja je uprav
ni odbor na svoji 45. redni seji, ki je 
»ila v petek, 27. marca, razpravljal o na
daljnji upravičenosti do dodatka po 9*čle- 

pravilnika o delitvi dohodkov in dru
gih prejemkov delavcev, ki ga je doslej 
^obivalo okoli 220 članov kolektiva. Mne- 
\je upravnega odbora je, da skupine stro
kovnjakov, ki morajo delati tako, da bo
jo čim hitreje dosegli postavljene cilje, 
fiso opravile svojih nalog tako, kot smo 
d njih pričakovali. Upravni odbor je ta- 
®ga mnenja še posebej zato, ker so bili 
o 9. členu pravilnika o delitvi osebnih 
dohodkov in drugih prejemkov delavcev na
sajeni za uspešno opravljanje svojih na- 
og.

ozirom na to je upravni odbor sklenil, 
a se zniža dodatek po 9. členu vsem, ki 
o dobili ta dodatek septembra in oktobra 
sni. Vsem se zniža ta dodatek za 25 %• 

irja predlog generalnega direktorja bo zni- 
an dodatek po tem istem členu 19 tovari- 

in sicer zraven 25 % še za poprečno 
>8 Ta sklep velja od 1. aprila letos 
bo veljal tako dolgo, dokler ne bomo 

s|°segli vsaj 96 odstotkov kumulativne 
ČFe-diu>s4_i— proizvodnega plana.

1
h x x x

iF^ANUITDELAVSIffiGA SVETA - V ponedeljek, 
G • aprila bo deveto redjio— za-sedanje~Tielav-* 
apega sveta, na katerem bodo po končanem 
52pisu najprej imenovali generalnega di- 

g^ktorja podjetja za naslednjo mandatno 
n°bo. l^azpravljali bodo tudi o naslednjih 
t£adiogih: o predlogu gospodarskega plana 
c,5 leto 1970, o predlogu sklada skupne 
^abe za matično podjetje in za obratno 
ftoto remont-servis TAM Novi Sad, o pred- 

sprememb in dopolnitev pravilnika o 
jtelitvi dohodka in o predlogu pravilnika 
°' rekreacij i. Člani delavskega sveta se 
®ir,cio na tem zasedanju seznanili tudi z do- 
a^nonim predlogom o novih oblikah organov 
javljanja v TAM, ki ga je izdelala komi- 

za samoupravne odnose.

Na tem zasedanju bodo podaljšali tudi man
dat sedanjim organom upravljanja v TAM in 
prodajnih organizacijah ter poslovnih in 
obratnih enotah.

X X X

S SEJE SEKRETARIATA ZVEZE KOMUNISTOV TAM-.
V četrtek, 26. marca je bila redna seja se
kretariata zveze komunistov našega pod
jetja, na kateri so razpravljali o dokonč
nem predlogu novih oblik organov upravlja
nja, o proizvodni problematiki in o vlogi 
članov ZK TAM za izboljšanje trenutnega 
stanja v proizvodnji. Govorili so tudi o' 
pripravah na sejo konference ZK TAM, na ka
teri bodo sprejeli v organizacijo zveze 
komunistov večje število mladih članov ko
lektiva. Na seji so poslušali tudi poroči
lo o delu mestnega komiteja zveze komuni
stov Maribor, ki ga je podal član komi
teja Robert Medved.

X X X

PREGLED IZPOLNITVE PLANA REZERVNIH DELOV 
IN MOTORJEV - Iz poročila priprave d?la 
o izpolnitvi februarskega plana za rezerv
ne dele in rezervne motorje je razvidno,
da smo izpolnili plan rezervnih dglnv v
omenjensa_ma&ecu lI2r33-odstt5tno, plan re
zervnih motorjev 175,86-odstotno, plan ag
regatnih motorjev pa 75-odstotno.

X X X

OSNUTEK PLANA INVESTICIJ ZA LETO 19?0 V 
JAVNI RAZPRAVI - Upravni odbor je pred 
kratkim dal v 10-dnevno javno razpravo 
osnutek plana investicij za leto 1970. Po 
tem predlogu znašajo potrebna sredstva za 
nakup investicijske opreme 35,484.770 no
vih dinarjav. Dokončno bo o osnutku pla
na investicij odločal delavski svet. Vse' 
pripombe na osnutek sprejema tehnični se
kretar org&nov upravljanja do vključno 
ponedeljka, 13. aprila.

V esti  iz TAM i / d a j a  i n fo rm a t iv n a  s lu /.ba  TAM v sa k o  d r u g o  s o b o to .  V se  n o v ic e  s p o r o č a j te  n a  te!, š t .  284. U r e d n ik  Adi Z une c .



PREDLOG DELITVE SKLADA SKUPNE PORABE - 
Sektor skupnih služb podjetja in finanč
ni sektor sta pred kratkim izdelala 
predlog za oblikovanje in delitev sklada 
skupne porabe za leto 1970. Po tem pred
logu znaša sklad skupne porabe 12,386.94-2 
novih dinarjev.

Predlagana je naslednja delitev sklada 
skupne porabe:
- za opremo in vzdrževanje počitniških 

domov 30.000 dinarjev;
- za opremo in vzdrževanje samskih domov 
' 130.000 dinarjev;
- za ureditev okolja v družinskem nasel

ju TAM Tezno 450.000 dinarjev;
- dotacije društvom 120.000 dinarjev;
- za športno dejavnost 54.000 dinarjev;
- za izlete 20.000 dinarjev;
- dotacije poslovnim enotam 2.357 dinar

jev;
- za spominske ure 70.000 dinarjev;
- regresi za enolončnice v letu 1969
' 958.608 dinarjev;
- za izobraževanje kadrov v letu 1969
* 1,005.524 dinarjev;
- dotacija sindikalni organizaciji 

50.000 dinarjev;
- dotacija občini Maribor (za ureditev 

Ptujske ceste) 500.000 dinarjev;
- dotacija za ureditev vodovoda 50.000 

dinarjev.

Sredstva za nakup stanovanj:

- za TAM 6,173.000 dinarjev;
- za poslovne enote 500.000 dinarjev;
- za individualno gradnjo 1,500.000 di- 
‘ nar je v;
- za centralno kurjavo v stanovanjih na 
Maistrovi ulici 160.000 dinarjev;

- prispevek za energetiko 425.650 dinar-
* jev;

- republiški prispevek (8 %) 120.160 di- 
' narjev;
-  razno  47.643 d in a r j e v .

0 predlogu za oblikovanje in delitev 
sklada skupne porabe za leto 1970 bo do
končno odločal delavski svet na svojem * 
devetem rednem zasedanju, ki bo v ponede
ljek, 6. aprila.

X X X

SINDIKAT RAZISKUJE SOCIALNO STANJE ZA-' 
POSLE N IH V PODJETJU - Sindikalna organi
zacija je pred kratkim zbrala podatke o 
socialnem stanju Slanov kolektiva in 
njihovih družin. Raziskovali so predvsem 
socialno stanje tistih Slanov kolektiva, 
ki imajo mesečni dohodek na družinskega

Slana do 400 dinarjev. Podatki, ki so 
doslej že zbrali, kažejo, da je v TAM 
takih družin. Med njimi pa je 116 družil 
imajo mesečne dohodke na družinskega Si 
na od 100 do 250 dinarjev, 90 družin, 
imajo mesečne dohodke od 251 do 300 dil 
jev, 109 družin z dohodki od 301 do 3 
dinarjev in 102 družini z mesečnimi doh»- 
ki od 351 do 400 dinarjev na družinskej 
člana. V dohodek so všteti vsi prejemi41 
razen otroškega dodatka. 0 analizi soci? 
nega stanja zaposlenih je pred dnevi rl, 
pravljal tudi upravni odbor in jo posr^ 
doval v nadaljnjo proučitev ustrezni!*6 
službam. e

0]
Za analizo socialnega stanja zaposlenih*J 
podjetju se je sindikalna organizacija 
ločila zato, da bi v prihodnje lažje po: 
gala vsem tistim članom kolektiva in n, 
hovim družinam, ki so potrebni social 
pomoči.

X X X

I

n
NAGRAJENI ŠOFERJI - Propagandni odsek 
v času od 1. januarja do 31. marca letcrs 
nagradil 89 šoferjev, ki so prevozili * 
našimi vozili 200.000 in več kilometi1 
brez generalnega popravila. Nagrajeni še* 
ferji upravljajo vozila TAM-4500, TAM-4^ 
K, TAM-5000, TAM-5000 HS, AS-3500 in TJS 
2000, Za nagrado so prejeli ročne ure zi^ 
ke :lDarwil", diplome in značke. Nagraje^ 
so bili tudi trije šoferji, ki so prevod 
li z istim avtobusom AS-3500 brez genera^ 
nega popravila 507.000 kilometrov. 16

X X X J

'k

PROIZVODNJA V MARCU - Proizvodni rezulta 
ti, doseženi v marcu, so še vedno pod pl 
niranimi, kljub temu, da smo v omenjene 
mesecu izdelali 533, vskladiščili 482,^ 
prodali pa 470 vozil. Plan za marec j! 
namreč predvideval izdelavo 635 vozil.* 
Zadnji podatki o proizvodnji v marcu kaj 
žejo, da se je stanje v proizvodnji bistle 
veno izboljšalo, vendar so še vedno težah 
ve zaradi pomanjkanja potrebnih kooperant 
skih delov za nemoteno montažo vozil 
(predvsem vozil TAM-2001).
Proizvodni plan za april predvideva izde 
lavo 600 vozil ali poprečno 24 vozil rti 
dan. Ce prištejemo k tem zadolžitvam Še 
večsto neizdelanih vozil iz preteklih * 
treh mesecev, je ta popreSek neprimerni* 
veSji. b
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jfNERALNI DIREKTOR FIRME KHD V TAM - V 
j/edo, 15. aprila je obiskal naše poajet- 
e generalni direktor firme Klockner-Hum- 
oldt Deutz doktor Karl Hainz Sonne s so- 

.jfelavci. Visoke goste so sprejeli gene- 
ijalni direktor TAM Stojan Perhavc, dipl. 
3̂ 2.t direktor proizvodnega sektorja Zvon- 

Kramer, dipl. inž. in direktor pri- 
L^vljalnega sektorja Jože Ciglenečki, 
*Pl. inž.. V sejni sobi upravnega odbora 
o se pogovarjali o možnostih za nadalj- 

sodelovanje med obema tovarnama. Po 
^isku TAM je goste sprejel predsednik 
fUpščine občine Maribor Mirko Žlender, 
tesneje pa tudi predsednik izvršnega sve-
* Slovenije Stane Kavčič, 

tl*
iC x x x

,+L
POSEJE UPRAVNEGA ODBORA — V sredo, 15. 

ila je bila 48. redna seja upravnega 
^ora, na kateri so med drugim razprav- 
sli o poteku proizvodnje v času od 1.
11. aprila. Ugotovili so, da smo v 
njenem času montirali 185, vskladišči- 

‘ 217, prodali pa 213 vozil. V monta-
* so v navedenem času izdelali poprečno 
>5 vozil in šasij na dan. Dnevni popre-
izdelanih vozil je precej manši od 

'^niranega. Upravni odbor je menil, da 
število nedokončanih vozil v monta- 
(375) že precej zaskrbljujoče, zato 
Zahteval od ustreznih strokovnih služb, 
storijo vse, kar je potrebno za izgo- 

~ijvitev teh vozil.
* izpolnitev mesečnega plana morajo mon- 
'*ati v montaži še 4-25 vozil in šasij
^  Poprečno 26,5 na dan, če pa k temu
i  ^vilu prištejemo še zaostanek neizde- 
23r>ih vozil iz prejšnjih mesecev, bodo 
^ a l i  montirati dnevno še več vozil.

ie
X X X

g^^IČNE IZBOLJŠAVE - Na predlog komisi- 
2a tehnične izboljšave je pred dnevi 
f*vni odbor odobril Zvonku Toplaku iz 
^taže 23.035,50 dinarjev nagrade.Francu 

iz kontrole polizdelkov 4.704,20

Leto VII/8

dinarjev, Milanu Golobu iz MO-22 20 di
narjev in Dragu Balogu iz montaže 288 di- 
nsrjev nagrade.

Tovariš Zvonko Toplak je predlagal opu
stitev puš in podložk pri zadnji osi vo
zila TAM-2000 oziroma TAM-2001.

Tovariš Franc Perc je predlagal opusti
tev dveh delov ventilatorja in skrajša
nja navoja na nastavku jeklene cevi.

Tovariš Drago Balog je predlagal vstav
ljanje sornika v prečno cev, skozi kabi
no skupaj z gredjo brzinomera. Za to iz
boljšavo je dobil 148 dinarjev nagrade, 
predlagal pa je še sedem raznih drugih 
izboljšav, za katere je dobil le po 20 
dinarjev nagrade.

Tovariš Milan Golob je predlagal prenos 
obdelave dveh delov iz radialnega vrtal
nega stroja na večvretenski vrtalni stroj. 
Predlog ni upoštevan kot tehnična izbolj
šava.

Podrobneje bomo o predlaganih tehničnih 
izboljšavah poročali v prihodnji števil
ki glasila "Skozi TAM'-1.

X X X

REKORDNA PROIZVODNJA V KOVAČNICI - V ko
vačnici so v marcu izkovali 715 ton iz- 
kovkov in izpolnili^ operativni mesečni 
plan 101-odstotno. Čeprav še niso nikoli 
izkovali toliko ton izkovkov, odkar ob
stoja kovačnica, so vendarle tako rekoč 
komaj dosegli operativni plan. Tako so 
kljub rekordni proizvodnji v marcu še 
vedno v zaostanku po letnem planu za 432 
ton izkovkov. Trimesečni plan so v kovač
nici izpolnili 124-odstotno.

Po planu kovačnice za april morajo izko- 
vati 1048 ton izkovkov. V kovačnici pra
vijo, da tako velikih zadolžitev ne bodo 
zmogli. Predvidevajo, da bodo izkovali 
okoli 650 ton izkovkov in ob tem zmanjša
li zaostanek za okoli 32 ton.

V esti iz TAM iz d a ja  i n i o r m a t iv n a  s lu ž b a  TAM v s a k o  d ru go  so b o to . V se nov ic e  s p o r o č a j te  na te l. St. 284. U red n ik  Adi Z unec.



FINANČNA POMOČ MARIBORSKEMU GLEDALIŠČU - 
Upravni odbor je na svoji 48. redni seji 
v sredo, 15. aprila sklenil, da podjetje 
dodeli finančno pomoč slovenskemu narod
nemu gledališču Maribor v višini 10.000 
dinarjev. V povračilo bo SNG Maribor da
lo brezplačno gledališko predstavo za 
TAM.

X X X

PODALJŠAN MANDAT ČLANOM ORGANOV UPRAV
LJANJA - Delavski svet je pred kratkim 
na svojem devetem rednem zasedanju po
daljšal mandat vsem sedanjim članom orga
nov upravljanja v matičnem podjetju, v 
prodajnih organizacijah in poslovnih ter 
obratnih enotah.Podaljšani mandat bo ve
ljal vse dotlej, dokler ne bo statutarna 
komisija izdelala novega statuta podjet
ja.

X X X

DELITEV SREDSTEV ORGANIZACIJAM IN DRU
ŠTVOM - Pred dnevi je upravni odbor ime
noval posebno petčlansko komisijo,ki mo
ra do njegove prihodnje seje izdela
ti predlog za delitev sredstev iz sklada 
skupne porabe,namenjenih za dotacije or
ganizacijam in^društvom.Komisijo sestav
ljajo: Miloš Škerget, Drago Samastur,
Branko Crnkovič,Aleksander Pipan in Hen
rik Salecl. Komisija bo razdelila dru
štvom in organizacijam 120.000 dinarjev.

X X X

rekreacijski službi. Člani kolektiva, k(N 
nameravajo letovati v počitniških domo^= 
vih turističnih agencij ali v počitnišK 
domu TAM v Omišlju, morajo predložiti 
prijavo za letovanje vodstvu delovne en 
te. Vodstva delovnih enot morajo potrdi 
prijavnice in jih poslati rekreacijs1 
službi najkasneje do sobote, 25. aprili 
Služba za rekreacijo bo izdelala na poP 
lagi zbranih prijavnic pregled letovan 
članov kolektiva. Ta pregled bo nato skta( 
paj s prijavnicami poslala turističniL- 
agencijam, s katerimi smo sklenili pogoL( 
bo o najemu letoviških zmogljivosti. Jln(

li
le;X X X

loj
n
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TAMOVEC PREDSTAVNIK JUGOSLOVANSKIH NAR 
DOV OB 1. MAJU V ALŽIRU - Svet zveze s, < 
dikatov Jugoslavije je sklenil, da sejo' 
bo udeležil kot predstavnik jugoslovant j 
skih narodov proslave ob 1. maju v A1Ž|5- 
ru Jože Planovšek, član našega kolektivj5 
ki je tudi član predsedstva zveze sindifr, 
katov Jugoslavije. V Alžir bo' odpotoV(a- 
v sredo, 30. aprila z letalom. i0

p<
X X X  Ig.

TEČAJ ZA PRIUČENE STRUGARJE, FREZALCE 1‘ 
BRUSILCE - V ponedeljek, 20. aprila se 
pričel v učni delavnici trimesečni teča^ 
za priučitev delavcev za delo v mehani*0 
ni delavnici. Tečajniki se bodo priučil?01 
za strugarje, frezalce in brusilce. Te^] 
čaj bo obiskovalo 4-0 tečajnikov. l<

OGLED BEOGRAJSKEGA SEJMA MOTORJEV IN MO
TORNIH VOZIL - Tisti člani delavskega 
sveta in upravnega odbora, katerim letos 
poteče mandat, bodo v petek, 2h. aprila 
odpotovali v Beograd, kjer si bodo ogle
dali sejem motorjev in motornih vozil.Na 
tem sejmu, kot smo že poročali, razstav
lja tudi naše podjetje.

X X X

PRVOMAJSKI IZLETI - Rekreacijska služba 
obvešča člane kolektiva in njihove svoj
ce, da je še nekaj prostih mest v avtobu
su za prvomajski izlet v Škocjanske jame 
in v avtobusu za tridnevni izlet v San 
Marino na otoku Rabu. Prijave sprejema 
rekreacijska služba do vključno ponedelj
ka, 20. aprila.

X X X

PRIJAVNICE ZA LETOVANJE - Kadrovsko so
cialna služba obvešča člane kolektiva,da 
lahko dvignejo prijavnice za letovanje v

X X X
K

27. APRIL - DELA PROST DAN - Po zakonu*; 
razglasitvi dneva ustanovitve Osvobodi^ 
ne fronte za državni praznik socialisti 1 
ne republike Slovenije je 27. april del$' 
prost dan. Ta zakon velja od 10. o k t o b r i  

1968. leta. h«

X X X

OBJAVA - Rekreacijska služba potrebuje^ 
za letošnjo letoviško sezono v počitni-^ 
škem domu v Omišlju kvalificirano kuha^ 
rico, kvalificirano ali priučeno natakaj 
rico, kvalificirano ali priučeno servi^ 
ko, tri priučene kuhinjske pomočnice Sj 
prakso in eno osebo, ki bo delala kot p*1 
rica, sobarica in čistilka. Prijave sp)1 
jema rekreacijska služba.

F
o

BRALCE GLASILA "SKOZI TAM" OBVEŠČAMO, dfi' 
bo izšla prvomajska številka v četrtek) 
30. aprila in ne v soboto, 25. aprila*

X X X
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JfiOlZVODNJA V APRILU - Proizvodni re- 
jultati, doseženi v aprilu, so še vedno 
°Pod planiranimi, kljub temu da smo v 
Cenjenem mesecu izdelali 515 vozil, 
l̂an za april je namreč predvideval iz
delavo 610 vozil. V aprilu smo torej 
Jontirali v montaži poprečno 20,6 vozil 

šasij na dan.Mesečni plan proizvod
nje smo tako izpolnili le 84,42-odstot- 
s)o.
™ prvih štirih mesecih letos smo izde
lali 2013 vozil ali 437 vozil manj, kot 
'Me znašal štirimesečni proizvodni plan, 
^odali pa smo le 1669 vozil.Zadnji po
datki o poteku proizvodnje v aprilu ni- 
•o pregnali naše zaskrbljenosti glede 
•foizvodnje, zlasti še, ker je že resno 
'grozen tudi letni plan proizvodnje.

! maju morajo montirati v montaži po 
tro iz vodnem planu 595 vozil in šasij 
a*li poprečno 24,8 na dan. Če prišteje- 
ji° k tem zadolžitvam še 437 neizdelanih 
]J°zil in šasij iz prejšnjih mesecev, bo 
ei°ral biti dnevni popreček še nnogo več-
i.

X X X

ASEDANJE DELAVSKEGA SVETA -  v torek,12. 
u^ja bo deseto redno zasedanje delavske- 
ift sveta, na katerem bodo razpravljali
i predlogu plana investicij za leto 
1^70, o predlogu plana zdravstveno-teh- 
bftčne preventive za letos, o ugovorih 
*anov kolektiva in o ostalih vlogah.

X X X

'ATA PLAKETA ZA TAM - Podjetje za med- 
^odno trgovino "Jugoimport" Beograd 

^6 pred kratkim podelilo našemu podjet- 
zlato plaketo za dolgoletno sodelo- 

£nje. Plaketo smo prejeli ob 20-letni- 
J obstoja tega podjetja.

V*

X X X

^voz V APRILU - Iz poročila zunanjetr- 
bvinskega oddelka o izvozu v aprilu je 

d^2vidno, da je znašal plan izvoza za
k”t

omenjeni mesec 460.000 dolarjev, naročil 
je bilo za 319*744 dolarjev, dejansko pa 
smo izvozili le za 252.272 dolarjev. Me
sečni plan izvoza je bil tako izpolnjen 
le 55-odstotno, letni pa 23-odstotno. V 
prvih štirih mesecih letos smo izvozili * 
za 1,235.658 dolarjev. Največ smo izvaža
li na konvertibilno področje.

Plan izvoza za maj znaša 535.000 dolarjev, 
naročil pa je že za 652.275 dolarjev.

X X X

PREGLED IZPOLNITVE PLANA REZERVNIH DELOV 
IN REZERVNIH MOTORJEV - Iz poročila pri
prave dela o izpolnitvi plana rezervnih 
delov v prvih treh mesecih je razvidno,da 
smo v omenjenem času izpolnili plan re
zervnih dalov 91,67-odstotno, plan rezerv
nih motorjev 9 8,85-odstotno, plan agregat
nih motorjev pa 23,08-odstotno.

X X X

LETOVANJE SOCIALNO ŠIBKIH ČLANOV KOLEKTI
VA - Sindikalna organizacija našega pod-' 
jetja je namenila letos za letovanje so- 
cialno'šijkih članov kolektiva 60.000 di
narjev. Po podatkih, ki so jih zbrali po 
sindikalnih podružnicah, bo letos brezplač
no ozirom z delnim samoprispevkom leto
valo oko]i 270 članov kolektiva in njiho-' 
vih svojcev. To so predvsem člani kolekti
va z večjimi družinami, katerih mesečni 
dohodek na družinskega člana ne presega 
300 dinarjev. Večina socialno šibkih bo 
letovala v juliju in avgustu v Omišlju in 
v Pakoijt anih. Sindikalna organizacija bo 
plačala tudi nekaterim otrokom socialno 
šibkih članov kolektiva letovanje na mor
ju.

X X X

MAJSKO SREČANJE MLADINE JUGOSLAVIJE - V 
Zagrebu to 23. in 24. maja 7. majsko sre
čanje mladine Jugoslavije. Srečanja se bo 
udeležilo tudi 15 mladincev našega podjet
ja. 0 tem srečanju mladine bomo še poroča
li.

a*

V esti iz  TAM izdaja in form ativna s lu ib a  TAM vsako  d ru go  so b o to . V se  n o v ice  sp o roča jte  na te l . i t .  2*4. U rednik  Adi Z unec.



ZAHTEVA UPRAVNEGA ODBORA ZA Z V I Š A N J E  CEN N A ŠIM  PROIZVODOM

V torek, 28. aprila je upravni odbor poslal zveznemu zavodu za cene v 
Beogradu brzojavko v zvezi z zvišanjem cen za naše proizvode naslednje vsebine:

- Naše podjetje zahteva že nekaj mesecev zvišanje cen za svoje pro
izvode, in sicer za toliko, za kolikor so povišali cene svojim proizvodom na
ši kooperanti in dobavitelji od 1. januarja 1970. leta. Predlog novih cen, 
opremljen z ustrezno dokumentacijo, smo vam dostavili 11. februarja 1970. Nd 
osnovi tega smo sklenili sporazum s proizvajalci in ga dostavili vašemu zavo
du 4. marca letos. Letos 18. marca smo vam dostavili 103 izjave kupcev naših ^ 
proizvodov, ki predstavljajo nad 2/3 prometa lanskega leta. Istočasno smo vam ^ 
ooslali cene inozemskih vozil od firme KHD. Navedli smo samo glavne datume, ki F 
zadevajo komuniciranje z vašim zavodom, ker smo medtem v osebnem kontaktu s to*& 
variŠem Saričem predložili dodatno dokumentacijo, ki ste jo zahtevali. h

f:
Čeprav smo pravočasno dostavili vse podatke (sporazume s proizvajalci 3? 

in sporazume s kupci), se je reševanje naše zahteve zavlačevalo kljub vsem ob- 
1 ju h a m .  P«

Ker vodstvo podjetja do sedaj ni rešilo problema prodajnih cen, kljub 
vsem urgencam, je upravni odbor prevzel odgovornost za spremljanje vseh dogod-0(. 
kov v zvozi s cenami v podjetju in na tržišču. Pri tem smo ugotovili, da bi naUL 
nadaljnje proizvajanje in prodaja proizvodov po cenah iz lnta 1966 povzročila j. 
veliko izgubo, kar bi pomenilo propad podjetja.

Zaradi tega smatramo za našo dolžnost, da vas obvestimo, da naši de- 
lavci niso pripravljeni od 1. maja dalje proizvajati motornih vozil z izgubo.

M
Tovariš generalni direktor, obveščamo vas o tem sklepu, ker smatramo, ^ 

da obstoja realna možnost, da se reši problem prodajnih cen naših proizvodov 
žt dc konca tega meseca. ^

V
0 tea problemu vas obveščamo tudi zaradi tega, ker so razlogi za naš' j(< 

postopek izven podjetja in zato ne moremo prevzeti nobenih odgovornosti za po-^ 
sledi ca sklepa upravnega odbora. fo

Prosimo za vaš odgovor!

Tako brzojavko je torej poslal upravni od.;or zveznemu zavodu za cene. 
Treba je priznati, da je omenjeni zavod.hi.tro reagixal,-in...sicer je namestnik'
direktorja zavoda za ^ene nemudoma poklical generalnega direktor ja- našega-p.od- 
ietjo in obljubil, da bodo.našo zahtevo čimprej rešili; v četrtek, 30. aprila 
pa jo .prispel iz Beograda tudi pismeni odgovor na brzojavko upravnega odbora. 
Odgovor zveznega zavoda za cene glasi:

- V zvezi z vašo zahtevo za spremembo cen gospodarskih vozil vas ob
veščamo, da zvezni zavod za cene preučuje vašo zahtevo. Toda med tem časom smo 
prejeli zahteve za povečanje cen gospodarskih vozil tudi od drugih proizvajal
cev. Pr-v z;radi tega sodimo, da je treba preučiti vse te zahteve kompleksno,' 
j.n f- icc-r na n,cin, kot smo obravnavali zahteve za spremembo cen potniških vo-P
zil. Z? obravnavo te problematike smo sestavili delovno skupino, v kateri so 
predstavniki zveznega sekretariata za gospodarstvo, zveznega sekretariata za 
finv.noe. združenja javnega avtomobilskega prometa, zveznega sekretariata za ZU'1 
nanje trgovino, poslovnega združenja ITV in zveznega zavoda za cene. Ta delov
na skupina, v katero bodo vključeni tudi vaši predstavniki, bo izdelala predlog 
za obravnavo na zveznem izvršnem svetu.

Prvi sestanek delovne skupine bo v začetku maja letos.



Maribor, 23. maja 1970

zvezni z a v o d za cene od o b r i l z v i š a n j" cen
HŠIM PROIZVODOM - Kot je znano, smo za
htevali pri zveznem zavodu za cene povi
janje cen našim proizvodom, predvsem za
kadi tega, ker so letos zvišali cene tu- 

naši kooperanti in dobavitelji. Po iz
jemnih prizadevanjih organov upravljanja 
in vodstva podjetja je zvezni zavod za 
^ene pred dnevi odobril zvišanje cen na
šim proizvodom, in sicer se je zvišala 
prodajna cena za vozila poprečno za 9,1 
odstotkov, za rezervne dele pa za 11 od
stotkov. Nove cene veljajo od 15. maja 
ftalje.

X X X

Proizvodnja v prvi polovici maja - Pre
sežni del seje upravnega odbora, ki je 
“ila v sredo, 20. maja, je bil posvečen 
^oizvodnim problemom. Stanje v proiz
vodnji je namreč še vedno zaskrbljujoče, 
k posebej zaradi izredno velikega šte
vila vozil v nedokončani proizvodnji 
okoli 870 vozil). V času od 4. do 16. 
'sja smo montirali 259, vskladiščili 88, 
bodali pa 89 vozil. V prvi polovici ma
lta smo torej izdelali poprečno 21,6 vo- 
lil in šasij na dan.

* montaži se je stanje v tem tednu že ne
koliko izboljšalo, saj so v zadnjih dneh 
'Ontirali tudi poprečno 33 vozil na dan. 
Hs-tveno se je izboljšala tudi prodaja 
r°zil. Organizatorji proizvodnje menijo, 
[a, bomo kljub težavam izpolnili majski 
f̂ an prodaje.

X X X

'SSDLOG ZA ZVIŠANJA CEN TOPLIM OBROKOM - 
'Sradi nenehnega zviševanja cen živilom, 
^sdvsem pa svežemu mesu, je predlagala 
l̂ša restavracija zvišanje cen za tople 
'hroke, to se pravi, za kosilo, večerjo 

enolončnico, za 10 odstotkov. Po tem 
^edlogu bi znašala nova cena za kosilo 

abonente 5,50 dinarjev, večerje 
’.50 dinarje, enolončnico pa 3,10 dinar- 
“9. 0 tem predlogu je razpravljal uprav
ni odbor, vendar ga zaenkrat ni odobril. 
C9hteval je, da je treba najprej izvesti 
 ̂restavraciji korenite spremembe, nakar

    ...... u  ,#
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bo šele dokončno razpravljal o sicer 
upravičenem predlogu za povišanje cen 
toplim obrokom.

X X X

PRESEŽEK OSEBNEGA DOHODKA ZA APRIL - Pre
sežek osebnega dohodka, ki je bil dose
žen v aprilu in bo izplačan v četrtek, 28. 
maja, znaša (po izločitvi 3 odstotkov 
teh sredstev v rezervni sklad) za proiz
vodne delovne enote poprečno 20,52 od
stotkov, za režijske delovne enote pa po
prečno 21,07 odstotkov.

X X X

SEJA KONFERENCE ZVEZE KOMUNISTOV - V po
nedeljek, 25. maja,bo svečana seja konfe
rence zveze komunistov našega podjetja. 
Seja je posvečena mesecu mladosti in 
praznovanju 100-letnice Leninovega roj
stva. Na tej svečani seji bodo sprejeli 
v zvezo komunistov okoli 30 mladih članov 
kolektiva.

X X X

DELAVSKI SVET POTRDIL PLAN INVESTICIJ ZA 
LETOS - Na predlog gospodarske komisije 
je delavski svet^_aa_d©««t©ia_rednem--zase
danj u_.v--tore k, 12. maja, potrdil osnutek 
plana investicij za leto 1970. Plan—inv»-_ 
sticij za letos znaša 32*48.2^930 dinar
jev. Toda, ker nimamo dovolj finančnih 
sredstev za investicijske potrebe,je de
lavski svet sklenil, da se porabi letos v 
ta namen le 30,700.000 dinarjev.

Delavski svat je potrdil tudi plan inve
sticij za obratno enoto remont-servis TAM 
Novi Sad za leto 1970 v višini 975.246 
dinarjev.

X X X

PREUREDITEV MIZARSKE DELAVNICE - Pred 
kratkim so pričeli vzdrževalni obrati pre
urejati prostore mizarske delavnice. Po
stavili bodo novo linijo za montažo lese
nih zabojev za vozila TAM-5000, TAM-5000 
D in TAM-2001. Primerno bodo razmestili

tudi obstoječe obdelovalne stroje.



Lesene zaboje bomo torej že v kratkem v 
celoti izdelovali v našem podjetju. Te 
zaboje nam je doslej izdelovala tovar
na železniških vozil t:Boris Kidrič11 Ma
ribor.

X X X

OBNOVITEV GARDEROBNIH PROSTOROV - Vzdr
ževalni obrati pravkar obnavljajo gar-' 
derobne prostore v prvem sanitarnem pro
storu. Popravili bodo tla in prebelili 
notranje prostore. Garderobne omarice 
bodo popravili, dotrajale pa zamenjali 
z novimi. Vrednost obnovitvenih del zna
ša okoli 12 milijonov starih dinarjev. 
Dela bodo končana predvidoma v juniju 
letos.

X X X

OBČUTEN PORAST NESREČ PRI DELU - Iz po
ročila oddelka za varstvo pri delu o 
zdravstvenem stanju zaposlenih v prvih 
treh mesecih letos beremo, da smo imeli 
v omenjenem času 1877 obolenj ali ne
sreč, ki so imele za posledico bolniški 
stalež. Na sto zaposlenih smo imeli 33 
obolenj, kar je za 5 obolenj manj kot v 
istem obdobju lani.Izredno zaskrbljujo
či so podatki o nesrečah pri delu.V pr
vih treh mesecih L-tos je bilo namreč 
kar 128 nesreč pri delu, medtem ko jih 
je bilo lani 65. Največ nesreč pri delu 
je bilo v MO-22, in sicer kar 24.Na ob
čuten porast nesreč pri delu je vpliva
lo, po mnenju oddelka za varstvo pri 
delu, vključevanje večjega števila no
vih delavcev, obenem pa posebno velike 
naloge v proizvodnji. Nedvomno je bilo 
precej nesreč pri delu tudi zaradi neu
poštevanja predpisov o varnem delu. Ne
kateri delavci v proizvodnji namreč 
sploh ne uporabljajo pri delu predpisa
nih varnostnih sredstev, zaradi česar 
prihaja pogosto do nesreč.

0 tem poročilu je pred dnevi razpravljal 
upravni odbor.

X X X

RAZPIS ZA NOVA STANOVANJA - Stanovanj
ska komisija obvešča člane kolektiva, 
da je izobešen razpis za nova stanova
nja v vseh informativnih omaricah po 
podjetju.

Letos bomo kupili 71 novih stanovanj, 
in sicer 60 stanovanj v Plečnikovi uli
ci ter 11 stanovanj v Ulici Moše Pijade. 
Stanovanja v Plečnikovi ulici bodo vse
ljiva novembra letos, stanovanja v Uli
ci Moše Pijade pa aprila 1971. leta.Pro
silci pohitite, končni termin za oddajo 
prošenj je 28. maj 1970.

SVOBODNO POHORJE 1970 - Sindikalna in ml 
dinska organizacija obveščata člane kole! 
tiva, da bo akcija "Svobodno Pohorje 19?j 
v soboto, 30. in nedeljo, 31. maja v Lo’ 
rencu na Pohorju. Akcijo pripravljata t  
Slovenska narodna osvobodilna udarna bri 
gada Miloša Zidanška in občinska zveza 
tabornikov v sodelovanju z občinsko ko 
ferenco ZMS Maribor.

0 tej akciji bomo podrobneje poročali 
prihodnji številki našega glasila in v p 
sebnem obvestilu, ki bo izobešeno v vs^. 
informativnih omaricah po podjetju. '

to

Ar-
le

X X X

PROSTE LETOVIŠKE ZMOGLJIVOSTI V PAKOŠTAN 
TVD Partizan Tezno obvešča, da ima še pr^, 
cej prostih zmogljivosti v svojem letov 
šču v Pakoštanih, in sicer v času od 
junija do 10. septembra. Dnevna oskrbni 
cena znaša 26 dinarjev. Prijave 
Marica Ježovnik na sindikatu.

sprejel.

X X X

1
61
in

OTVORITEV NOVIH ŠPORTNIH OBJEKTOV - V 
nedeljek, 25* maja bo ob 9. uri sveča 
otvoritev novih športnih objektov pri Šo 
skem centru pri TAM. Ob tej priliki bo v* 
športnih srečanj, na katerih bodo sodel 
li tudi naši športniki.

X X X

Tn*

PREGLED IZPOLNITVE PLANA REZERVNIH DELOV 
IN REZERVNIH MOTORJEV - Iz poročila pri
prave dela o izpolnitvi plana rezervnih 
delov in rezervnih motorjev v prvih štir' 
mesecih letos je razvidno,da smo izpolni 
li v Omenjenem času plan rezervnih delov 
91,78-odstotno, plan rezervnih motorjev 
87,07-odstotno, plan agregatnih motorjev 
pa 68,18-odstotno.

X X X

LETNI KINO TEZNO ODPRT - Letni kino Tez 
no odpira danes ob 20. uri svojo letošnj 
sezono z ameriškim barvnim kinemaskop-| 
skim filmom i;Dan zle pištole". Predstave 
so na dvorišču osnovne šole "Martin Kon- 
šak1'.

X X X

KONFERENCA IN PREDSEDSTVO ZVEZE MLADINE 

TAM ISKRENO ČESTITATA VSEM MLADIM ČLANOM 

KOLEKTIVA ZA 25. MAJ - DAN MLADOSTI.

1]
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Pl
AM IN BORIS KIDRIČ SKUPAJ? - Pod tem na- 
ovom smo prebrali pred dnevi v Večeru 

ŝ anek,v katerem piše poročevalec, da so 
delu analize o možnostih za združitev 
AM in TŽV Boris Kidrič.Vodstvo našega 
lodjetja je to vest, ki niti ni tako nova, 
j°trdilo. Obveščeni smo, da strokovne 
ftužbe obeh podjetij proučujejo integra
cijske možnosti na podlagi programa, ki

bil izdelan že pred petimi leti. Gre
ĵ nreč za tesnejše sodelovanje med TAM
nP TŽV Boris Kidrič. Sodelovanje še pose-

terja naš perspektivni razvoj, po ka
vern bi morali izdelati 13.000 vozil v 
H u  1975. Ko bo končana analiza o more- 
itni koristnosti najtesnejše sodelave 
M  obema podjetjema, bomo o rezultatih 
n^alize seznanili vse člane kolektiva.

°1Vi X X X

°io!ZVODNJA V MAJU - 0 proizvodnih rezul- 
ptih, doseženih v maju, je na 54. redni 
feji upravnega odbora poročal vodja pri
jave dela Ivan Kajba, inž. str. . Iz po

učila je razvidno, da je predvideval 
__*an za omenjeni mesec izdelavo 595 vozil,

' 6jansko pa smo sestavili v montaži v ma
le 457 vozil oziroma 2466 vozil v pe

li mesecih letos. V maju smo vskladi- 
ili 634 vozil, prodali pa 580 vozil.

11 koncu meseca je bilo • na zalogi za pro- 
^0 še 121 vozil, v nedokončani proiz- 
^nji v matičnem podjetju 347 vozil, pri 
^oseristih pa 1?4 vozil. V maju smo iz
dali, poleg omenjenega števila vozil, 
1(ii' I89 šestvaljnih motorjev za firmo
'D. Proizvodni rezultati 'v maju so torej 

vedno pod planiranimi. Stanje v proiz- 
ji je še vedno zaskrbljujoče. Prav

.r 

ii ;
>v
r
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ve ^adi tega je upravni odbor sklenil, da 
ll>ajo ustrezne strokovne službe izdelati 
Najkrajšem času predlog za rebalans - 
^emembo proizvodnega plana. 0 tem pred-' 
fžu bo v kratkem razpravljal delavski
ht.

Juniju moramo montirati v montaži po 
°izvodnem planu 595 vozil in šasij ali 
‘Prečno 22,8 vozil na dan, po operativ- 
l#> programu pa 639 vozil ali poprečno

24,6 vozil na dan. Zaostanek neizdelanih 
vozil iz prejšnjih mesecev znaša po pro
izvodnem planu 575 vozil, po operativnem 
programu pa 211 vozil in šasij.

X X X

S SEJE PREDSEDSTVA ZM TAM - V ponedeljek,
1. junija, je imelo predsedstvo ZM TAM 8. 
redno sejo, na kateri so razpravljali o 
nekaterih kadrovskih vprašanjih, o delu 
mladinske organizacije v petih mesecih le
tos in še o nekaterih akcijah, ki jih pri
pravlja predsedstvo ZM TAM v tem mesecu. 
Na seji so razrešili štiri člane predsed
stva in izvolili nove člane. Za člana pred
sedstva občinske konference ZM Maribor so 
imenovali Mirka Črnjaviča', strojnega teh
nika iz kontrole finalov. Dogovorili so
se tudi, da bodo imeli še ta mesec izredno
sejo predsedstva, na kateri bodo razprav
ljali o udeležbi našega aktiva na tekmo
vanju za najboljši mladinski aktiv v obči
ni Maribor. Podrobneje bomo poročali o tej 
seji predsedstva in o delu naše mladinske 
organizacije v prihodnji številki našega 
glasila.

X X X

IZVOZ V MAJU - V poročilu ZTO beremo o 
izvozu v maju, da je znašal plan izvoza 
za maj 535.000 $ , naročil je bilo za 
652.275 $, dejansko pa smo izvozili za’ 
488.804 Mesečni plan izvoza je bil ta
ko izpolnjen 91-odstotno, letni pa 32-od- 
stotno. V petih mesecih letos smo izvozili 
za 1,724.462 $. Največ naših proizvodov smo 
izvozili na konvertibilno področje.

Plan izvoza za junij znaša 458.000 $, na
ročil pa je že za 1,059*075 $.

X X X

VPIS V OSNOVNO ŠOLO ZA ODRASLE - Center 
za izobrazbo vpisuje kandidate v osnovno 
šolo za odrasle v šolskem letu 197o/71. 
Kandidati, ki se nameravajo letos vpisati 
v osemletko, na to storijo najpozneje do 
25. julija letos.

V esti iz  TAM izdaja in form ativna s lu žb a  TAM vsak o  d rugo sob oto . V se  n ovic«  sp o roča jte  na te l . St. 284. U red n ik  Adi Z u oec.



PREDLOG ZA IZBOLJŠANJE OSEBNIH DOHODKOV - 
Ko je upravni odbor pred dnevi na svoji re
dni seji razpravljal o proizvodnih proble
mih, ki se pojavljajo zaradi fluktuacije 
delovne sile,je ugotovil,da stopnjujejo pro
blem fluktuacije med drugim tudi nižji ose
bni dohodki kot so bili predvideni.Izplača
ni osebni dohodki v petih mesecih letos so 
namreč občutno nižji v primerjavi z izpla
čanimi osebnimi dohodki v letu 1969* Zaradi 
tega je upravni odbor priporočil delavske
mu svetu, da naj čimprej razpravlja o reba
lansu proizvodnega plana in s tem v zvezi 
tudi o izboljšanju osebnih dohodkov. Stro
kovne službe in organi upravljanja bodo 
ukrenili vse potrebno, da bi že 28. tega 
meseca prejeli višje osebne dohodke, in si- 
cev v poprečju do 1.400 dinarjev.

X X X

I

OBJAVA - Tovarna avtomobilov in motorjev 
Maribor sprejme v redno delovno razmerje na

slednje sodelavce:

1. Več inženirjev strojništva druge in prve 
stopnje energetske in tehnološke smeri, 
diplomiranega metalurškega inženirj a,več 
diplomiranih ekonomistov, samostojnega 
revizorja, tehničnega prevajalca za do
kumentacijo in več strojnih tehnikov za 
konstrukcijsko in tehnološko delo.

2. Večje število kvalificiranih in polkvali- 
ficiranih strugarjev, frezalcev, brusil
cev, ostrilcev in vrtalcev, štiri kvali
ficirane avtokleparje, dva ključavničar
ja, dva KV avtoelektrikarja, dva KV av
tomehanika, orodnega ključavničarja, av
toličarja, galvanizerja ter več pomožnih 
delavcev za delo v transportu.

Osebne in pismene ponudbe sprejema kadrovsko 
socialna služba do zasedbe prostih delovnih 
mest.
Člani kolektiva, napotite, svoje sorodnike, 
prijatelje in znance v TAM!

X X X

UREDITEV PARKIRIŠČA ZA NEDOKONČANA VOZILA- 
Pred kratkim so pričeli vzdrževalni obrati 
urejati parkirni prostor pri tretjem objek
tu za vozila v nedokončani proizvodnji.Ure
dili bodo 550 kvadratnih metrov parkirišča. 
Skupna vrednost dol znaša okoli 7 milijonov 
starih dinarjev.Ta sredstva so planirana v 
letošnjem planu investicijskega vzdrževanja.

X X X

PREUREDITEV PROSTOROV GALVANIKE - Vzdrževal
ni obrati v teh dneh intenzivno preurejajo 
prostore galvanike. Poleg nekaterih nujnih 
del, ki jih zahtevajo predpisi o varnem de
lu, so doslej ločili prostor za fosfatiranje 
od prostora za luženje.

NOVA ELEKTROINDUKCIJSKA PEČ ŽE OBRATU 
Pred dnevi je v kovačnici pričela red 
obratovati nova elektroindukcijska pe 
gretje cagljev (vložnega materiala). P' 
smo kupili že lani pri firmi EMA v Zah' 
ni Nemčiji. Ker pa nova peč ni v celot 
ustrezala našim zahtevam, je moral pro 
vajalec opraviti na njej še nekatera 
datna dela. To je bil tudi vzrok, da p 
že prej nismo vključili v redno proizvbj 
njo.

x x x  L

TOVARIŠKO SREČANJE KRVODAJALCEV TAM - 'fc 
nes zvečer bo ob 19. uri v Veliki kava 
ni v Mariboru tovariško srečanje krvo 
jalcev našega podjetja. Na srečanju bo 
podelili zlate in srebrne značke ter 
plome zaslužnim in dolgoletnim krvodaj 
cem. Po zadnjih podatkih je v našem po 
jetju že okoli 1?00 aktivnih krvodajal

Odbor krvodajalcev opozarja prejemnike
vabil za tovariški večer, da
lo izrecno samo za vabljene.
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X X X

KAM NA IZLET V JUNIJU? - Planinsko dru^ 
štvo TAM prireja v juniju dva dvodnevn^ 
izleta, in sicer v soboto, 6. in nedel
7. junija izlet na Naravenske ledine, 
šljo goro in v Kotlje, v soboto, 20. 
nedeljo, 21. junija pa izlet z avtobus 
v Logarsko dolino, od koder bo izhodi 
za ture na Okrešelj, Matkov kot, Ojst 
co, Mrzlo goro in Olševo.

Cena izleta v Logarsko dolino znaša 18L2 
narjev po osebi. Prijave z vplačilom s 
jemajo predsedniki p la n inskiiv-skupd n>
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X X X

IZLET V RAVNE NA KOROŠKEM - Služba za 
reacijo organizira za člane kolektiva 
njihove svojce v nedeljo, 21. junija, 
let v Ravne na Koroškem. V Ravnah bo 
dan športno srečanje med športniki TAM 
Železarne Ravne.
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Samoprispevek za prevoz znaša 7 dinarj 
Prijave z vplačilom sprejema služba za 
rekreacijo do vključno 14. junija leto

X X X

PRIPRAVE ZA REKONSTRUKCIJO VODNE POSTA 
Delavci podjetja Geotehnika Zagreb pra 
kar raziskujejo tla v našem podjetju, 
bi ugotovili, v kakšnem obsegu bomo la^ 
obnovili našo vodno postajo.

t



p "

Pribor, 20. junija 1970

t 0 POVIŠANJU OSEBNIH DOHODKOV - Na 
'edlog finančnega sektorja je upravni 

sbor pred dnevi ponovno razpravljal o 
o>višanju osebnih dohodkov. Po krajši 
odpravi je sklenil,da se pri obračunu 
d;ebnih dohodkov za maj že upošteva 
jNdlagani rebalans proizvodnega plana.
0> obračunu po spremenjenem (zmanjša
la) planu se upoštevajo doslej izpla- 
Rfi.e akontacije na račun predvidenega, 
el*£j že odobrenega zvišanja cen. Obra
tu za maj bo vseboval tudi te poprav- 

zaradi česar se bo ugotovljeni pre- 
*2ek osebnega dohodka (VOD) povečal
* 10 odstotkov vsem delovnim enotam,
* sicer v smislu akontacije za dose

žno realizacijo v kasnejših mesecih.
»ko izračunani osebni dohodki bodo 
^ašali poprečno najmanj 1.^00 dinar- 
•v. Če delavski svet ne bo potrdil 
Odlaganega rebalansa plana, se bo sma- 
'alo povečano izplačilo osebnih dohod
ov kot povečana akontacija.

tl X X X

jJA IZVRŠNEGA ODBORA SINDIKALNE ORGA- 
SfZACIJE - V sredo, 17. junija je imel 
vršni odbor sindikalne organizacije 
Šega podjetja redno sejo, na kateri 
med drugim razpravljali o problemih 

'uSbene prehrane v našem podjetju, še 
'Sebej pa o kakovosti tople malice. 
'Uni odbora so v razprav’, poudarili, 
se kakovost hrane, še zlasti enolon- 
ice, v restavraciji ni izboljšala, 
ed nekaj dnevi je celo prišlo zaradi 
^lomarnosti osebja v kuhinji do za- 
|sujave posod s svežo hrano in posod 
ostanki hrane,zaradi česar so v ko- 

jtaSnici delili namesto polnjene papri- 
in krompirjevega pireja ostanke 

<ine prejšnjega dne. V tej hrani so 
*li primešani še ostanki s krožnikov 
^udi obrane kosti). Kovači pravijo, 
so jedli pomije, zato so tudi zelo 

A ^ č e n i  nad neodgovornim početjem 
'Pbja restavracije. Tudi izvršni od- 

sindikalne organizacije se zgraža 
takim delom restavracije in zahte- 
od vodstva podjetja in organov
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upravljanja, da storijo vse, kar je mogo
če, za čimprejšnje izboljšanje prehrane v 
našem podjetju.
Ko je pred dnevi upravni odbor razprav
ljal o problemih prehrane v podjetju, jč 
v celoti podprl mnenje sindikalne orga
nizacije in obsodil zelo hudo malomarnost 
odgovornega osebja v restavraciji.
Sklenil je tudi, da mora vodstvo podjetja 
čimprej pričeti reševati že večletne pro-‘ 
bleme v restavraciji, ob tem pa mora opra
viti tudi določene kadrovske spremembe. 
Upravni odbor zahteva, da se takoj uvede 
disciplinski postopek proti osebam, ki so 
dostavile pokvarjeno in neužitno hrano v 

kovačnico, x x x

PROIZVODNJA - V svojih poročilih o proiz
vodnji v času od 1 . do 13. junija poroča
ta priprava dela ter centralni plan in 
evidenca, da smo izdelali v omenjenem ča
su 275, vskladiščili 225 in prodali 221 
vozil. Meseč.d plan proizvodnje, ki zna
ša za junij 595 vozil, smo torej izpolni
li 38-odstotno.

V času od 8. do 13. junija so izdelali V 
montaži na prvi liniji 135 šasij ali po
prečno 22,5 na dan, na drugi liniji pa 
102 vozili ali poprečno 17 vozil dnevno. 
Dnevni popreček izdelanih..v.azjLL_je._v— me
jah planiranega.

V montaži morajo sestaviti do konca mese
ca po proizvodnem plaru še 320 vozil in 
šasij ali poprečno 22,8 na dan, po opera
tivnem prcgramu pa 3^4 vozil in šasij ali 

poprečno 26 dnevno.

:: x x

UPRAVNI ODBOR NAGRAJUJE - Na predlog pri
pravljalnega in proizvodnega sektorja je 
upravni odbor pred dnevi odobril denarne 
nagrade trem sodelavcem za izjemne zaslu
ge pri uspešni rekonstrukciji podjetja. ' 
Maks Potočnik, glavni projektant v oddel-' 
ku za perspektivni razvoj podjetja, je do
bil 3.000 dirarjev.M.-.T^jan Vivod, vodja 
tehnološke obdelave brez odrezavanja 
2.500 dinarjev in Drago Izlakar, vodja 
karosernice, 2.000 dinarjev nagrade. 
Čestitamo!

v
V esti iz TAM izdaja  in form ativ n a  s lu žb a  TAM v sa k o  d ru go  s o b o t o .  V se n ov ice  sp oro ča jte  na te l . š t .  284. U red n ik  Adi 2 u n e c .



ZASEDANJE DELAVSKEGA SVETA -V petek,26. 
junija bo enajsto redno zasedanje de
lavskega sveta, na katerem bodo člani 
najprej poslušali poročilo o delu uprav
nega odbora med obema zasedanj ima, na
to pa bodo razpravljali o osnutku pra
vilnika o internem transportu, o reor-' 
ganizaciji delovne enote kontrole fina
lov in prototipne delavnice v inštitutu,
o osnutku rebalansa gospodarskega pla
na za leto 1970 in o problematiki pro
dajnih organizacij, še posebej pa o za
htevkih prodajne organizacije Zagreb.Na 
tem zasedanju bodo med drugim razprav
ljali o prodaji počitniškega doma Zarja 
na Pohorju, izvolili pa bodo tudi dele
gate za drugi kongres samoupravijalcev 
Jugoslavije.

X X X

RAZPIS OLAJŠAV PRI ŠOLANJU - Komisija 
za organizacijsko-kadrovska vprašanja 
pri delavskem svetu razpisuje olajšave 
pri šolanju članov kolektiva v šolskem 
letu 1 70/71 na naslednjih šolah:

- Višji tehniški šoli v Mariboru;
- Visoki ekonomsko komercialni šoli v 

Mariboru;
- Tehniški srednji šoli v Mariboru;
- Šolskem centru pri TAM (šola za in

dustrijske tehnike in šola za kvali
fikacijo);

- Kovinarskem šolskem centru v Maribo
ru (kovinarski delovodski šoli in šo
li za kvalifikacijo).

Komisija razpisuje tudi olajšave za do
končanje osemletke pri delavski univer
zi Maribor ali na drugih šolah, ki ima
jo oddelek za odrasle.

Razpis velja do 20. julija letos. Pro
šnje sprejema center za izobrazbo, ki 
daje tudi vse ostale podrobnejše infor
macije .

X X X

DELITEV STANOVANJ - Stanovanjska komi
sija pri delavskem svetu razpravlja v 
teh dneh o prispelih vlogah za dodeli
tev in zamenjavo stanovanj. Na razpis 
za oddajo 71 novozgrajenih stanovanj 
se je prijavilo okoli 400 prosilcev, za 
zamenjavo stanovanj pa je prosilo oko
li 200 članov kolektiva. Komisija bo 
končala delo predvidoma pod konec tega 
meseca. Spiski z imeni prosilcev, ki ' 
jim bo komisija dodelila stanovanja, bo
do izobešeni v vseh informativnih oma
ricah v podjetju.

;i<|a
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TEHNIČNE IZBOLJŠAVE - Na predlog komisi 
je za tehnične izboljšave je pred krat 
kim upravni odbor odobril Dragu Volfu i* 
kovačnice 1.000 dinarjev nagrade, Ivant 
Šenveterju iz montaže 20 dinarjev in Mi' 
lenku Janičijeviču iz servisa TAM Novi 
Sad 20 dinarjev nagrade.

Tovariš Drago Volf je predlagal izdelajs~ 
vo stroja za vzdolžno brušenje odkovkov- 
Upravni odbor je na predlog omenjene 
komisije potrdil predlog tovariša-Volfa 
in tudi predlagano nagrado.

Tovariš Ivan Šenveter je predlagal opu-j^ 
stitev rezkanja utora na gredi vilic me'se 
njalnika. Predlog ni uresničljiv, ker 
omenjeni utor potreben, nova priprava p̂ a' 
ne bi dala ustreznega prihranka. Pl

de
Tovariš Milenko Janičijevič je predlagaj 
opustitev navojev v izvrtinah na karter-* 
ju. Po ugotovitvah strokovnih služb ta 
predlog ne daje ustreznega prihranka i t  
zato tudi ni upoštevan kot tehnična iz- 
bolj šava.

X X X
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UREDITEV OKOLJA V DRUŽINSKEM NASELJU T/tf 
NA TEZNEM - Delavci podjetja za nizke 
gradnje :,Nigrad” Maribor so pred dne v 
pričeli tretjo fazo ureditve okolja 
družinskem naselju TAM na Teznem. Ure
dili bodo pločnike in dovozne poti. Po 
končanih ureditvenih delih bodo mora 
hišni sveti poskrbeti za obnovitev zele> 
nic pred bloki.

X X X

MONTAŽA PEČI V KALILNICI - Strokovnjaki 
firme Beoyeofen iz Zahodne Nemčije v tel 
dneh montirajo v kalilnici dve novi pe
či za plinsko cementacijo in novo .peč z t* 
kaljenje pod zaščitno atmosfero. Peči sifS 
kupili od omenjene firme s sredstvi iz 
dvomi lij onskega dolarskega.. kredita~-Jfo&; 
taža peči bo končana še ta mesec.

1

k
X X X

POČITNIŠKA PRAKSA - V ponedeljek, 15. ĵ s 
nija je pričelo počitniško prakso v na- t> 
šem podjetju 139 praktikantov srednjih, f 
višjjlh in visokih šol. Na praksi bodo etft 
mesec. Opravljali jo bodo predvsem v pr<*H 
izvodnih delovnih enotah. J

X X X
BRALCEM :,SK0ZI TAM,: - Bralce glasila "StfJ 
zi TAM1’ obveščamo, da bo izšla prihodnj^ 
številka glasila v petek, 3. julija in L 
ne v soboto, 27. junija. Izid glasila sf 
preložili zaradi izravnave v datumih,dn«. 
va borcev in svečanosti ob podelitvi sp̂ ' 
minskih ur jubilantom. V soboto, 27. ju' 
nija bodo izšle "Vesti iz TAM”.



Maribor, 27. junija 1970

.PROIZVODNJA - Proizvodni rezultati, do
seženi v času od 1. do 20. junija, so v 
idejah planiranih. V navedenem času smo 
#amreč izdelali 4-10, vskladisčili 365» 
Prodali pa 355 vozil. V juniju smo iz
delali poprečno 22,7 šasij in vozil 
%ievno. Mesečni plan proizvodnje je bil 
izpolnjen 6l-odstotno.

konca meseca morajo izdelati v mon- 
L taži po proizvodnem planu 185 vozil in 
‘ šasij ali poprečno 23 na dan, po opera
tivnem programu pa 229 vozil in šasij 
ali poprečno 28,6 dnevno.

^ X X X

P r e d s e d n i k ' s r b s k i h s i n d i k a t o v v t a m -
r f r e d dnevi se je mudil na obisku v Ma
riboru predsednik republiškega sveta 
) 2veze sindikatov Srbije Dušan Bogdanov. 
JV spremstvu podpredsednika republiške- 
ž̂ ga sveta sindikata Slovenije Jožeta Glo- 
baČnika in predsednika občinskega sin
dikalnega sveta Maribor Slavka Ožbolta 
je obiskal naše podjetje, kjer se je 
Pogovarjal s predstavniki sindikalne 
organizacije in organov upravljanja 6 
Proizvodnji, o delu sindikalne organi
zacije in organov upravljanja. Gost i z  

sjSrbije se je še zlasti zanimal za sode
lovanje med TAM in srbskimi podjetji.

X X X

hZPRAVA SINDIKATA 0 NAJNIŽJIH OSEBNIH 
^OHODKIH - v skladu s stališči Zveze 
sindikatov Slovenije o minimalnih oseb
jih dohodkih zaposlenih je odsek za ob
račun osebnih dohodkov izdelal na zah- 

3J)tey0 izvršnega odbora sindikalne orga
nizacije TAM seznam članov kolektiva,ki 
Prejemajo mesečno naj nižje osebne do
hodke. Na podlagi tega seznama je iz

v r š n i  odbor sindikalne organizacije TAM 
Razpravljal v sredo, 17. junija o naj- 
Mžjih osebnih dohodkih zaposlenih ter 
Zadolžil svojo komisijo za osebne dohod
ke in družbeni standard, da podrobno 
^nalizira omenjeni seznam. Po opravije- 
Jjfti analizi bo izvršni odbor poiskal 
Možnosti za povišanje osnovnih osebnih

IZREDNA IZDAJA L«t0 ^ / i

dohodkov tistim delavcem, ki prejemajo me
sečno manj kot 700 oziroma 800 dinarjev.

X X X  . . .

PODELITEV SPOMINSKIH UR - V petek, 3. ju
lija bo ob 16.30 uri v restavraciji TAM 
svečana podelitev spominskih ur članom 
kolektiva, ki so neprekinjeno zaposleni
10 let v TAM. Spominske ure bo prejela 
193 sodelavcev. Komisija za jubilejna da
rila je pripravila za jubilante poseben 
zabavni program, v katerem bo sodeloval 
ansambel Tamovski fantje.

X X X

NOVA OPREMA V JEDILNICI RESTAVRACIJE - V' 
jedilnici restavracije so pred dnevi za
menjali staro opremo z novo. Namestili 
so 60 novih, lično izdelanih miz in 240 
novih stolov. Novo opremo smo kupili pri 
podjetju Lesnina Ljubljana za 59*^00 di
narjev. Bil je že skrajni čas, da smo za
menjali dotrajale mize in stole v jedil
nici restavracije.

X X X

PREZRAČEVANJE PROIZVODNIH OBJEKTOV - V 
razpravi o proizvodni problematiki je ' 
upravni odbor pred dnevi razpravljal tu
di o pomanjkljivem. prezračevanju proiz
vodnih objektov v letnih mesecih, zlas"Hr 
še prvega objekta. V mehanični— delavni
ci doseže temperatura v vročih dneh tudi 
do 30 stopinj Celzija. Tako visoka tem
peratura občutno vpliva na delovno sposob 
nost delavcev, sicer pa takšnih delovnih 
pogojev ne dopušča pravilnik o varnosti 
pri delu. Zaradi tega je upravni odbor 
sklenil, 'da je treba čimprej namestiti 
potrebne prezračevalne naprave v vseh 
tistih proizvodnih obratih', kjer imajo 
pomanjkljivo prezračevanje.

X X X

DRUGA FAZA REKONSTRUKCIJE KAROSERNICE - 
Vzdrževalni obrati so pred dnevi pričeli 
drugo fazo rekonstrukcije starega dela 
karosernice. Trenutno premeščajo stroje 
ter urejajo delovna mesta.
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ZASEDANJE DELAVSKEGA SVETA - Včeraj je 
imel delavski svet svoje redno zaseda
nje, na katerem je izoblikoval svoja 
stališča v zvezi z znano prekinitvijo 
dela v MO 22 in potrdil stališča druž
benopolitičnih organizacij. DS je raz
pravljal še o osnutku pravilnika o in
ternem transportu, o reorganizaciji de
lovne enote kontrole finalov in proto
tipne delavnice v inštitutu, o osnutku 
rebalansa gospodarskega plana za leto 
1970 in o problematiki prodajnih orga
nizacij, še posebej pa o zahtevkih pro
dajne organizacije Zagreb.
Prihodnji potek bomo podrobneje poroča
li o tem zasedanju v glasilu "Skozi TAM".

X X X

PRESEŽEK OSEBNEGA DOHODKA ZA MAJ - Pre
sežek osebnega dohodka,ki je bil izpla
čan danes, znaša po izločitvi treh od
stotkov v rezervni sklad in prištetih
10 odstotkih akontacije za proizvodne 
delovne enote poprečno 30,25 odstotkov, 
za režijske delovne enote pa poprečno
30,07 odstotkov. Poprečni izplačani do
hodki za'maj znašajo za 182 ur 1.473,12 
dinarjev.

X X X

TEČAJ ZA PRIUČENE STRUGARJE, BRUSILCE, 
VRTALCE, FREZALCE IN AVTOKLEPARJE - To
varna avtomobilov in motorjev sprejme 
večje število nekvalificiranih delavcev 
v tečaj za priučitev naslednjih pokli
cev: strugar, brusilec, vrtalec, frez&- 
lec in avtoklepar.Kandidati morajo ime
ti najmanj šest razredov osnovne šole; 
Prednost imajo kandidati,ki so odsluži
li vojaški rok in tisti, ki stanujejo v' 
Mariboru ali okolici. Tečajnikom bo pod
jetje krilo del stroškov za prevoz na 
delo. V času tečaja bodo tečajniki pre
jemali osebne dohodke po pravilniku o 
delitvi osebnih dohodkov in drugih pre
jemkov delavcev TAM. Za samce so zagoto
vljena stanovanja v samskih domovih. 
Osebne in pismene prijave sprejema kad- 
rovsko-socialna služba podjetja do 
vključno 6. julija letos.

X X X

RAZPIS PROSTIH UČNIH MEST - Komisija z6 
organizacijsko-kadrovska vprašanja raz
pisuje tri učna mesta za uk poklica av- 
toelektrikarja in dve učni mesti za uk 
poklica obratnega elektrikarja.K prošnji 
za uk je treba priložiti spričevalo o 
dokončani osnovni šoli in zdravniško 
spričevalo. Prošnje sprejema center za 
izobrazbo najpozneje do 20. julija letos.

NOVA STANOVANJA SO ŽE RAZDELJENA - St* 
novanjska komisija pri delavskem svei 
je že razdelila 71 novozgrajenih stano' 
vanj, za katera je prosilo okoli 
prosilcev.Seznami z imeni članov kolek^ 
va, ki jim je komisija dodelila nov* 
stanovanja, bodo izobešeni v začetK ! 
prihodnjega tedna v vseh informativni 
omaricah v podjetju. "

X X X

KOMEMORACIJA PRI SPOMENIKU PADLIH BORCfo 
NA TEZNEM - V počastitev dneva borca 
v sredo, 1. julija, pri spomeniku padi jj 
borcev na Teznem (Prvomajska 1) komemo:. 
tivna svečanost, združena s krajšim ku 6( 
turnim programom in polaganjem vence^

, x x x

IZLET NA DOBRAČ - Planinsko društvo TJ^ 
prireja v nedeljo, 12. julija, enodnevž 
izlet na Dobrač, markantno goro nad 
ljo,visoko 2.166 metrov. Z njenega vrh^r 
je lep pogled na avstrijsko Koroško^. 
Vzhodne in Zahodne Julijce ter Karnijsljj 
in Ziljske Alpe. Vsi, ki se namerava^ 
udeležiti tega izleta, morajo imeti 
ljavna potna dovoljenja. Cena izleta 
38 dinarjev. Avtobus bo odpeljal 12. j>̂  
lija ob 5. uri zjutraj izpred MariboJ 
skega dvora. Vplačila sprejemajo pre 
sedniki planinskih skupin do vključi^ 
ponedeljka, 29. junija. ^

X X X

DOLOČENA DELEGATA ZA DRUGI KONGRES SAM^t 
UPRAVLJAVCEV - Na predlog družbenopoli [] 
tičnih organizacij je včeraj delavski 
na svojem zasedanju izvolil Liberata 
ždona, tehničnega sekretarja organov 
ravljanja in Roberta Medveda* predseduj 
ka ZM TAM, za delegata na drugem ko 
gresu samoupravi j avoev^^ki bo 23» »crveĵ  
bra letos v Sarajevu.

X X X Sl

RAZŠIRITEV OTROŠKEGA VRTCA NA TEZNE, 
Skupnost otroškega varstva pri skupšči 
občine Maribor je pred kratkim priče 
adaptirati prostore otroškega vrtca 
Teznem. K obstoječi zgradbi bodo dozi
li še en prostor, v katerem bodo uredi 
dve igralnici, sanitarne prostore ih g 
derobo. Vrednost dal znaša okoli 35.00 
dinarjev. Z izgradnjo novih prostorov 
do v vrtcu lahko sprejeli v varstvo 
otrok, medtem'ko so jih lahko sprejel 
doslej le 140. Po končani adaptaciji 
predvideno' v vrtcu tudi popoldansko VT 
stvo otrok. []

i
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KI MED TAM IN KHD TUDI V SAMOUPRAVI - 
povabilo delavskega sveta sta pod ko- 
c junija obiskala naše podjetje dva 
edstavnika delavcev v upravi firme' 
l<5ckner-Humboldt-Deutz.V Sasu dvoinpol- 

.jtievnega bivanja v Mariboru sta si gosta
* Zahodne Nemčije ogledala naše podjet- 
ln se pogovarjala s predstavniki or- 

j^nov upravljanja, družbenopolitičnih or- 
^nizacij in vodstva podjetja. Predvsem 
°$a se zanimala za obliko samoupravlja
l a  v podjetju, kakor tudi za uspehe, ki
a ° jih dosegli delavci pri samoupravlja
nju v naših podjetjih.
.;fihodnjo soboto bomo podrobneje poroča
li o tem obisku v glasilu "Skozi TAM".

e* x x x .  . . .

žf)IZVODNJA v JUNIJU - V srodo, 8. juli- 
je bila 59. redna seja upravnega od- 

kfra, na kateri so med drugim razpravlja-
o doseženih proizvodnih rezultatih V 
niju. Plan za junij je znašal 639 vo- 

*“1, dejansko pa smo izdelali 580,vskla- 
Ščili 563, prodali pa 616 vozil.Meseč- 
plan proizvodnje je bil izpolnjen 88- 

^Istotno, letni pa 43-odstotno. V juniju
0 izdelali poprečno 22,3 vozil in ša- 
3 na dan. Poleg vozil smo v navedenem 
secu izdelali tudi 197 šestvaljnih mo
ljev za firmo KHD.
šestih mesecih letos smo izdelali 3050, 
skladiščili 2841, prodali pa 2806 vozil. 

JU juliju morajo izdelati v montaži po pro- 
vodnem in operativnem planu 547 vozil
1 šasij ali poprečno 21 na dan.Zaostanek 

'"^izdelanih vozil iz prejšnjih mesecev 
zjKša 351 vozil.

3 d' x x x

00rGRAJENI ŠOFERJI - Propagandni odsek je 
v jcasu od 1. aprila do 30. junija letos 
^gradil 62 šoferjev, ki so prevozili z 
j^Šimi vozili 200.000 in več kilometrov 
ez generalnega popravila. Nagrajeni šo- 
**j i upravi j aj o'vozila TAM-4500, TAM-
00, AS-3500, A-3000 in TAM-2000. Za n t -  
5do so prejeli ročne ure znamke "Dar
il”, diplome in značko.

re

IZVOZ V JUNIJU - Iz poročila zunanjetrgo
vinskega oddelka o izvozu v juniju je raz
vidno, da je znašal plan izvoza za navede
ni mesec 458.000 dolarjev, naročil je bild 
za 1,059*075 dolarjev, dejansko pa smo iz-' 
vozili za 795.914 dolarjev.Mesečfti plan iz
voza je bil tako izpolnjen 173»7-odstotno, 
letni pa 46,2-odstotno. V šestih mesecifi 
letos smo izvozili za 2,520 . 376 dolarjev.' 
Največ smo izvažali na konvertibilno pod
ročje.
Plan izvoza za julij znaša 432.000 dolar
jev, naročil pa je že za 696.750 dolarjev.

X X X

NOVA OPREMA V SAMSKIH DOMOVIH - Pred krat
kim je prispelo 26 kompletov nove sobne 
opreme za samske domove. S to opremo bodo 
v tam mesecu opremili 26 sob. Za nakup te 
opreme je podjetje namenilo letos okoli 10 
milijonov starih dinarjev. V nekaj novoo- 
premljenih sobah bosta stanovala le po dva 
stanovalca, seveda bo najemnina nekoliko' 
višja. Tako bo v samskih domovih opremlje
nih z novo opremo 56 sob (30 kompletov no-' 
ve sobne opreme smo kupili že lani).Z ure
janjem prostorov v samskih domovih se po
časi uresničujejo večletne zahteve mladih 1 
stanovalcev in s tem tudi izboljšanje sta
novanjskega standarda. 1

X X X
I

NOVI PRAVILNIK 0 PROMETNI VARNOSTI - De- • 
lavski svet je pred kratkim potrdil novi 
izpopolnjeni pravilnik o prometni varnosti.' 
Izdelan je na podlagi predpisov o varnosti 
cestnega prometa, pravilnika o varstvu pri 
vzdrževanju motornih vozil in prevozu z 
motornimi vozili ter na podlagi določil 
statuta podjetja. S tem pravilnikom se ure-i 
ja organizacija in potek prometa v podjet-, 
ju, kontrola nad vozniki in' nadzor nad 
tehnično brezhibnostjo vozil.

X X X

SPREJEM ZA ČLANE ZVEZE BORCEV - Sindikalna‘! 
organizacija TAM bo priredila v soboto, 18. 
julija, sprejem za člane ZB TAM. Borce bo
do pogostili in jim čestitali za praznik,
4. julij.



PREDLOG SPREMEMB PRAVILNIKA O DELITVI 
OSEBNIH DOHODKOV IN DRUGIH PREJEMKOV DE
LAVCEV - Na predlog oddelka za proučeva
nje osebnih dohodkov'je pred dnevi up
ravni odbor dal v 15-dnevno javno raz
pravo predlog sprememb pravilnika o de
litvi osebnih dohodkov in drugih prejem
kov delavcev. Po tem predlogu bi se naj 
med drugim povišala višina dnevnic za 10 
dinarjev, in sicer bi znašala dnevnica za 
24 ur potovanja 70'dinarjev (doslej je 
znašala 60 dinarjev). Za potovanje, ki 
traja od 7 do 12 ur, bi znašala dnevni
ca 40 dinarjev,za čas potovanja, ki tra
ja od 12 do 18 ur pa 55 dinarjev.V pred
logu sprememb omenjenega pravilnika je 
tudi predlagano povišanje nadomestila 
za prevožene kilometre s privatnimi av
tomobili v službene namene, in sicer od 
sedanjih 0 ,56 dinarjev na 0,6? dinarjev 
za kilometer. Vse pripombe na predlog 
sprememb navedenega pravilnika sprejema 
tehnični sekretar organov upravljanja.

X X X

OBJAVA - Tovarna avtomobilov in motorjev 
Maribor sprejme v redno delovno razmerje 
naslednje sodelavce:

1. Več diplomiranih inženirjev za kon
strukcijsko in tehnološko delo, dip
lomiranega inženirja fizike, diplomi
rane strojne inženirje za delo v pro
izvodnih obratih, diplomiranega meta
lurškega inženirja, več inženirjev 
strojništva prve stopnje energetske 
in tehnološke smeri, tehničnega pre
vajalca za dokumentacijo, kataloge in 
navodila, več diplomiranih ekonomi
stov, propagandista v^propagandnem od
seku (dokončana VEKŠ ali ekonomska 
srednja šola), več strojnih tehnikov

.. in elektrotehnika za šibki tok.

2. Večje število visokokvalificiranih 
frezalcev, brusilcev,ostrilcev rezal
nega orodja, dva visokokvalificirana 
orodna ključavničarj a,kvalificirane g a  
elektromehanika,kvalificiranega avto- 
eloktrikarja, kvalificirane orodne 
ključavničarje, več kvalificiranih in 
polkvalificiranih kovinofinobrusilceV 
za okroglo brušenje, ostrilcev rezal
nega orodja, strugarjev, frezalcev, 

vrtalcev,avtokleparjev ali kleparjev 
in žerjavovodjo z ustreznim izpitom.

V nekaterih primerih je sodelavcem v per
spektivi možna dodelitev stanovanja. Za 
samce je zagotovljeno stanovanje v sam
skih domovih podjetja. Podjetje krije 
delavcem tudi del stroškov za prevoz na 
delo.Osebne in pismeno prijave sprejema 
kadrovsko socialna služba podjetja.

C
REPUBLIŠKA PROSLAVA DNEVA ŠOFERJEV - M  
nes, v soboto, 11. julija in jutri, v 
deljo, 12. julija, bo v Mariboru republi' 
ška proslava dneva šoferjev in avtomeh«' 
nikov Slovenije. Proslavo organizira 
društvo šoferjev in avtomehanikov TAM.PC 
krovitelj proslave in vseh prireditev c 
prazniku šoferjev je naše podjetje. Polet**—  
centralne proslave na Trgu Svobode in po* 
vorke po mestnih ulicah bodo ob tej pril. 
liki tekmovanja številnih predstavnikcrar  ̂
združenj šoferjev in avtomehanikov. Pome* 
rili se bodo v spretnostni vožnji, odpraL 
vljanju skritih napak na vozilih naše; ^  
proizvodnje ter v streljanju z zračno PUV + 
ško, kegljanju in v šahu. .

Danes si bodo udeleženci proslave ogleda^
li naše podjetje, popoldne ob 16. uri 
se bodo pričela prva tekmovanja. NL‘

p-

Osrednja proslava ob republiškem praznih č 
dneva"šoferjev in avtomehanikov bo jutrft n 
ob 11.30 uri na Trgu Svobode. t>op

x x x  une

IZL^T NA MADŽARSKO - Služba za rekreacij^ 
prireja za člane "kolektiva in njiho 
svojce v nedeljo, 9. avgusta, enodnevni^ 
izlet na Madžarsko (do Blatnega jezera). 
Samoprispevek za prevoz in kosilo zna? 
4? dinarjev. Vsi, ki se nameravajo udele' 
žiti tega izleta, morajo imeti veljam 
potna dovoljenja.

Vplačila in prijave sprejema služba za r^a 
reacijo do vključno srede, 29. julija. os

X X X

OBISK IZ ZAGREBA - V soboto, 18. julij« 
bo obiskalo naše podjetje 20..članov~dela^e 
skega sveta podjetja Sintal Zagreb. 
Ogledali si bodo proizvodne obrate in $ 
na kratko seznanili s tehnološkim proce^ 
som proizvodnje, nato pa se bodo pogovar^/ 
jali s predstavniki organov upravljanji 
družbenopolitičnih organizacij in vodstv^, 

podjetja. *(

ta«
Tovarna Sintal nam dobavlja razna rezilna0 
orodja za potrebe naše proizvodnje. l

k
X . X  X

p
POČITNIŠKA PRAKSA - V teh dneh bo^končalot 
enomesečno počitniško prakso v našem pod'3 
jetju okoli 200 praktikantov srednjih, 
višjih in visokih šol. Praktikanti so 
opravljali počitniško prakso predvsem V 
proizvodnih delovnih enotah. Druga skupi-! 
na praktikantov bo pričela"enomesečno p o' 
čitniško prakso v sredo, 15. julija.
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^ROIZVODNJA -V svojih poročilih o proiz
vodnji v času od 1. do 18. julija poro
gata priprava dela ter centralni plan in 
Evidenca, da smo izdelali v navedenem ča- 
jju 252, vskladiščili 183, prodali pa 171 
jfozil. Mesečni plan proizvodnje, ki zna- 
&aza julij 5^7 vozil, smo izpolnili 
P3-odstotno.

Lf času od 13. do 18. julija so izdelali 
montaži na prvi liniji 133 šasij ali 

Poprečno 22,16 na dan, na drugi liniji 
ta 93 vozil ali poprečno 15,5 dnevno, 
^nevni popreček izdelanih vozil še vedno 
hi dosegel planiranega.

montaži morajo izdelati do konca mese
ca še 295 vozil in šasij ali poprečno
26,8 na dan. 
i X X X

.Pr esežek ose b n e g a d o h o d k a za j u n i j - iz
poročila finančnega sektorja o doseženem 
liti izplačanem presežku osebnega dohodka 
'̂ a junij je razvidno, da znaša presežek 
°sebnega dohodka za navedeni mesec, ki 
F>o izplačan v torek, 28. julija, po iz
ločitvi treh odstotkov v rezervni sklad, 
ča proizvodne delovne enote poprečno' 

odstotkov, za režijske delovne eno
te pa poprečno 40,29 odstotkov.

S X X Xa

N a s e d a n je  delavskega sveta - Predvidoma
četrtek, 30. julija, bo dvanajsto red- 
zasedanje delavskega sveta, na kate

rem bodo razpravljali o predlogu spre
memb in dopolnitev pravilnika o delitvi 
a°sebnih dohodkov in drugih prejemkov de
lavcev TAM, o pravilniku o načinu obli
kovanja cen proizvodov in storitev te** 
Prodajnih pogojev TAM, o pritožbah čla

nov kolektiva zoper' dodelitev stanovanj 
in o ostalih vlogah.

Leto VII/14-

našem podjetju - v neposredni bližini mi
zarske delavnice - novi proizvodni objekt;
V prostorih tega objekta bo linija za do
datno montažo vozil, nova moderna brizgal
na kabina za barvanje avtobusnih šasij "in 
prostor za konzerviranje gotovih vozil. ' 
Delavci navedenega podjetja bodo tudi do
zidali tretji proizvodni objekt, kjer bo 
urejena linija za montažo avtobusnih ša
sij. Gradbena dela"bodo končana pod ko
nec novembra letos. Skupna črednost grad
benih del znaša okoli 2,790«°00 novih di
narjev. Ta sredstva so planirana v letoš
njem planu investicij. Podrobneje bomo 6 
gradnji novega objekta poročali v eni iz
med prihodnjih številk glasila "Skozi TAM11

X X X

FORMIRANJE SAMOUPRAVNO-INFORMATIVNIH SKU

PIN - Na podlagi sklepa delavskega sveta 
je pred dnevi strokovni svet zadolžil od
govorne strokovne službe v podjetju, da mo 
rajo čimprej formirati samoupravto-informa 
tivne skupine v organizacijskih enotah. Or 
ganizacijske enote pa morajo določiti 
število skupin v svoji enoti. Samoupravno 
informativne skupine ne bi smele šteti več' 
kot 40 delavcev. Da bi bile informacije, 
ki bodo posredovane navedenim, skupinam,čim 
bolj kakovostne, vsestranske, objektivne.- i 
pravočasne, mora organizacijski oddelek iž 
delati poseben predpis o posredovanju in
formacij ,' nj ihovi vsebini in delovanju sa- 
moupravno-informativnih skupin v organiza
cijskih enotah.

X X X

OBVESTILO BLAGAJNE VZAJEMNE POMOČI - Upra\ 
ni odbor blagajne vzajemne pomoči sporoča^ 
svojim članom, da so za redna izplačila 
posojil v mesecu avgustu, septembru in 
oktobru določeni naslednji dnevi: v avgu
stu 5 . in 26., v septembru 4. in 25 in \ 
oktobru S. in 23. Vloge za posojila je ti 
ba oddati grupnim poverjenikom pravočasne 
in sicer za posojila v avgustu do 1. in l£ 
za posojila v septembru 1. "in 22., za pose 
jila v oktobru pa 6. in 20.

X X X

1*1 OVE GRADNJE V PODJETJU - Delavci spl o š- 
*tega gradbenega podjetja iz Rogaške Sla
vine so pred dnevi pričeli graditi v

. V e s t i iz  T A M  iz d a ja  in fo r m a t iv n a  s lu ž b a  T A M  vsa ko  d ru g o  s o b o to .  V se n o v ic e  s p o ro č a jte  na te l.  St. 284. U re d n ik  A d i 2u n e c .



ELEKTROINDUKCIJSKA PEČ VELIKA PRIDOBITEV 

ZA KOVAČNICO - Pred kratkim je pričela V 
kovačnici redno obratovati nova elektro- 
indukcijska peč za gretje cagljev (vlož
nega materiala). Peč smo kupili že lani 
pri firmi EMA v Zahodni Nemčiji. Ker peč' 
v začetku ni v celoti ustrezala našim za
htevam, je moral proizvajalec opraviti 
na njej še nekatera dodatna dela. To je 
bil tudi glavni vzrok, da peči že prej 
nismo vključili v redno proizvodnjo.Nov& 
elektroindukcijska peč je skoraj popol
noma avtomatizirana in je za kovačnico 
nedvomno velika pridobitev, sploh še, če 
bo delala brez večjih zastojev. Pogoji 
dela v kovačnici so po tej pridobitvi 
neprimerno boljši in tudi opravljeno de
lo je veliko bolj kakovostno kot prej. 
Delavci so se morali posebej usposobiti 
za delo na tej peči. Zmogljivost peči je 
od 500 do 550 kilogramov surovega mate
riala (cagljev) na uro, Vložni materi
al se segreje v času od 25 do 4-5 sekund.

X X X

TEHNIČNE IZBOLJŠAVE - Na predlog komisi
je za tehnične izboljšave je pred krat
kim upravni odbor odobril Vinku Arnušu 
iz karosernice 597 dinarjev nagrade,Šte
fanu Novaku iz orodjarne 100 dinarjev in 
Ivanu Pušniku iz montaže 20 dinarjev na
grade.

Tovariš Vinko Arnuš je predlagal izbolj
šanje obdelave obroča za dotok olja. Po 
izračunu strokovnih služb znaša dvoletni 
prihranek s predlagano izboljšavo 1.990 
dinarjev.

Tovariš Štefan Novak je predlagal spre-’ 
membo orodja za izdelavo kabeljskih če
veljčkov. Ker po mnenju strokovnih služb 
ni mogoče izračunati prihranka za pred
lagano izboljšavo, je komisija za teh
nične izboljšave predlagala nagrado za 
tovariša Novaka v višini 100 dinarjev.

Tovariš Ivan Pušnik je predlagal spre
membo ventilatorja. Predlog ni upoštevan 
kot tehnična izboljšava.

X X X

OBISK IZ ZAGREBA - V soboto, 18. julija,
, je obiskalo naše podjetje okoli 20 čla
nov delavskega sveta in predstavnikov 

y vodstva podjetja Sintal Zagreb. Gostje 
iz Zagreba so si najprej ogledali neka
tere proizvodne obrate, nato pa so se v 
sejni sobi upravnega odbora pogovarjali' 

‘ s predstavniki organov upravljanj a,druž- 
c benopolitičnih organizacij in vodstva 

^ podjetja.

Zanimali so se predvsem za nove oblike de 
la organov upravljanja v našem podjetju, 
osebne dohodke zaposlenih in za proiZ' 
vodne rezultate, kakor tudi za kakovost 
rezilnih orodij, ki nam jih dobavlja pod’ 
jetje Sintal za potrebe naše proizvodnj1

X X X

CEPLJENJE PROTI TETANUSU - Oddelek za var
stvo pri delu obvešča vse tiste Slane ko%3 
lektiva, ki še iz kakršnihkoli razlogov 
niso bili dvakrat cepljeni proti tetanusrO( 
da bo cepljenje za zamudnike v torek, 4.p ’ 
avgusta, v pomožni ambulanti v prvem sanise 
tarnem objektu. Iri
Zavarujmo se s cepljenjem pravočasno prot^Č 
tej hudi in zahrbtni bolezni, saj nikolU 
ne vemo, kdaj in kje se bomo okužili zio
njenimi povzročitelji.

fto
X X X

POŽAR PRI ČETRTEM OBJEKTU - V četrtek, 23*e 
julija, okoli 10. ure je pričela nenadoma*! 
goreti lesena embalaža za paketiranje kajto 
bin, ki je shranjena pri konzervirnici,alfes 
točneje na vogalu mizarske delavnice prkie 
četrtem objektu. Ogenj je opazil Antonii 
Hrešar, vozač viličarja v transportnem od' 
delku. 0 požaru je nemudoma obvestil de' 
žurnega gasilca. Skupina gasilcev je ta
koj prihitela na mesto požara in ga v pet a 
tih minutah pogasila. jju
Komisija, ki si je ogledala mesto požara,le 
meni, da je požar nastal zaradi odvrženeh 
ga cigaretnega ogorka ali prižgane vžigfcjp 
lice. Po oceni komisije znaša škoda okolllr 
200.000 starih dinarjev.
Podrobneje bomo o tem požaru poročali V 
prihodnji številki glasila "Skozi TAM”.

X X X

ENOTEDENSKA ODPRAVA NA GR OS S G LOCKNER - 
Planinsko društvo TAM prireja od 9. do l6i* 
avgusta enotedensko odpravo na Veliki Kles 
(Grossglockner), Ziljske Alpe in Koroško!. 
Za ta izlet je na razpolago v avtobusu 
nekaj prostih me st.
Prijave sprejema tovariš Roman Pinter i t  
nabavnega oddelka.

X X X

*

SPREJEM ZA ČLANE ZVEZE BORCEV - Sindikat 
na organizacija našega podjetja je prire- 
dila v soboto, 18. julija, sprejem za 
člane zveze borcev TAM.

Borce so pogostili in jim čestitali za 
praznik, 22. julij - dan vstaje.
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'OGOVOR O TESNEJŠEM SODELOVANJU MED TAI! IN 
■ŽV BORIS KIDRIČ - V četrtek, 6. avgusta, so 

mudili v našem podjetju predstavniki 
družbenopolitičnih organizacij in Skup- 
'Čine občine Maribor. Delegacijo je vo
lil predsednik mariborske skupščine Mir
to Žlender. V sejni sobi upravnega odbo- 
'a, so se pogovarjali s predstavniki orga
nov upravljanja, družbenopolitičnih orga- 
‘izacij in vodstva podjetja o analizi za 
ntegracijske možnosti oziroma za tesnej
še sodelovanje med TAM in TŽV Boris Kid
rič. Ko bo končana analiza o morebitni 
koristnosti najtesnejše sodelave med obe- 
•a podjetjema, ki so jo izdelale strokov- 

službe obeh podjetij, bomo o rezulta
tih analize seznanili vse člane kolektiva.
1

1 X X X

'Used a n je  d elavskega  s v e t a  -  v petek, 31.
ulija, je bilo dvanajsto redno zasedanje 
klavskega sveta, na katerem so razprav
ljali o predlogu sprememb in dopolnitev 
S'* avilnika o delitvi osebnih dohodkov in 
^ugih prejemkov delavcev TAM, o osnutku 
.'^avilnika o načinu oblikovanja prodajnih 
ffcen proizvodov in storitev ter prodajnih 
Kogojev TAK, o odtujitvi in razhodovanju 
'ekaterih osnovnih sredstev, o inventur
am poročilu za drugo— tromesečje letos, 
'govorili -članov-Jcalektiva zope-r-deJitev 
/tanovanj in o ostalih vlogah. Na tem 
3̂ sedanju je delavski svet razrešil dol
žnosti člana delavskega sveta Ivana Be
giča iz DE-22, ker se je zaposlil v dru- 
5>i delovni organizaciji. Delavski svet 
stoje sedaj 51 članov.

*ihodnjo soboto bomo podrobneje poročali
1 tem zasedanju v glasilu !:Skozi TAM::.

X X X
0

Aoizvodni REZULTATI ŠE VED^O POD PLANI-  
‘ANIMI - Proizvodni rezultati, doseženi 
’ juliju, so 2e vedno pod planiranimi, 
■ljub temu da smo v navedenem mesecu iz- 
^lali 79 vozil in šasij. Plan za julij 
ta namreč predvideval izdelavo 54-? vozil

Leto VII/15

in šasij. V juliju smo torej izdelali v 
montaži poprečno 19,16 vozil in šasij na 
dan. Mesečni plan proizvodnje smo tako 
izpolnili 87,56-odstotno.

V juliju smo izdelali tudi 152 šestvalj- 
nih motorjev za firmo KHD.

V sedmih mesecih letos smo izdelali 3529 
vozil in šasij ali 419 vozil in šasij ma
nj kot je znašal letni rebalansirani pro
izvodni plan (6675), prodali pa 3161 vo
zil.

V avgustu morajo izdelati v montaži po 
proizvodnem planu in operativnem pro
gramu 515 vozil in šasij ali poprečno
19,8 na dan.

Za izpolnitev letnega rebalansiranega 
plana proizvodnje morajo izdelati v mo
ntaži do konca leta še 314-6 vozil in ša
sij ali poprečno 24,4 na dan.

X X X

DODATNI SPREJEM KANDIDATOV ZA PRIUČIT- 
VENE TEČAJE - Kadrovsko socialna služba 
TAM bo vpisovala samo še v ponedeljek,
10. avgusta, kandidate za DODATNO TES
TIRANJE za sprejem v tečaj za priučitev 
poklica—strugar, rezkar, brusHac,_./vrta
lec in avtoklepar. Prijavijo se lahko le 
kandidati, ki so končali najmanj 6 raz
redov osnovne šole in odslužili vojaški 
kadrovski rok ter niso stari več kot 35 
let. Kandidati se morajo osebno zglasiti 
v kadrovsko socialni službi, soba 12.

Člani kolektiva napotite svoje sorodni
ke in znance v TAM!

X X X

VEČJA LETOŠNJA POŠILJKA KAMIONOV V KOLUM
BIJO - V ponedeljek, 3« avgusta, je od- 
premni oddelek odpremil po železnici v 
pristanišče Koper 25 prekucnikov TAM-5000. 
Iz Kopra bodo kamioni prepeljani z ladjo 
Negara v Kolumbijo.



ORODJARNA IZDELALA DVOJE VELIKIH ORODIJ 
SA ČEŠKO FIRMO ŠKODA - V naši orodjarni 
so pred dnevi izdelali dvoje velikih oro
dij za češko tovarno avtomobilov Škoda. 
Izdelali so vlečno in kalibrirno orodje 
za pragove osebnih avtomobilov. Vrednost 
opravljenih del znaša okoli 32 milijonov 
starih dinarjev. Izdelavo orodij je na
ročilo podjetje Ikarus Zemun, ki je tudi 
največji izdelovalec orodij za to češko 
tovarno avtomobilov.

V orodjarni bodo v kratkem pričeli izde
lovati tudi orodja za novo kabino TAM -
- 2001. Pri tem jih predvsem skrbi pre
našanje teh orodij; nekatera orodja bodo 
namreč težka tudi do 25 ton, v orodjarni 
pa inajo le pettonsko dvigalo.

X X X

IZVOZ V JULIJU - V poročilu zunanjetrgo
vinskega oddelka o izvozu v juliju bere
jo, da je znašal plan izvoza za omenjeni 
musec 432.000 dolarjev, naročil je bilo 
za 696.750 dolarjev, dejansko pa smo iz
vozili le za 344. 222 dolarjev.

Mesečni plan izvoza je bil tako izpol
njen 30-odstotno. V sedmih mesecih lotos 
smo izvozili za 2,364.598 dolarjev, naj
več na konvertibilno področje. Letni plan 
izvoda smo tako izpolnili 53-odstotno.

Plan izvoza za avgust znaša 528.565 do
larjev, naročil pa je še za 629.276 do
larjev.

X X X

PREGLED IZPOLNITVE PLANA REZERVNIH DELOV 
IN REZERVNIH MOTORJEV - Iz poročila pri
prave dela o izpolnitvi plana rezervnih 
delov in rezervnih motorjev v šestih me
secih lotos je razvidno, da smo izpolni- 
]i v navedenem času plan rezervnih de
lov 9?i92-odstotno, plan rezervnih mo
torjev 101, 3?'-odstotno, plan agregat
nih motorjev pa 00,87-odstotno.

X X X

VSAKEMU TAMOVCU BARVNI STENSKI KOLEDAR - 
Nc predlog propagandnega odseka in up
ravnega odbora ter na željo svetov delo
vnih enct je pred kratkim delavski svet 
oklenil, da podjetje nabavi barvne sten
sko koledarje za leto 1971 za vse čla
ne kolektiva, zaposlene v matičnem pod
jetju, Koledarje bodo plačale delovne 
enoto s?, sredstvi iz presežka osebnega 
dohodka*

NAMESTITEV AVTOMATOV ZA PRODAJO CIGARE'
V NAŠEM PODJETJU - Trgovsko podjetje 
"Tobak" Ljubljana bo v teh dneh namest J
lo v našem podjetju tri avtomate za pr* I 
dajo cigaret. Avtomati bodo nameščeni 1 * 
proizvodnih obratih (mesta še niso dol1
v \ N
cena).

Podjetje "Tobak11 bo premestilo v bližin 
podjetja tudi kiosk za prodajo časopis 
revij in cigaret, ki je sedaj pri Ptuj 
cesti. K

z
X X X  'j

i
PPOSTE LETOVIŠKE ZMOGLJIVOSTI V PAK0Š1d 
NIH - TVD Partizan Tezno obvešča, da e 
še precej prostih letoviških zmogljivo•! 
v svojem počitniškem domu v Pakoštanih 
in sicer v času od 20. avgusta do 5. sij 
tembra letos. Dnevna oskrbna cena znaš s 
26 dinarjev. Prijave sprejema Marica J1 
žovnik na sindikatu.

1

X X X

CEPLJENJE PROTI TETANUSU - ZdravstvensI 
služba ponovno obvešča vse tiste člane 
kolektiva, ki še iz kakršnihkoli razloj 
gov niso bili cepljeni proti tetanusu, 
da bo cepljenje za zamudnike v torek,
11. avgusta, v pomožni ambulanti v pr-|io 
vem sanitarnem objektu.

X X X

p

OBISKI IN EKSKURZIJE - V sedmih meseci^ 
letos je obiskalo naše podjetje okoli 
3000 obiskovalcev iz raznih krajev na 
še države in iz inozemstva. Tudi letos 
jc med obiskovalci največ učencev iz 
strokovnih šol, predstavnikov družbeno* 
političnih organizacij in samoupravnibb 
organov.

X X X

SLIKARJI PRIGLASITE SE ZA RAZSTAVO: 
SINDIKALNA ORGANIZACIJA NAŠEGA PODJETJ 
BO V SEPTEMBRU ORGANIZIRALA V AVLI INS 
TUTA LIKOVNO RAZSTAVO UMETNIKOV - AMAl 
JEV. ZATO VABI VSE ČLANE KOLEKTIVA, Kl\  
UKVARJAJO S SLIKARSTVOM, DA SE NAJKASf 
DO 25. AVGUSTA ZGLASIJO V PROSTORIH Sl* 
DIKATA, KJER BODO PRIGLASILI SVOJA DEl 
ZA RAZSTAVO IN SE DOGOVORILI 0 USTANOV
VI LIKOVNEGA ODBORA. KI BO VODIL RAZS 

TAVO.

OD VAS LIKOVNIKI JE ODVISNO, ALI BO Ti 
PRIVLAČNA ZAMISEL URESNIČENA!
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j
'ANJE V PROIZVODNJI SE IZBOLJŠUJE - Orga- 
•Zatorji proizvodnje v našem podjetju ža
njejo, da imamo v tem mesecu vse možno- 
;i za izpolnitev mesečnega plana proiz- 

r{4nje (515 vozil). Pravijo, da se je sta- 
e v proizvodnji v teh dneh občutno iz- 

olljšalo. Delavci v montaži delajo na abeh 
h'<ltažnih linijah brez posebnih zastojev. 
1 3več težav imajo trenutno edinole pri 
Ustavljanju vozil TAM-2001.

Sasu od 10. do 15. avgusta so izdelali v 
'fttaži na prvi liniji poprečno 12,8 vozil 
šasij dnevno, na drugi liniji pa 22,5 
®ij na dan. V avgustu smo izdelali 216 

a2x1, vskladiščili 251,prodali pa 252 vo- 

e

konca meseca morajo izdelati v montaži 
299 vozil in šasij ali poprečno 23 na 

lH. Če prištejemo k tem zadolžitvam še 
ostanek neizdelanih vozil iz prejšnjih 
Secev, morajo izdelati v montaži popreč- 
33,3 vozil na dan.

x x x  ,

^JANŠKEMU BOMO PODARILI VOZILO TAM-2000- 
je pred dnevi upravni odbor razpravljal 
Prošnji krajevne skupnosti Kozje, v ka- 
'*i nas prosi za pomoč p.-i izgradnji kul
tnega in gasilskega doma, je sklenil, da 
°vedeni skupnosti podarimo' rabljeno, še 
fckro ohranjeno, vozilo TAM-2000. Vozilo' 

bomo svečano izročili na dan otvorit- 
novega kulturnega in gasilskega doma, 
je v nedeljo, 6. septembra letos.Uprav- 
odbor je sklenil, da se bosta udeleži
te svečanosti podpredsednik delavskega 
®ta Maks Gorjup in podpredsednik uprav
lja odbora Marijan Rožman.

kamion bo občanom tega nerazvitega 
^venskega območja prav gotovo koristna 
jbil. Prav bi bilo, da se tej humani ak- 
a  pridružijo tudi ostala podjetja v 

7°veniji.

X X X

SSEŽEK OSEBNEGA DOHODKA ZA JULIJ - VOD 
julij, ki bo izplačan v petek, 28.av- 

^ta, znaša - po izločitvi 2,5 % v rezerv- 
.sklad - za proizvodne delovne enote

Leto VII/16

poprečno 36,44- odstotkov, za režijske de
lovne enote pa poprečno 36,4-2 odstotkov.

X X X

OBČUTNO POVEČANJE NESREČ PRI DELU - Odde
lek za varnost pri delu je pred kratkim 
posredoval upravnemu odboru poročilo o 
varstvu pri delu v šestih mesecih letos^ 
Iz tega poročila je med drugim razvidno, 
da so se občutno povečale nesreče pri de
lu. V šestih mesecih letos je bilo namreč 
v našem podjetju kar 226 nesreč pri delti 
ali 68 nesreč več kot v enakem obdobju la
ni. Največ nesreč pri delu je bilo v de
lovni enoti MO 22, in sicer 41. Oddelek za 
varnost pri delu ugotavlja, da je bilo' 
največ nesreč zaradi nesmotrnega ali neza
nesljivega načina dela (85 primerov) in 
zaradi kršitev predpisov o varnosti pri 
delu (?8 primerov). Več o tem berite v na
slednji številki "Skozi TAM”.

X X X

POGOVOR 0 MOŽNOSTIH ZA DOKONČANJE OSNOVNE 
ŠOLE - Prihodnji teden se bodo v centru 
e a izobrazbo pogovarjali s posameznimi ' 
člani kolektiva, ki nimajo dokončane'osnov
ne šole, o možnostih, da jo končajo. Na 
razgovor bodo poklicali okoli 500 članotf 
kolektiva. Taki razgovori so nedvomno po
trebni, kajti v našem podjetju je še ved
no okoli 1500 članov kolektiva, ki nimajo 
končane osnovne šole.

X X X

GRADNJA ODPRTIH SKLADIŠČ - Zaradi občutne
ga pomanjkanja skladiščnih prostorov iil 
pokritih površin v našem podjetju,je odde
lek za perspektivni razvoj podjetja dolo-^ 
čil lokacijo za gradnjo treh odprtih skla
dišč.

Dve taki skladišči bosta zgrajeni v bli
žini sprejema blaga, in sicer za skladi
ščenje surovcev, eno skladišče pa pred’li
varno za hlajenje odlitkov na prostem. 
Skupna vrednost del, ki so pravkar v teku, 
znaša 161.500 dinarjev._____________________

V e s li  M TAM iz d a ja  i n f o r m a t iv n a  s lu ž b a  TAM v s a k o  d r u g o  s o b o to .  V se  n o v ic e  s p o r o č a j te  n a  te l .  St. 284. U r e d n ik  Adi Zunrc



SPREMEMBE PRAVILNIKA O IZUMIH, TEHNIČNIH 
IZBOLJŠAVAH IN KORISTNIH PREDLOGIH - Ko
misija za tehnične izboljšave pripravlja 
skupaj z organizacijskim oddelkom nekate
re spremembe in dopolnitve pravilnika o 
izumih, tehničnih izboljšavah in korist
nih predlogih. Med ostalim so predvidene 
občutne spremembe v tistem delu pravilni
ka, ki določa odškodnine in priznanja za 
izume, tehnične izboljšave in koristne 
predloge.Komisija predlaga povišanje naj
nižje odškodnine oziroma nagrade,sedanj ih 
20 din, ki se izplača za vsak predlog teh
nične izboljšave ali koristnega predloga, 
ne glede na to, ali je predlog sprejet ali 
ne, pomeni pa določen intelektualni pri
spevek predlagatelja. V navedenem pravil
niku bo treba tudi bolj določno povedati, 
kaj je koristen predlog. Sedanji pravil
nik tega točno ne določa.

Ko bodo dokončno izdelane vse spremembe 
in dopolnitve omenjenega pravilnika, bodo 
dane v javno razpravo vsem članom kolek
tiva.

X X X

NAMESTITEV CISTERN ZA DIESEL GORIVO - De
lavci splošnega gradbenega podjetja iz 
Rogaške Slatine so pred kratkim namestili 
pri prototipni delavnici cisterno za die- 
sel gorivo prostornine 10 kubičnih metrov. 
Gorivo bo rabilo preizkuševalnemu labora
toriju pri preizkušanju motorjev na pos
kusnem stolu* V kratkem bodo namestili tu
di dve podobni cisterni med prvim in dru
gim proizvodnim objektom za potrebe mon
taže«

X X X

SLIKARJI, PRIGLASITE SE ZA RAZSTAVO! - Na 
ta poziv sindikalne organizacije našega 
podjetja se je do danes priglasilo za li
kovno razstavo umetnikov - amaterjev 9 
članov kolektiva. Prvi informativni raz
govor s člani kolektiva, ki se ukvarjajo 
s slikarstvom, bo v ponedeljek, 26. avgu
sta, ob 10. uri na sindikatu.

X X X

OBVESTILO ZDRAVSTVENE SLUŽBE - Zdravstve
na služba obvešča člane kolektiva, da bo
do vpisovali samo še v ponedeljek, 24. in 
v torek, 25. avgusta, podatke o cepljenju 
proti tetanusu v zdravstvene knjižice ti
stim, ki tegn cepljenja še nimajo vpisane
ga, čeprav so že bili cepljeni. Podatki o 
cepljenju proti tetanusu, vpisani v zdrav
stveno knjižico, so namreč izredno pomemb
ni za pravočasno in pravilno ukrepanje 
zdravstvenih delavcev v primeru poškodbe

delavca. Zato naj vsak član kolektiva, ) 
je bil cepljen proti tetanusu, preveri, 
ima to tudi vpisano v  zdravstveno knjižil

X X X

INTERESENTOM ZA NAKUP MIZ IN  STOLOV -  Pr 
dajni oddelek obvešča, da ima naprodaj v 
je število rabljenih miz in stolov, iz d*, 
sedanje opreme restavracije. Oprema je p 
merna za klubske prostore. Cena za eno ou 
zo znaša od 15 do 20 dinarjev, za en st 
pa od 4 do 5 dinarjev.

Prodajni oddelek tudi sporoča, da je mal 
prodaja iz skladišča odpadnega materis 
še nadalje vsak drugi in zadnji četrtek 
mesecu. Blago, ki je za podjetje neuporS[ 
no, se prodaja le na podlagi ustreznih J,( 
vratnic ali potrdil oddelkov oziroma delj, 
nih enot, od koder je bilo prodajno blaj,; 
Prodajno vrednost blaga ocenjuje posel 
komisija, ki je sestavljena iz predstal 
kov prodajnega oddelka, materialne sluŽ11( 
in finančnega sektorja. ,

X X X

OGRADITEV SKLADIŠČA VNETLJIVIH SNOVI - 1* 
zahtevo zavoda za varstvo pri delu Mar:1' 
bor, bodo delavci splošnega gradbenega S 
jetja iz Rogaške Slatine namestili mre: 
sto ograjo okrog skladišča vnetljivih sir' 
vi. Ograditev skladišča terjajo predpis1' 
varnem delu.

x x x  .

UPRAVNI ODBOR GLASOVAL ZA ZDRUŽITEV TA! [
TŽV BORIS KIDRIČ - Včeraj, 21. avgusta, :
bila izredna seja upravnega odbora, na J 
teri so razpravljali o analizi možnosti 
združitev TAM in TŽV Boris Kidrič. Anal t 
so izdelale strokovne službe obeh podje'j 
in jo posredovale organom upravljanj i 
razpravo. Analiza vsebuje splošne poda ̂
o obeh podjetjih, tehnološko proizvodi 
problematiko po združitvi, predlog orgal 
zacijske oblike združenega podjetja, prif 
no obliko integracije ter sklepe in pr< 
loge. Po triurni izčrpni razpravi je up 
ni odbor enoglasno potrdil sklepe in pr^ 
loge za združitev obeh podjetij ter j ̂ 
posredoval prek gospodarske komisije v 
končno potrditev delavskemu svetu. 0 zd^ 
žitvi se bomo odločili z referendumom, 
ga bosta še ta mesec razpisala delavsl 
sveta TAM in TŽV. Sklepe upravnega odb<? 
in komisij o ekonomski upravičenosti in', 
gracije TAM in TŽV bomo objavili v cel1, 
v ponedeljek, 24. avgusta, v izredni iz<' 
ji :!Vesti iz TAM". 0 tej naši pomembni 
ločitvi bomo obširno pisali tudi v glas^ 
"Skozi TAM".
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IZREDNA IZDAJA
ZDRUŽITEV PODJETIJ TAM IN TŽV

Na predlog vodstva podjetja in strokovnih služb je upravni odbor v petek, 
avgusta, razpravljal o vsebini elaborata o ekonomski upravičenosti združitve 

^lijetij Tovarne železniških vozil "Boris Kidrič" in Tovarne avtomobilov in motor- 
'V Maribor. Po temeljiti, skoraj triurni razpravi je upravni odbor soglasno spre

di oziroma potrdil 'celotni elaborat, po katerem izhaja:

Delovni organizaciji TŽV in TAM se s 1. januarjem 1971 spojita v enotno 
'Mjetje z nazivom Tovarna avtomobilov in motorjev Maribor (skrajšana firma TAM) in 
'dosedanjim zaščitnim znakom TAM. S spojitvijo podjetij se spojita tudi obe poslov-
l enoti za gospodarjenje s stanovanji.

Združeno podjetje TAM bi naj bilo po 1. januarju leta 1971 sestavljeno 
lf dveh samostojnih organizacij združenega dela: tovarna avtomobilov in tovarna tir- 
'h vozil.

Obe tovarni bi naj imeli status samostojne organizacije združenega dela s 
Rojstvom pravne osebe. Obe podjetji bi tudi samostojno ugotavljali in delili doho- 
'k in bi imelo vsako svoj žiro račun.

Samostojna organizacija združenega dela "tovarna avtomobilov" bo organiza
cijsko in lokacijsko združevala vso dosedanjo dejavnost, samostojna organizacija 
^uženega dela "tovarna tirnih vozil" pa bo združevala vse dosedanje organizacij- 
te enote.

Spojitev obeh podjetij v enotno podjetje omogoča hitrejšo realizacijo za
d a n i h  programov razvoja, in sicer za TAM - osvojitev proizvodnje motorjev FL 413 E 

dvig proizvodnih zmogljivosti na 13.000 vozil letno, za TŽV: opustitev dejavno-' 
novogradnje tovornih tirnih vozil, preusmeritev proizvodnega programa na renta- 

finejše proizvode, postopna modernizacija tehnologije obdelave itd.

Tehnološka vključitev dosedanjih objektov TŽV v proizvodni program TAM 
^edvideva adaptacijo motorne hale s prizidkom za potrebe proizvodnje motorjev.

Po analizah bomo na proizvodnem programu TAM povečali do leta 1975 števi- 
0 zaposlenih za 1.700 delavcev. Zaradi neusklajene' dinamike povečane proizvodnje 
prostih delavcev bo potrebno na ravni združenega podjetja najti zaposlitev za pre

sek delavcev v letu 1971 in po letu 1972 .omogočiti priliv delavcev v avtomobilsko 

^oizvodnjo.

TŽV "Boris Kidrič" bi naj po združitvi še naprej obdržala zmanjšan obseg 
^javnosti tirnega asortimenta, ki obsega investicijsko vzdrževanje dieselskih vo- 
U  in vozil na električni pogon, štiriosnih potniških vagonov, specialnih tovornih 
Egonov, del novogradnje novih tirnih vozil itd. Drugi del dejavnosti tovarne tirnih 
°zil bo zajemal proizvodnjo specialnih vozil ter nadgradnjo cestnih vozil, mreža- 
U h  okvirov šasij in jeklenih zabojev ter v bližnji perspektivi proizvodnjo kontej- 
terjev in nosilcev kontejnerjev.

V esti  iz TAM iz d a ja  in f o r m a t iv n a  s lu ž b a  TAM  v s a k o  d r u g o  s o b o to .  V se  n o v ic e  s p o r o č a j te  n a  te l .  š t .  284. U re d n ik  Adi Z u n ec .



Osebni dohodki delavcev v posameznih samostojnih organizacijah zdru
ženega dela - tovarnah - bodo odvisni od doseženih rezultatov dela,to je od 
doseženega dohodka.V najkrajšem času je treba pripraviti enotne osnove in 
merila za nagrajevanje vseh delavcev združenega podjetja.

»

Za delavce, ki bodo v prehodnem obdobju prešli iz ene v drugo samo
stojno organizacijo združenega dela, veljajo določila normativnih aktov ti
ste samostojne organizacije združenega dela, v katero bodo razporejeni. Tem 
delavcem bodo priznane strokovne kvalifikacije, ki so si jih pridobili v 
prejšnji tovarni ter jim je bila priznana taka kvalifikacija z določili do 
sedaj veljavnih normativnih aktov.

Delavci, ki so si do združitve pridobili pravico do uporabe stanovanj' 
iz stanovanjskega sklada posameznega podjetja, zadržijo tudi v bodoče to pra
vico, ne glede na zaposlitev v eni ali drugi tovarni.

Začetek in konec delovnega dne, delo v izmenah ter razpored delovne
ga časa v posameznem delovnem tednu (prosta sobota), določata obe tovarni s 
svojimi normativnimi akti.

Tovarna tirnih vozil bo tudi v prihodnje podpirala društveno življe
nje in delo posameznih društev na svojem območju v okviru razpoložljivih fi
nančnih sredstev.

t

Obe samostojni organizaciji združenega dela prevzemata vse dolgoroč
ne in kratkoročne obveznosti ter terjatve v vseh pogodbah in dogovorih, ki 
sta jih sklenili do 1. januarja 1971. leta. Odpisi vseh zalog od opuščene 
in ukinjene proizvodnje ter vrednosti nekurantnih zalog se krijejo v^ breme 
dohodka posamezne tovarne. Še neizrabljeni del kreditov, odobrenih TŽV za ‘ 
sanacijo in rekonstrukcijo, se bo pretežno usmerjal za nadaljnji razvoj naj- 
rentabilnejše dejavnosti ene ali druge tovarne. 0 porabi teh kreditnih sred
stev bo odločal delavski svet združenega podjetja.

Za predložene investicijske projekte v elaboratu o ekonomski upra
vičenosti združitve podjetij TŽV-TAM so potrebna skupna vlaganja v višini 
94,44-9.000 dinarjev. Viri financiranja za predložene investicijske projekte 
so lastna akumulacija, dosežena v procesu proizvodnje obeh tovarn, že odo
breni sanacijski kredit podjetja TZV, soudeležba firme KHD pri investicij
skih naložbah v TAM in ostali domači in inozemski krediti.

Ob koncu seje je upravni odbor priporočal delavskima svetoma obeh 
podjetij, da skrbno proučita predlagani elaborat o ekonomsfci upravičenossM. 
združitve TAM-TŽV in razpišeta referendum za predlagano združitev. Po mne
nju upravnega odbora je združitev povsem upravičena. Referendum bi naj bil 
septembra letos.

V času, ko to poročamo, že gospodarska in organiz-aci jeko-kadrovska ko
misija proučujeta elaborat o ek.o»ottSki upravičenosti združitve TAM-TŽV "Boris 
Kidrič”. Predvidoma pa bo pod konec tega tedna skupna seja upravnih odborov 
obeh podjetij, na kateri bodo razpravljali o predlaganem elaboratu.

V tem tednu bodo v našem podjetju tudi sestanki oddelkov zveze komu
nistov, na katerih se bodo člani zveze komunistov TAM podrobneje seznanili s 
predlagano združitvijo.

Izredno zasedanje delavskega sveta našega podjetja bo predvidoma v 
petek, 28. avgusta. Na tem zasedanju bo razpisan referendum za združitev TAM- 
TŽV. 0 vseh akcijah, ki bodo potekale v našem podjetju v zvezi z združitvijo 
TAM-TŽV, bomo obširno poročali v glasilu "Skozi TAM".

Člani kolektiva, skrbno preberite vse informacije v zvezi z združitvi

jo TAM-TŽV, ki bodo objavljene v naših internih občilih,ker se boste lahko 
veliko lažje odločili na referendumu za predlagano združitev, če boste vedeli 
čimveč o upravičenosti predlagane združitve.



Maribor, dne 29. avgusta 1970

IZREDNA IZDAJA
S K L E P I

skupne razširjene seje poslovnega odbora podjetja T Ž V  "Boris Kidrič" in upravnega 

odbora T A M ,  ki je bila v domu družbeno-političnih organizacij v Mariboru, dne 27. 8. 

1970 s pričetkom ob 16. uri in je bila končana ob 19, 45 uri.

Oba organa upravljanja sta temeljito preučila elaborat o ekonomski upravičenosti in

tegracije podjetij T Ž V  - T A M ,  kakor tudi predloge, ki sta jih v zvezi s tem elabora

tom podala oba organa na tej skupni seji. Po skorajda 4-urni razpravi sta oba organa 

ugotovila, da je bodočnost obeh kolektivov zajamčena le, če se združita v enotno 

podjetje in da takšno združitev podpirajo tudi občinski in.republiški organi, zato pred

lagata delavskima svetoma obeh kolektivov, da 5. 9. 1970 razpišeta referendum na 

katerem naj se oba kolektiva izjasnita o tej združitvi, ki edino jamči boljšo perspekti

vo vsem zaposlenim v obeh kolektivih.

Oba organa dalje predlagata še naslednje:

1. Podjetji T A M  in T Ž V  se s 1. januarjem 1971 spojita v enotno podjetje z nazivom 

Tovarna avtomobilov in motorjev Maribor (skrajšana firma T A M )  in z dosedanjim 

zaščitnim znakom T A M .  S spojitvijo obeh podjetij se spojita tudi obe poslovni eno

ti za gospodarjenje s stanovanji. Podjetji T Ž V  in T A M  se spojita v enotno podjetje 

po 224. členu temeljnega zakona o podjetjih, ki določa, da se dvoje ali več podjetij 

spoji v novo podjetje in da podjetji, ki se spojita, nehata obstajati ter po prvem od

stavku 228. člena temeljnega zakona o podjetjih, ki določa, da o spojitvi podjetij 

odločata sporazumno podjetji, ki se spajata.

2. Novo enotno podjetje 'Tovarna avtomobilov in motorjev Maribor" se ob upošteva

nju vrst in obsega proizvodnje deli na organizacijski enoti združenega dela, kate

rih pravice bodo določene s statutom podjetja.

Obe o rgan izac ijsk i enoti bi naj im eli sta tus sam osto jne organ izacije  združenega 
dela s svojstvom  pravne osebe, ki sam ostojno ugotavljata in delita dohodek te r  s 
svojim  ž iro  računom .

Ta organizacijska oblika je prehodnega značaja in naj bi veljala najdalje dve leti.

3. Morebitno izgubo, ki bi nastala pri proizvodnji cestnih vozil, ki je v sestavu or- 

drganizacijske enote tirnih vozil, krijeta obe organizacijski enoti in sicer tako, 

da krije 2/3 izgube sedanja T A M ,  1/3 izgube pa organizacijska enota tirnih vozil.

4. Spojitev obeh podjetij v enotno podjetje omogoča hitrejšo realizacijo začrtanih 

programov razvoja in to:

- za T A M :  - osvojitev proizvodnje motorjev F L  413 R,

- dvig proizvodnih zmogljivosti na 13. 000 vozil letno;

v e t i  .z TAM i/da j« in fo rm .n v n . , luH »  TAM v * k o  drugo ,obo,o. V „  nov,c. ^ . r o ^ c ' n .  Uredntll Adi ^
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- za TŽV: - opustitev dejavnosti novogradnje tovornih tirnih vozil zaradi predi

menzioniranih tovrstnih proizvodnih kapacitet v SFRJ, problemov kre

ditiranja prodaje teh proizvodov ter pomanjkanja potrebnih obratnih 

sredstev za proces proizvodnje,

- preusmeritev proizvodnega programa na rentabilnejše proizvode,

- postopna modernizacija tehnologije obdelave ter izboljšanje delovnih 

pogojev v proizvodnih prostorih posameznih dejavnosti,

- jasnejša opredelitev osnov za formiranje nadaljnjega razvoja podjetja 

ter stabilna perspektiva trajnejše zaposlitve članov delovne skupnosti.

5. Tehnološka vključitev dosedanjih objektov T Ž V  v proizvodni program T A M  predvid« 

adaptacijo motorne hale s prizidkom za potrebe proizvodnje motorjev. Zato bo potr1 

no do 1. 4. 1971 izprazniti visoki del motorne hale, do 1. 9. 1971 pa še nižji del ro1 

torne hale in prizidek. Sedanja površina teh objektov je 12. 340 m^. S pregradnim 

odrom v etažni višini 4 m  bi pridobili še 6. 120 m 2  tako, da bi skupna površina zna^ 

la 18.460 m2. K  temu je potrebno zgraditi nov objekt za kotlovnico in kompresorskc 

postajo, razen tega pa še kuhinjo z obednico. Nadalje bo potrebno obnoviti še vodov1 

kanalizacijo in cestišče. Vrednost gradbenih del z energetiko sm o  ocenili na 26, 3 

din. Investicijski prihranek v primerjavi z novo gradnjo proizvodne dvorane z lokad 

v T A M  ocenjujemo na 10 miljonov dinarjev. Termin za dokončanje gradbenih del bi 

skrajšali približno za 6 mesecev.

Po naših analizah bomo na proizvodnem programu T A M  do leta 1975 povečali števil 

zaposlenih za 1.700 delavcev.

Zaradi neusklajene dinamike povečanja proizvodnje in prostih delavcev m o r a  enotno j 

podjetje najti zaposlitev za višek delavcev v letu 1971 in po letu 1972 omogočiti pril 

delavcev v avtomobilsko proizvodnjo.

Za zaposlitev viška delavcev, ki nastane zaradi spojitve podjetij, prevzame obvezn1 

enotno podjetje.

Kolikor bi delavski snet enotnega podjetja ugotovil, da je določena proizvodnja post1 

nerentabilna in ne zajamči delavcem v takšni proizvodnji primernih osebnih dohodK1 

se pristopi k likvidaciji takšne proizvodnje. Enotno podjetje m o r a  zajamčiti tem del 

ce m  ustrezno zaposlitev in primerne osebne dohodke.

6. Poslovni predmet enotnega podjetja Tovarne avtomobilov in motorjev Maribor obse 
dosedanja poslovna predmeta obeh podjetij, ki se spajata, poleg tega pa še nadaljn« 

dejavnosti, ki jih bo enotno podjetje v bodoče začelo opravljati.

7. V  obdobju največ dveh let morajo strokovne službe pripraviti pogoje za izvršitev r« 

ganizacije posameznih služb po funkcionalni vsebini, organi upravljanja podjetja p& 

sprejeti organizacijsko strukturo podjetja, katere osnutek je podan v vsebini elabo<

8. Nove oblike organov upravljanja podjetja bodo določene z začasnim statutom podjetj

Delavska sveta obeh podjetij razpišeta volitve za novi delavski svet enotnega podjet 

po ključu na 200 zaposlenih en član. Volitve novega delavskega sveta morajo biti H  

vedene najkasneje do 31. 12. 1970.

9. Do nadaljnjega bosta imeli obe samostojni organizaciji združenega dela svoje pravi1 

ke o delitvi osebnih dohodkov, delitvi dohodka, delovnih razmerjih, itd.

Ena od osnovnih nalog delavskega sveta enotnega podjetja bo postopno sprejetje pr® 

nikov, ki bodo veljali za celotno podjetje.

10. Osebni dohodki delavcev v posameznih samostojnih organizacijah združenega dela, 

do odvisni od doseženih rezultatov dela, t. j. od doseženega dohodka. V  najkrajše#1
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času je treba pripraviti enotne osnove in merila za nagbajevanje vseh delavcev enot

nega podjetja.

Za delavce, ki bodo v prehodnem obdobju prešli iz ene v drugo samostojno organiza

cijo združenega dela, veljajo določila normativnih aktov samostojne organizacije 

združenega dela, v katero bodo razporejeni.

Pri razporejanju delavcev, ki prehajajo iz ene samostojne organizacije združenega 

dela v drugo, morajo sodelovati predstavniki obeh organizacij združenega dela.

T e m  delavcem bodo priznane strokovne kvalifikacije, ki so si jih pridobili v prejšnji 

tovarni ter jim je t&ka kvalifikacija bila priznana z določili do sedaj veljavnih n o r m a 

tivnih aktov.

Delavci, ki so do spojitve pridobili pravico do uporabe stanovanj iz stanovanjskega 

sklada posameznega podjetja, zadržijo tudi v bodoče to pravico ne glede na zaposlitev 

v eni ali drugi organizaciji združenega dela.

U. Razpored delovnega časa (začetek in konec delovnega dne, delo v izmenah ter razpo

red delovnega časa v posameznem delovnem tednu) določata obe samostojni organiza

ciji združenega dela s svojimi normativnimi akti.

12. Obe samostojni organizaciji združenega dela prevzameta vse dolgoročne in kratkoroč

ne obveznosti ter terjatve v vseh pogodbah in dogovorih, ki sta jih sklenili do 1.1.1971

Še neizrabljeni del kreditov odobrenih podjetju T Ž V  za sanacijo in rekonstrukcijo se 

bo pretežno usmerjal za nadaljnji razvoj naj rentabilne jše dejavnosti.

O  uporabi in vračilu teh kreditnih sredstev bo odločal delavski svet podjetja.

13. Delavska sveta podjetij T A M  in T Ž V  naj po predhodni skrbni preučitvi besedila elabo

rata o ekonomski upravičenosti spojitve T Ž V  - T A M ,  razpišeta referendum o spojitvi, 

ki je po mnenju poslovnega odbora T Ž V  in upravnega odbora T A M  povsem upravičena. 

Referendum naj bi bil. 28. 9. 1970 v obeh podjetjih.

Predsednik 

poslovnega odbora 

TŽV:

Miha Butina, s. r.

Predsednik 

upravnega odbora 

T A M :

Drago Samastur, s.r.
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IZREDNA IZDAJA

DRUŽBENOPOLITIČNE ORGANIZACIJE 0 ZDRUŽITVI TŽV IN TAM

0 Konferenca organizacije ZK TAM, sindikalni plenum osnovne organiza- 

0 cije TAM in konferenca ZM TAM so na ločenih sestankih obravnavali 
0 bližnje, naloge v zvezi z združitvijo TAM in TŽV. Omenjene družbeno-
0 politične organizacije so sprejele naslednja skupna

S T A L I Š Č A  :

1. Razvoj svetovnega gospodarstva gre po poti nenehnega združevanja' 
enakih ali sorodnih dejavnosti. Cilj tega združevanja je ustvaritev močnih fi
nančnih, tehničnih in umskih potencialov, ki bodo sposobni za borbo na tržišču. 
Jugoslovansko gospodarstvo, za katerega je bila značilna razdrobljenost, se za
radi svoje majhnosti ni moglo uveljaviti enakopravno na svetovnem in domačem tr
žišču. Takšno stanje je pogojevalo zbiranje sorodnih podjetij okoli tistih pod
jetij, ki imajo najbolj atraktivne in jasne programe nadaljnjega razvoja. Tako 
združena podjetja imajo močan tehnični, umski in finančni potencial, njihova 
proizvodnja je tehnološko urejena,imajo velikoserijsko in ceneno proizvodnjo ter 
so sposobna vključiti se v tržno gospodarstvo. Tovarna avtomobilov in motorjev 
ima v svojem perspektivnem programu sicer atraktiven program, vendar je njena 
relativno maloserijska proizvodnja draga. Tudi njena finančna moč je majhna. Za
to se težko vključuje v tržno gospodarstvo. 'TŽV prav tako nima ravno svetle per
spektive s svojo specifično proizvodnjo in objektivno situacijo.

2. Takšna situacija je silila tehnični in ekonoms-ki kader, da prič
ne razmišljati o tem, kako izboljšati obstoječo situacijo. Nadaljnji razvoj, ki 
bi slonel _na lastni finančni in tehnični moči, ni bil vzet kot ena-izu^d— možno-- 
sti, ker je prepočasen in zato neperspektiven. Treba je bilo iskati druge vire 
in poti, po katerih bi se lažje prebijali v tržnem gospodarstvu in bi lahko nu
dili delovnemu človeku boljšo perspektivo in socialno varnost.Možnost za nadalj
nji razvoj je le v združitvi vseh tehničnih, umskih in finančnih potencialov s' 
sorodnimi podjetji. Le tako lahko postanemo atraktivni in sposobni za uveljavlja
nje na tržišču. Sorodnost proizvodnje, poklicev in dosedanje sodelovanje med TAM 
in TŽV so pokazali, da je možnost za združitev teh dveh kolektivov velika. Pra
vilnost takšnih razmišljanj so potrdile tudi tehnične in ekonomske študije o 
Opravičenosti združitve teh dveh kolektivov. Analize so izdelali strokovnjaki
I TAM in TŽV.

3. Rezultati združitve obeh podjetij se bodo kazali predvsem v laž- 
|3em uveljavljanju na domačem in tujem tržišču, v večjih serijah, cenejši proiz
vodnji in hitrejšem nadaljnjem razvoju združenega podjetja ter v večji perspektiv
nosti in socialni varnosti članov kolektiva. (Nadaljevanje na 2. strani)

V es t i  1/. TAM iz d a ja  i n f o n n a t i v n a  s lu ž b a  TA M  v s a k o  d r u g o  s o b o to .  V se  n o v ic e  s p o r o č a j te  n a  te l .  S t ,  284.' U re d n ik  Adi Z u n e c .



DRUŽBENOPOLITIČNE ORGANIZACIJE O ZDRUŽITVI TŽV IN  TAM

(Nadaljevanje s 1. strani)
4. Konferenca organizacije ZK TAM, plenum osnovne sindikalne orga

nizacije in konferenca ZM TAM smatrajo, da so analize o ekonomski upravičenosti 
združitve TAM in TŽV ter sklepi, ki sta jih sprejela poslovni odbor TŽV in uprav
ni odbor TAM, rezultat dolgoletnih prizadevanj in idejnih konceptov ZK, sindika
ta in ZM, zato v popolnosti sprejemajo zadevni material. Pri tem se zavezujejo, 
da bodo s politično akcijo med kolektivom skušali uresničiti zastavljeni cilj.

Za dosego tega cilja pa bo potrebno veliko akcij, ki bodo terja-' 
le od slehernega komunis ta, funkcionarje v osnovne sindikalne organizacije in sindi
kalnih podružnic ter mladinskih aktivistov mnogo uspehov.

Zato zadolžujejo konferenca organizacije ZK TAM, plenum osnovne sin
dikalne organizacije in konferenca ZM TAM vse člane ZK TAM, sindikalne in mla
dinske aktiviste:

- da se na odprtih sestankih oddelkov ZK in prek tiskanih informacij temeljito 
seznanijo s celotno analizo o ekonomski upravičenosti združitve TAM in TŽV ter 
da na teh sestankih razčistijo vse dileme, ki se jim porajajo, tako da si bodo 
že na sestankih izoblikovali jasna in razčiščena stališča o nujnosti združitv6, 
ki zagotavlja hitrejši razvoj kolektiva kot celote in blaginjo vsakega posa
meznika;

- da seznanjajo člane kolektiva z vsebino analize o ekonomski upravičenosti zdru
žitve TAM in TŽV in da z njimi razpravljajo ter jim dokažejo prednosti, ki si
jih bosta pridobila kolektiva v jugoslovanskem prostoru po združitvi. Težiti
moramo k temu, da bodo razčiščene vse nejasnosti ter da se bodo lahko sodelav
ci obeh kolektivov odločali brez pomislekov in predsodkov o bodočnosti;

- da se na referendumu odločajo za združitev teh dveh kolektivov v enoten kolek
tiv;

* *

- da v času do združitve in po združitvi delajo z vso zavzetostjo - vsak na svo
jem delovnem mestu - za uspeh enotnega podjetja in za svojo boljšo bodočnost.

5. Konferenca organizacije ZK TAM, plenum osnovne sindikalne orga
nizacije in konferenca ZM TAM zadolžujejo svoja vodstva?

- da se. v najkrajšem času sestanejo z ustreznimi vodstvi iz TŽV; se medsebojno 
seznanijo, preučijo nastalo situacijo in ukrenejo vse potrebno za razrešitev 
morebitnih problemov;

• *

- da skupaj z vodstvi iz TŽV preučijo dosedanje organizacijske oblike in izdela
jo predlog za enotne organizacije;

- da se zavzamejo za takšno samoupravno strukturo enotnega podjetja^ki bo v naj
večji meri dajala samoupravne pravice in nalagala samoupravne dolžnosti sleher
nemu članu kolektiva pri ustvarjanju in delitvi dohodka in kar najbolj humane
odnose v enotnem kolektivu.

PRIHODNJA ŠTEVILKA bilten-- "Vest5. iz TAM" bo izšla v ponedeljek,
7. septembra, namesto v sobote, 5. septembra, ker bomo v ponedeljek že lahko po
ročali o izrednima zasedanj ima delavskih svetov v TAM in TŽV^ na katerima bosta 
oba delavska sveta razpisala referendum o združitvi TAM in TZV.
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DELAVSKI SV"T RAZPISAL REFERENDUM O ZDRUŽITVI TŽV IN TAM

Na petem izrednem zasedanju, ki je bilo v soboto, 5. septembra, 
in na katerem se je razpravljalo pretežno o predvideni združitvi podjetij 
TŽV in TAM, je delavski svet sprejel naslednje sklepe:

1. Osvoji se elaborat o ekonomski upravičenosti integracije ko
lektivov TŽV in TAM, kakor tudi skupne sklepe poslovnega odbora TZV in
upravnega odbora TAM, ki sta jih ta organa sprejela 27. avgusta letos in
ki naj rabijo kot osnova za funkcioniranje bodočega enotnega podjetja.

2. RAZPIŠE SE REFERENDUM, NA KATEREM SE NAJ 28. SEPTEMBRA DELOV
NA SKUPNOST TAM ODLOČI 0 INTEGRACIJI PODJETIJ TŽV IN TAM V ENOTNO PODJETJE, 
KI BI NAJ PRIČELO POSLOVATI 1. JANUARJA 1971.

3. Imenuje se komisija za izvedbo referenduma v naslednjem sesta
vu: Stanko Tadina - predsednik,Vilko Marotti - član, Erika Jazbinšek - član 
Jože Planovšek - član in Janko Korpar - član.

Imenovana komisija mora pripraviti vse potrebno za izvedbo refe
renduma, in sicer v skladu z določili statuta podjetja in pravilnika o iz
vajanju referendumov. Delavski svet tudi pooblašča imenovano komisijo, da 
omogoči članom delovne skupnosti, ki na dan referenduma ne bodo v podjetju, 
glasovanje že pred razpisanim dnevom.

4-. Pooblasti se sekretariat organov upravljanja, da za celotno' 
podjetje skliče in izvede v sodelovanju z družbenopolitičnimi organizacija
mi, sveti in vodstvi delovnih enot zbore delovnih ljudi, na katerih je tre
ba seznaniti člane delovne skupnosti z namenom in cilji razpisanega referen 
duma oziroma združitve podjetij TŽV in TAM.

5. V skladu z internimi normativnimi akti je treba primerno ure
diti prevoz in nadomestilo prevoza na delo in z dela za delavce, ki bodo 
po potrebi, občasno ali za stalno premeščeni iz TAM v TŽV in obratno.

6. Tolmačenje namena referenduma oziroma združitve TAM in TŽV je 
treba organizirati tudi v prodajnih organizacijah ter poslovnih in obratnih 
enotah, za kar se pooblašča sekretar sekretariata organov upravljanja.

7. Predvidena združitev oziroma združitev TŽV in TAM naj velja 
za začetek širše ekspanzije TAM. Po združitvi TŽV in TAM je treba še naprej 
vključevati druge delovne organizacije v proizvodni program našega podjetja 
oziroma treba je pripraviti še nadaljnje integracije.

8. Pozove se delovno skupnost TAM, da se 28. septembra letos mno
žično udeleži referenduma, na katerem naj podpre prizadevanja za integra
cijo TŽV in TAM v enotno podjetje. Soglasna sodba delavskega sveta je, da 
je združitev TŽV in TAM koristna za oba sedanja kolektiva.

X X X

DELAVSKI SVET ČESTITA VSEM ČLANOM DELOVNE SKUPNOSTI OB 20-LETNICI 
SAMOUPRAVLJANJA. UPRAVNI ODBOR PODJETJA JE NAMREČ 5. SEPTEMBRA 1950 SPREJEL 
OD GENERALNEGA DIREKTORJA PODJETJA KLJUČE GLAVNEGA VHODA IN S TEM TTH3I 
UPRAVLJANJE PODJETJA.

V es ti  iz TAM iz d a ja  i n f o r m a t iv n a  s lu ž b a  TAM  v s a k o  d r u g o  s o b o to .  V se n o v ic e  s p o r o č a j te  n a  te l .  š t .  284. U r e d n ik  A di Z u n e c .



GLASOVALNE ENOTE

V skladu z določilom 2. Siena pravilnika o izvajanju referendumov v TAM predlagam 
delavskemu svetu, da določi naslednje glasovalne enote:

1* glasovalna enota:

DE 11 - kovačnica

2. glasovalna enota:

DE 12 - livarna

3. glasovalna enota:

DE 13 - kalilnica

4. glasovalna enota:

DE 15 - priprava dela

5. glasovalna enota:

DE 19 - interni transport

6. glasovalna enota:

DE 2C,21 - mehanska obdelava

?„ glasovalna enota:

DE 22 - mehanska obdelava

S. glasovalna enota:

DS 23 - karosernica

9, glasovalna, enota:

DE 24- - montaža

10. glasovalna enota:

DE 23 - orodjarna

11 ,  Kg 'asovaIna enota:

3>-35 - lakirnica in tapetništvo 

DE 3'+ - ga.lvanika 

vffi 39 - kemični laboratorij

glasoval/va enota:

DE 40 - skup, služ. vzdrž. tovarne 

DE 41 •- vzdrževanje strojev

v a r o v a l n a  enota:

DE 4-3 - vzdrž. elektro naprav 

DE 5 - splošno vzdrževanje 

DE 46 -- energetske postaje

glasovalna enota:

DE 5’ - inštitut

15. glasovalna enota:

DE 51*' - tehnološka priprava proizvod

16. glasovalna enota:

DE 10 - skup. služ. proizvod, sekt. 

DE 50 - skup. služ. pripr. sektorja 

DE 81 - vodstvo podjetja in štab.sl11 

DE 84 - finančni sektor

17. glasovalna enota:

DE 60 - skup. služ. sekt. teh. kon*1 

DE 61 r kontrola sprejema 

DE 62 - kontrola polizdelkov 

DE 69 - kontrola končnih izdelkov

18. glasovalna enota:

DE 80 - restavracija 

DE 82 - splošne službe podjetja 

DS 86 - kadrovsko social, služba z

učno delavnico V
t

PE za gosp oi.-ir j e nje s stanovanji J
£

19. glasovalna enota: \l

DE 85 - elektronsko računski cente

DE 90 - skupne službe komercial, s*L

DE 91 “• oddelek nabave

DE 94 - cddelok prodaje

20. glasovalna enota*.
Prodajna organizacija Maribor

21. glasovalna enota:
Prodajna organizacija Zagreb

22. glasoval n a o n ot a :
Prodajne organizacija Sarajevo

23. glasova11 a c.iota.
Prodajna organizacija Novi Sad

24. glasovalna enctar
Prodajna organizacija Beograd

25- glasovalna enota:
Obratna enota remont-servis TAM No 

f' ad

h

K
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UGODNI PROIZVODNI REZULTATI V AVGUSTU - 
Avgustovska proizvodnja je po doseženih 
rezultatih najboljša v letošnjem lotu. 
Čeprav je bilo v tem mesecu precej de
lavcev na letnih dopustih, so, zahvalju
joč dobro organiziranemu delu in dokaj 
dobri oskrbi s surovinami za proizvodnjo, 
sestavili v montaži 523 vozil, kar je 
za osem vozil več kot je znašal avgustov
ski proizvodni plan. V avgustu je bil« 
Uskladiščenih 658 vozil, kar predstavlja 
127,77 odstotkov izpolnitve meeečaaga 
plana vskladiščenja. Navedenega meseca 
smo prodali 691 vozil. V avgustu smo iz
delali tudi 167 šestvaljnih motorjev za 
firmo KHD.

septambru_moraj o sestaviti v montaži 
$84- vozil, do konca leta pa še--2627 vo
zil ali poprečno 25,50 vozil na dan.

Ko je upravni odbor razpravljal o avgu- 
r|&tovskih proizvodTiih—rezultatih, je ugo
tovil, da je v proizvodnji še vedno pre* 
'ttej težav zaradi ntjpravočasjiih dobav ne
katerih potrebnih surovin za proizvodnjo, 
^oleg tega prihaja dnevno do težav v na
ših proizvodnih obratih zaradi ozkih grl 
n zastarelosti strojnega parka,predvsem 
mehanski obdelavi. Letošnji, že zmanj

šani plan proizvodnje je zaradi navedaoih 
iToblemov resno ogražeiiJTpravni_jCKiber je 
*idi ponovno ugotovil, da novi stroji n6 
ifcLhajajo v podj-et>e--p<y--pre<hridenem pla
to. Zato— je—odločno zahteval od vodstva, 
'odjetja, da stori vse, kar je potrebno, 
a pospešitev nabave novih obdelovalnih 
trojev. Vodstvo podjetja mora proučiti 
Udi možnosti za hitrejše popravilo stro- 
6v v podjetju.

foizvodni rezultati, doseženi v prvih 
Heh septembra, prav tako kažejo, da je 
'tanje v proizvodnji še vedno zadovolji- 
s.V času od 1. do 12. septembra so nam- 
&č izdelali v montaži 276 vozil ali po

lo1('ečno 25 vozil na dan.

X X X

*0R ČLANOV KOLEKTIVA - V sobo to,26.sep- 
•tnbra, bo predvidoma ob 10. uri zbor

Stojan Perhavc, dipl. inž., o koristno
sti predlagane združitve TAM in TŽV "Bo
ris Kidrič". To bo zadnji shod celotnega 
kolektiva pred izvedbo referenduma, ki 
bo v ponedeljek, 28. septembra.

X X X

IZVOZ V AVGUSTU - Iz poročila zunanjetr
govinskega oddelka o izvozu v avgustu je 
razvidno, da je znašal plan izvoza za 
navedeni mesec 528.565 dolarjev, naročil 
je bilo za 629-276 dolarjev, dejansko pa, 
smo izvozili za 755.688 dolarjev. Meseč
ni plan izvoza je bil tako izpolnjen 
142,97-odstotno. V osmih mesecih le tos 
smo izvozili za 3,620.286 dolarjev. Letni 
plan izvoza smo tako izpolnili -66-od- 
stotno. Plan izvoza aa..september znaša 
563v593~dalarjev, naročil pa je za 554-rOAO 
dol arj ev.

X X X

POLITIČNI-JUCTIV IZ MURSKE SOBOTE NA OBI
SKU V TAM - Pod~konec prejšnjega tedna ' 
se je mudil na obisku v M ari boru. j>olit ic- 
ni aktiv iz .Murske Sobote. V tem Času So 
obiskali tudi naše podjetje. V sejni so
bi upravnega odbora so se pogovarjali s' 
predstavniki organov upravljanja, družbe^ 
,jaopolitičnih organizacij in vodstva pod*» 
jetja o sedanjem in bodoce^_>o4alovan-j'iw_ 
pomur^skih-podjetij s TAM.

Gostje iz Murske Sobote so si ogleda
li nekatere proizvodne obrate in se na 
kratko seznanili s tehnolo-skim. procesom.
proizvo dnje.

X X X

PREDLOG PROIZVODNEGA PLANA ZA LETO 1971 V 
JAVNI RAZPRAVI - Pred dnevi je dal uprav
ni odbor v 10-dnevno javno razpravo pred
log proizvodnega plana za leto 1971. Po 
tem predlogu, ki ga jc izdelal oddelek za 
centralni plan in evidenco ter odobril 
strokovni svet, bi naj izdelali prihodnje 
leto 7200 vozil.

Predlagani proizvodni plan za leto 1971 
je osnova za izdelavo gospodarskega plana

reh čTaffi
a, bo predvidoma ob 10. uri zbor podietln.— d  predlogu— p laaa- a n pr iho dn j e—

m n s z i  ^ 84vtW  m  leči. raz pr a-



DEUTZ NI PREKLICAL NAROČIL MOTORJEV —
V kolektivu se močno širijo govorice o 
tem, da nam jo firma KHD odpovedala pre
ostali del letošnjih naročil za izdelavo 
šestvaljnih motorjev. Resničnost teh go
voric smo preverili v proizvodnem sek* 
torju, kjer pravijo:

- Firma KHD nam dejansko ni odpovedala 
letošnjih naročil za izdelavo šestvalj- 
nih motorjev, temveč je le premaknila 
preostali del naročil na prihodnje leto, 
in sicer zaradi tega, ker je tudi njihov 
■končri kupec teh motorjev preložil naro
čilo.

X X X

SKUPNA SEJA IZVRŠNIH ODBOROV OSNOVNIH 
SINDIKALNIH ORG.iJIZACIJ TAM IN TŽV BORIS 
KIDRIČ - V torek, 15. septembra,sta ime
la v sejni soti upravnega odbora skupno 
sejo izvršna odbora osnovnih sindikalnih 
organizacij TAM in TŽV Boris Kidrič.Se
je se je udeležil tudi sekretar občin
skega odbora industrije in rudarstva Ma
ribor Ivan Ažman. Člani obeh odborov so 
se seznanili z organizacijskimi oblikami 
dela vodstev osr.ovnih sindikalnih orga
nizacij v obeh podjetjih. Na seji so da
li poseben-poudarek pripravam za združi
tev TAM in TŽV, ki so v teku. Menili so, 
da morajo biti tudi sindikalni delavci 
tisti, ki bodo'pravilno to lmač-i_LL_članom 
kolektiv?, koristnost predlagane združit
ve. Po končani seji so si gostje iz TŽV 
ogledali nekatere proizvodne obrate-in 
razstavo naših slikarjev.- amaterjev v 
avli inštitute.

X X X

SEJE SEKRETARIATA ZK TAM - V četrtek,
17. septemun jc bila redna seja sekre
tariata zvezo komunistov našega podjetja, 
na kateri so anaiiz irali dosedanji potek 
priprav za zdrui^-Uev TAM in TŽV.Ugcrtovi- 
li so, da potekajo tc. priprave v našem 
podjetju po pred-d denem programu. Večina 
akcij je bila že izvedena, preostale pa 
še bodo v prihodnjih dneh. Mednje sodi 
skupna seja vodstev ZK TAM in TŽV, ki bo 
v našem pod jot j .i <; ponedeljek, 21.septem
bra.

V torek, 22. septembra, bo tiskovna kon
ferenca, ki jo sklicujeta generalni di
rektor TAM^Stojan Perhavc, dipl. inž.,in 
direktor TŽ7 Aleksander Kokot, dipl.inž. 
Prihodnji teden je predviden tudi sesta
nek z vodji delcvrih enot, seja s pred
sedniki sindikalnih podružnic,druga skup
na seja pr e A.:eu..n > A ZM TAM in TŽV, v so
boto, 26. septembra, pa bo zbor celotne
ga kolektiva.

ITEČAJ NEMŠKEGA JEZIKA - V centru za' iz« 

brazbo se bo pričel v ponedeljek, 2l> 
septembra, tečaj nemščine za I* in II> 
stopnjo.Za III.stopnjo se je pričel te- 
čaj že včeraj, 13. septembra. Tečajniki
I. stopnje bodo imeli predavanja vsaK 

ponedeljek in četrtek ob 15.30 uri, te" 
čajniki II« stopnje pa prav tako ob po- 
nedeljkih in četrtkih, le da se bodo 
pričeli tečaji ob 18.15 uri. Tečajniki 
III. stopnje bodo imeli predavanja ob 
torkih in petkih ob 15. uri. Za tečaj 
nemškega jezika III. stopnje je še pro
stih 5 most.

X X X

TEČAJ ZA KONTROLORJE MAT KIALA (ISKRIL- 
CE) - Center za izobrazbo prireja tečaj 
za kontrolorje materiala (iskrilce).Te
čaj bo imel teoretičen in praktičen del

Za tečaj se lahko prijavijo člani koleK' 
tiva - kvalificirani delavci v kovinski 
stroki,ki natančno razlikujejo barve ifl 
imajo dober vid ter veselje do metalur
gije in dela v kontroli.Po končanem te 
čaju se bodo kandidati lahko zaposlili 
na delovnem mestu kontrolorja materiala 
(iskrilca), za katero se zahteva visoka 
kvalifikacija.

Prijave sprejejna center za izobrazbo 
naj kasne je do vključno 30,-septembra le
tos.

X X X

KRAVJI BAL V BOHINJU PRELOŽEN - Folklor 
no turistična- prireditev Bohinj-a. JCravji 
bal,ki je bila napovedana .za nedeljo, 20' 
septembra, in za katero se je priglasil11 
v službi za rekreacijo okoli 250 Tamov- 
cev, je zaradi sklepne prireditve sve
tovnega prvenstva v padalstvu v LesčaH 
preložena na nedeljo, 27. septembra. V 
nedeljo, 27. septembra, bodo— odpeljali 
avtobusi iz Maribora ob is-tem času in i { 
istih postajališč,kot je bilo predvide
no še pred preložitvijo.

Prosimo prijavijence, da to upoštevajo

X X X

TEDEN POŽARNE VARNOSTI - Gasilska služb« 
obvešča člane kolektiva,da bo organizi
rala v času tedna požarne varnosti, od 
21.do 29.septembra, predavanja o požar
ni varnosti,na katerih bodo predstavni
ki gasilske službe soznanili člane k o l e K  

tiva s požarnovarnostnimi ukrepi. Preda 
vanja bodo v obrstih v času malice. Raz" 
pored predavanj za posamezne delovne en0 
te je izobešen v vseh informativnih oma" 
ricah.
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REFERENDUM 0 ZDRUŽITVI TAM IN TŽV JE USPEL

Včeraj, v ponedeljek, 28. septembra, so se člani delovne skupnosti 

TAM in TŽV z veliko večino izrekli na referendumu za spojitev v enotno podjet-

^e ' Po podatkih komisij za izvedbo referenduma o združitvi TAM in TŽV.

je glasovalo v vseh 25 glasovalnih enotah v našem podjetju 6.160 članov kolek

tiva ali 95,9 odstotkov. Za združitev se je izreklo 4.753 članov kolektiva 

ali 73•7 odstotkov od vseh - 6.449 - vpisanih v glasovalni ioonik.Proti pr©dr 

lagani združitvi je glasovalo 1.272 članov kolektiva ali 19,7 odstotkov. Ne

veljavnih glasovnic v našem podjetju je bilo 145 ali 2,3 odstotka.

V TŽV je glasovalo v devetih glasovalnih enotah 2.679 članov ko

lektiva ali 95,30 odstotkov vseh 2.811 vpisanih glasovalcev. Za združitev se 

je izreklo 1.782 članov kolektiva ali 63,39 odstotkov, proti združitvi pa je 

glasovalo 27.28 odstotkov od vseh glasovalcev.

Člani delovne skupnosti TAM in TŽV so se torej s precejšnjo večino 

odločili za združeno podjetje, ki bo pričelo poslovati 1. januarja 1971. leta 

pod nazivom Tovarna avtomobilov in motorjev Maribor.

Združeno podjetje bo sestavljeno iz dveh samostojnih organizacij 

združenega dela: tovarna avtomobilov in tovarna tirnih vozil.

Obe tovarni bosta imeli status samostojne organizacije združenega 

dela s svojstvom pravne osebe, in bosta samostojno ugotavljali in delili do

hodek ter imeli vsaka svoj žiro račun.

0 ekonomskih prednostih združitve TAM in TŽV ter o organizacij

skih oblikah dela združenega podjetja smo v našem glasilu :!Skozi TAM” že obšir

no poročali.

Z združitvijo TAM in TŽV so nastale tudi velike gospodarske predno

sti obeh podjetij, obenem pa lahko rečemo, da daje združitev zagotovilo, da

bomo v združenem podjetju izdelali v 1975. letu 13.000 vozil.

Integracijski procesi, ki smo jih pričeli z združitvijo TAM in TŽV, 

prav gotovo s tem še niso končani. Na zboru kolektiva smo celo slišali, da so.

v teku pogovori o najtesnejšem sodelovanju med TAM in podjetjem Torpedo iz Ri-

jeke.

V e s ti  iz  TAM  iz d a ja  in f o r m a t iv n a  s lu ž b a  TA M  v s a k o  d r u g o  s o b o to .  V se  n o v ic e  s p o r o č a j te  n a  te l .  š t .  284. U r e d n ik  A di 2 u n e c .



Pribor, 3. oktobra 1970

IM ODOBREN KREDIT ZA KREDITIRANJE PRO- 
&JE SERIJSKE OPREME - Kreditni odbor ju- 
aslovanske investicijske banke v Beogra-
4 je pred kratkim odobril našemu pod
rtju 45 milijonov novih dinarjev kredi-
4 za prodajo serijske opreme. Kredit z 
"odstotnimi obrestmi bomo odplačali v 
feh letih.

X X X

odpis pogodbe o u d e l e ž b i k a p i t a l a firme
Ud pri IZGRADNJI TAM - V petek, 9. okto- 
fa, bodo predstavniki firme KHD in TAM 
odpisali pogodbo o udeležbi kapitala
Irme KHD pri izgradnji našega podjetja, 
sčelno zagotovilo za sodelovanje s svo- 
im kapitalom pri izgradnji TAM so dali
fedstavniki firme Deutz že pred enim le- 
Om, ko je bila podpisana pogodba o po- 
lovno-tehničnem sodelovanju med obema 
odjetj ema.
o pogodbi bo firma KHD prispevala za iz- 
fadnjo TAM okoli 10 milijonov nemških
ark.

X X X

Ki PRAVE ZA KONFERENCO ZM TAM - Predsed- 
tvo ZM TAM pripravlja konferenco mladine 
elotnega podjetja. Na konferenci, ki bo 
fedvidoma v drugi polovici oktobra, bode 
azpravij ali o delu mladinske organizaci- 
6 v preteklih dveh letih, o nalogah mla- 
in e  pri uresničevanju novih oblik dela 
fganov upravljanja in o ostalih vpraša
jih, ki zadevajo mlade člane kolektiva, 
^volili bodo tudi novo vodstvo ZM TAM. 
pripravah na to konforenco bomo obšir- 

e je  poročali v prihodnji številki glasi- 
& "Skozi TAM".

X X X

ARAVANA BRATSTVA IN ENOTNOSTI - V Kra- 
3evu bodo od 11. do 14. oktobra številna 
portna tekmovanja v okviru letošnjih sve- 
anosti in prireditev “Karavane bratstva 
n enotnosti”. Na teh tekmovanjih bo so- 
elovala tudi 19-članska športna ekipa iz 
aribora, v kateri bodo nastopili štirje 
lani našega kolektiva, in sicer šahista 
ili štruci in Jože Božičnik ter keg- 
jač Ivo Bajerl. Vodja mariborske športne
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ekipe b<J naš športni referent Jože Raišp.

Upravni odbor je na prošnjo občinskega sin
dikalnega sveta odobril imenovanim tova
rišem tri dni izredno plačanega dopusta in 
plačilo stroškov potovanja.

X X X

DELAVSKI SVET BO RAZPRAVLJAL 0 PROIZVOD
NEM PLANU ZA LETO 1971 - Trinajsto redno 
zasedanje delavskega sveta bo v sredo, ?• 
oktobra. Na tem zasedanju bodo razprav
ljali o predlogu proizvodnega plana za 
prihodnje leto, o poslovanju podjetja V 
šestih mesecih letos, o rezultatih refe
renduma za spojitev TAM in TŽV ter o osta
lih vlogah.

X X X

KAKO IZPOLNJUJEMO PLAN REZERVNIH DELOV? - 
Iz p- ročila priprave dela o izpolnitvi 
plana rezervnih delov in rezervnih motor
jev v osmih mesecih letos je razvidno,da 
smo izpolnili v navedenem času plan re
zervnih dolov 96,56-odstotno,plan rezerv
nih motorjev 81,77-odstotno,plan agregat
nih motorjev pa 70,36 odstotno.

X X X

NEREDNE KOOPERANTE JE TREBA ČIMPREJ OBI
SKATI - Ko je pred dnevi upravni odbor 
obravnaval proizvodno problematiko, je 
bilo govora tudi o naših najbolj nered
nih kooperantih. Mednje sodijo v prvi vr
sti Mariborska livarna, Ikarus iz Zemuna 
in Združi ne slovenske železarne (Jesenicš, 
Štore in Ravne). Ker nam navedeni koope
ranti povzročajo z nerednimi dobavami ne
nehne težave, je upravni odbor zadolžil 
predstavnike organov upravljanja in druž
benopolitičnih organizacij, da čimprej 
obiščejo te kooperante in ugotovijo,zakaj 
ne potekajo njihove dobave po planu.

X X X

BRALCE GLASILA ::SK0ZI TAM" OBVEŠČAMO, d6 
bo izšla prihodnja številka glasila v so
boto, 17. oktobra, in ne v soboto, 10.ok
tobra. Izid glasila smo morali preložiti 
zaradi izravnave datumov izidov.

V es ti  '\ 7. TAM iz d a ja  i n f o r m a t iv n a  s lu ž b a  TAM v s a k o  d r u g o  s o b o to .  V se  n ov icc  s p o r o č a j te  n a  te l .  š t .  284. U re d n ik  Adi 2 u n e c .



ENOTNA TAM - NOSILEC RAZVOJA - Pod tem': 
naslovom je pred dnevi izšel v Večeru se
stavek novinarja Manfreda Meršnika. Ker 
je sestavek izredno aktualen,ga v celoti 
ponatiskujemo.

- Delovna kolektiva TAM in TŽV Boris Kid
rič iz Maribora sta na ponedeljkovem 
uspelem referendumu o integraciji pokaza
la vso samoupravno zrelost in smelost pri 
oblikovanju nove poti obeh podjetij. Po
zitiven izid referenduma ni zgolj zmaga 
napredne miselnosti pri velikem številu 
zaposlenih, temveč bo pomembna prelomni
ca za bodoči razvoj mariborskega gospo

darstva.

Kljub izredno dobrim političnim in stro
kovnim pripravam, je bilo v obeh podjet
jih, pa tudi zunaj njih, še precej črno- 
gledežev, ki so napovedali neuspeh refe

renduma.

Delovna kolektiva TAM in TŽV sta odprla 
vrata novim integracijskim procesom, ki 
so v mariborskem gospodarskem prostoru 
več kot potrebni. Maribor in njegovo go
spodarstvo se bosta morala sedaj, ko se' 
bo razvnela široka razprava o srednjeroč
ni in dolgoročni razvojni poti Slovenije, 
vključiti v slovenski razvojni koncept 
in najti svoje mesto, ki jima gre. Goto
vo pa je,da razdrobljene delovne organi
zacije same tega ne bodo zmogle. Z uspe
lim referendumom sta dala torej 'TAM in 
TŽV startni strel za nove integracijske 
kombinacije in poslovne aranžmaje.

Poudariti velja, da bo pomenilo enotno 
podjetje TAM le prvo stopnjo pri obliko
vanju velike avtomobilske tovarne v Mari
boru, z velikoserijsko in cenejšo proiz
vodnjo, ki se bo lahko uveljavljala na 
domačem in tujem tržišču. Enotno podjet
je TAM postaja tako pomemben nosilec in 
eden od centrov bodočega razvoja sloven
skega gospodarstva. Kot tako bo deležno 
vse podpore - moralne, kadrovske in ka

pitalne !
X X X

DENARNE NAGRADE TREM NAJLEPŠE OKRAŠENIM 
GLASOVALNIM ENOTAM - Med referendumom v 
našem podjetju je posebna komisija, ki 
jo je imenovala sindikalna organizacija, 
ocenjevala naj lepše okrašene glasovalne 
enote. Po ogledu vseh enot je komisija 
ocenila tri najbolje okrašene glasovalne 
enote. Po oceni komisije je bila naj lep
še okrašena 6.glasovalna enota(MO 20-21). 
Komisija je dodelila tej glasovalni eno
ti denarno nagrado v višini 150 dinarjev.

Drugo nagrado - 100 dinarjev - je dobil*
11. glasovalna enota (lakirnica in tapet' 
ništvo, galvanika in kemični laboratorij 
tretjo nagrado - 50 dinarjev - pa je ko; 
misija dodelila 7.glasovalni enoti (MO 22 
Denarne nagrade je prispevala sindikaln1 
organizacija podjetja.

X X X

OBVESTILO BLAGAJNE VZAJEMNE POMOČI -Upr? 
ni odbor blagajne vzajemne pomoči sporo# 
svojim članom, da so za redna izplačil1 
posojil v mesecu oktobru, novembru in 
decembru določeni naslednji dnevi: v oK'
tobru 9. in 23., v novembru 6. in 20. i1 
v decembru 4. in 25. Vloge za posojil1 
je treba oddati poverjenikom pravočasnot 
in sicer za posojila v oktobru do 6. il> 
22., za posojila v novembru do'3. in 17 
za posojila v decembru pa do 6. in 20.

X X X

BITKA ZA KOPALIŠČE NA TEZNEM GRE H KRAJtJ 
Iniciativni odbor za gradnjo rekreacij1 
skih in športnih objektov, ki ga je pr«1 
dvemi leti imenovala sindikalna organi 
zacija našega podjetja, je že dokončaj 
pripravil vso ustrezno dokumentacijo i 
predvidel potrebna finančna sredstva i 
gradnjo kopališča in ostalih športnih 11 
jektov v okolju Šolskega centra pri TAf1 
0 poteku priprav na gradnjo kopališča 
iniciativni odbor pred kratkim seznanil 
upravni odbor in vodstvo našega podjetji 
v kratkem pa bo ta predmet v razpravi 
delavskem svetu. Upravni odbor je v d  
loti podprl prizadevanja sindikalne o* 
ganizacije oziroma iniciativnega odbo* 
in menil, da bi morali gradnjo kopališč* 
na Teznem podpreti tudi vsi člani naše g* 
kolektiva, občani Tezna in prav tako 
skupščina občine Maribor.

X X X

KURIMO, KADAR JE MRAZ - Nenaden p a d e o  tj 
peraturo pod konec septembra nas je nep 
jetno presenetil, še bolj pa smo bil 
presenečeni, ker se energetske postaje 
so odločile za takojšnje ogrevanje proS 
rov. Povsem upravičene so številno prip 
be, da je takšno zavlačevanje ne odgovor* 
in da pomeni igranje z ljudskim zdravje 
Mraz je vplival tudi na storilnost, v p1 
poldanski in nočni izmeni pa tudi na kff 
vost obdelave pri nekaterih delovnih o' 
racijah. Zato je še posebej nerazumljiv1 
da so pričeli najprej ogrevati tako ime 
vane stranske prostore, šele prihodnji 
den pa nameravajo ogrevati tudi delovne 
prostore v proizvodnih obratih.
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delavski s v e t p ot r d i l p redlog p r o i z v o d
nega PLANA ZA LETO 1971 - V srado,?.ok
tobra, je bilo trinajsto redno zaseda
nje delavskega sveta,na katerem so naj
prej razpravljali o izidu referenduma 
Za združitev TAM in TŽV. Po uspelem re
ferendumu se delavski svet zahvaljuje 
vsem članom kolektiva, še posebej pa 
družbenopolitičnim organizacijam, vod
stvenim delavcem ter vsem, ki so pri
spevali svoj delež za uspeh referendu

ma.
Osrednja točka tega zasedanja je bila 
razprava o predlogu proizvodnega plana 
Za loto 1971- Člane delavskega sveta je 
podrobneje seznanil s tem predlogom Jo
že Bezjak, dipl. oec., vodja oddelka za 
centralni plan in evidenco. Po dveurni 
živahni razpravi, v kateri pa so pre
težno sodelovali vodilni člani kolekti
va, je delavski svet potrdil predlagani 
plan, po katerem bomo izdelali prihod
nje leto 7.200 vozil, 1.717 štiri in 
Šestvaljnih motorjev, 1.900 ton rezerv
nih delov in 2.300 ton delov za koope

racijo.

3*1 V nadaljevanju zasedanja je delavski 
svet potrdil poročilo o poslovanju pod- 

^jotja v prvem polletju. 
o
Ob koncu zasedanja je delavski svet 
razpravljal o predvideni gradnji šgort- 
no-rokreacijskega centra pri TAM.Člane 
delavskega sveta je seznanil z doseda
njim delom iniciativnega odbora in z 
osnutkom za izgradnjo tega centra Alek
sander Pipan, predsednik sindikalne or
ganizacije TAM. Delavski svet je v ce
loti podprl prizadevanja sindikalne or
ganizacije in zadolžil upravni odbor,da 
skupaj s sindikalno organizacijo imenu
je akcijski odbor, ki bo nadaljeval do
sedanje delo iniciativnega odbora. Po
kroviteljstvo nad gradnjo rekreacijsko- 
^iportnega centra pri TAM sta prevzela 

ie delavski svet in generalni direktor TAM 
Stojan Perhavc, dipl. inž.

Obširneje bomo poročali o tem pomembnem 
zasedanju delavskega sveta v soboto,17. 
oktobra, v glasilu ''Skozi TAM ;.
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PRVI OBISK NEREDNIM KOOPERANTOM -Po sklepu 
upravnega odbora, da je treba čimprej obi
skati naše najbolj neredne kooperante, so V 
torek, 6. oktobra, obiskali Mariborsko li
varno predsednik delavskega sveta Miloš 
Škerget, predsednik upravnega odbora Drago 
Samastur, dipl. oec., sekretar ZK TAM Bojan 
Steinbiicher, dipl. oec., in predsednik sin
dikalne organizacije TAM Aleksander Pipan.
V prvi vrsti so se zanimali, zakaj dobave 
Mariborske livarne ne potekajo po planu,ob
enem pa so jih seznanili z dejstvom, da nam 
zaradi nerednih dobav povzročajo nenehne te
žave v proizvodnji.

To je bil prvi tovrstni obisk enega izmed 
naših najbolj nerednih kooperantov, še ta 
mesec pa bodo imenovani tovariši obiskali 
Ikarus iz Zemuna in Združene slovenske že
le žarne.

X X X

KAKO IZPOLNJUJEMO PLAN IZVOZA? - Iz poro
čila zunanjetrgovinskega oddelka o izvozu 
v septembru je razvidno, da je znašal plan 
izvoza za navedeni mesec'554--000 dolarjev; 
naročil je bilo za 563.600 dolarjev, de
jansko pa smo izvozili za 403.909 dolar-' 
jev. Mesečni plan izvoza je bil tako iz
polnjen 73-odstotno. V devetih mesecih le
tos smo izvozili za 4,024.195 dolarjev.: 
Doslej smo izpolnili 96 % letnega- plana«

Plan izvoza za oktober-znaša 441.000 do
larjev, naročil pa je za 387.000-.-dolarjev.

X X X

NAGRAJENI ŠOFERJI - Propagandni odsek je 
v času od 1. julija do 30. septembra lotos
nagradil 01 šoferjev, ki so prevozili z
našimi vozili 200.000 in več kilometrov'
brez generalnega popravila. Nagrajeni šo
ferji vozijo vozila TAM-4500, TAM-5000,
TAM-5500, A-3000 in AS-3500. Za nagrado so 
prejeli ročne ure znamke ::Darwil!:, diplome 
in značke.

Šofer Janez Zdešar iz PTT servisa Ljublja
na, ki je prevozil z našim vozilom 463.400 
kilometrov brez generalnega popravila, je 
prejel za nagrado tranzistor, diplomo in 
značko.



Propagandni odsek je v devetih mesecih 
letos nagradil 232 šoferjev,ki so pre
vozili z našimi vozili 200.000 in več 
kilometrov brez generalnega popravila.

X X X

PROIZVODNJA V SEPTEMBRU - Pretežni del 
seje upravnega odbora,ki je bila v če
trtek, 8. oktobra, je bil posvečen 
proizvodnim rezultatom, doseženim v 
septembru.Iz ustreznih poročil pripra
ve dela ter oddelka za centralni plan 
in evidfenco je razvidno, da je znašal 
plan za omenjeni mesec 584 vozil, de
jansko pa so v montaži sestavili 604 
vozila ali poprečno 24,2 vozil na dah.
V septembru smo vskladiščili 577 vo
zil, prodali pa 585 vozil.Mesečni plan 
vskladiščenja smo tako izpolnili 98,80- 
odstotno. V septembru smo izdelali tu
di 47 šestvaljnih motorjev.

Do konca leta je še 76 delovnih dni.
V tem času moramo izdelati 2.023 vozil 
in šasij ali poprečno 26,6 na dan.
V montaži morajo sestaviti v oktobru 
po proizvodnem planu 548 vozil ali po
prečno 20,3 na dan, po operativnem 
programu pa 462 vozil ali poprečno 
18,1 na dan. Če pa k tem zadolžitvam 
prištejemo še zaostanek neizdelanih 
vozil (395 vozil) iz prejšnjih mesecev, 
je dnevni popre ček neprimerno večji.

X X X

KUPILI BOMO TRAKTOR ZA PREVOZ NEDOKON
ČANIH VOZIL - Oddelek za perspektivni 
razvoj podjetja je pred kratkim poslal 
tovarni aotorjev in traktorjev Rakovi
ca ponudbo za izdelavo traktorja po
sebne izvedbe, ki bo rabil transport
nemu oddelku za prevoz nedokončanih 
vozil v okviru montaže. Sredstva za 
nakup traktorja - 35.000 dinarjev - so 
planirana v letošnjem planu investicij.

X X X

TEČAJ ZA PRAVILNO UPORABO LOGARITMIČNE- 
GA RAČUNALA - Center za izobrazbo ob
vešča člane kolektiva, da se bo pričel 
v začetku novembra tečaj za pravilno' 
uporabo logari tmičnega računala.Z a te
čaj prve stopnje, ki bo trajal 21 ur, 
je še nekaj prostih mest. Tečaj bo pri
lagojen izmenskemu delu in je namenjen 
predvsem tistim članom kolektiva, ki 
pri svojem delu uporabljajo logaritmič- 
ne računalnike, pa tudi tistim, ki si 
želijo izpopolniti znanje na tem pod
ročju. Tečaj je brezplačen. Prijave 
sprejema center za izobrazbo vključno 
do 25. oktobra letos.

OBJAVA - Center za izobrazbo ima na raz- h 
polago nekaj izvodov skript za učenje \ 
angleškega jezika, in sicer iz tehnične 
smeri in ekonomsko-komercialne smeri. 
Skripta so namenjena tistim članom kolek*’ 
tiva, ki morajo obvladati angleško stro
kovno terminologijo.
Interesenti lahko dobijo skripta brez- L 
plačno v centru za izobrazbo. (

X X X

OBVESTILO PRODAJNEGA ODDELKA - Prodajni j 
oddelek ima naprodaj osebni avtomobil 
znamke Zastava 1300, letnik 1967,z vgra
jenim radio aparatom. Vozilo je v vozneift 1 
stanju in je na ogled v prodajnem oddel- j 
ku. Podrobnejše informacije dobite pri 
tovarišu Pavlineku, telefonska številka J 
340. 1

x x x  ;

OBISKALI SO NAS SODELAVCI IZ PRODAJNIH 1 
ORGANIZACIJ - Danes se mudi na obisku V j 
našem podjetju okoli 80 sodelavcev iz 
prodajnih organizacij Zagreb, Novi Sad ( 
in Sarajevo. Ogledali si bodo svoje ma' j 
tično podjetje in se pogovarjali s pred- ̂ 
stavniki organov upravljanja, družbeno-, 
političnih organizacij in vodstva pod- j 

je tj a. j

X X X  j

' iK

SVEČAN PODPIS POGODBE 0 UDELEŽBI KAPI TA'1 
LA FIRME KHD PRI IZGRADNJI TAM - Včerajt i 
v petek, 9. oktobra, so v sejni sobi : 
upravnega odbora predstavniki firm®. 
Klockner-Humboldt-Deutz in TAM svečan0 ■ 
podpisali pogodbo o udeležbi kapital*1 
firme KHD pri izgradnji našega podjetja* , 
Za TAM sta podpisala pogodbo "generalni 
direktor Stojan Perhavc, dipl. inž.,^ 
direktor finančne g^seictorja_Eada--GoloJv | 
dipl. oec., za firmo KHD pa doktor Rolf 
Selowsky, član upravnega odbora firm® 
KHD in zastopnik te firme Otto Schreib® . 
Po tej pogodbi bo Deutz prispeval za i2 . 
gradnjo našega podjetja 10 milijonov 
nemških mark.

Obširneje bomo poročali o tem pomembne*11 
dogodku v prihodnji številki glasil^ 
"Skozi TAM".

X X X

RIBIČI, POZOR! - Odbor sindikalne ribi
ške sekcije TAM obvešča svoje člane, &  
bo s 15. oktobrom zaključen ribolov 
ribniku v Račah. Po tem datumu moraj0 
člani sekcije vrniti ribolovnice svojih 
poverjenikom.



Maribor, 24. ok tobra  1970
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skupščina občine maribor podprla grad
ijo KOPALIŠČA PRI tam - v torek, ^.ok
t o b ra ,  je  imela občinska skupščina Ma
r ib o r  s e j o ,  na kateri so med drugim 
s p r e j e l i  odlok o zazidalnem načrtu za 
k o p a l i š k i  c e n te r  ob Koroški cesti Mari
bor in  p o d p r l i  gradnjo rekreacijskega 

Športnega c e n t r a  pri TAM.

Z a z id a ln i  n a č r t  za k o p a l i š k i  c e n te r  ob 
Koroški c e s t i  predvideva v p rv i  e t a p i  
gradnjo  h ig ien sk e g a  k o p a l i š č a ,  k a sn e jš  
pa b i  naj z g r a d i l i  še dva zimska baze
na, t r i  l e tn e  p lava lne  bazene ,ga rde robo ,  
s a n i t a r n e  p r o s t o r e ,  r e s t a v r a c i j o  in  p a r 
k i r i š č e  .
Ko so odborn ik i  razpravljali o gradnji 

, r e k re a c i j s k e g a  športnega centra pri^TAM, 
so s k l e n i l i ,  da bo občinska skupščina 
Maribor s k red i tn im  aranžmajem pomagala 
p r i  g r a d n j i  te g a  centra.

Skupščina občine Maribor se je torej 
■ i z r e k l a  za enotno akcijo pri gradnji 

m aribo rsk ih  k o p a l i š č  na levem i n  desnem 
bregu Drave.

\ Pomemben je  tudi predlog občinske skup- 
j Ščine ,  naslovljen na delovne in druge 
organizacije, da se naj za pet let od- 

[ povedo pasivnim obrestim od sredstev na 
j žiro računih. Tako bi letno zbrali več 
j kot 5 milijonov^dinar j^v~2̂ _grajdnjXL_no- 
THVt mariborskih kopališč.

s X X X .

j.KAKO TSFOEIJTUEM) MESEČNI PLAN PROIZ
VODNJE? - Iz poročila priprave dela o 
proizvodnih rezultatih, doseženih v ča
su od 12. do 17. oktobra, je razvidno,

11 da smo izdelali v navedenem času na
9 prvi liniji 14-3 šasij ali poprečne 
23,83 na dan, na drugi liniji pa 94 vo
z i l  ali poprečno 15,66 na dan. Dnevni 
popreček izdelanih vozil je občutno iz
pod planiranega.

3 V času od 1. do 17. oktobra smo izdela- 
0 l i  265 v o z i l  a l i  poprečno 17,7 vozil in 
$ š a s i j .

Za i z p o l n i t e v  mesečnega plana pro izvod 
n j e , t a  znaša 584 v o z i l ,morajo s e s t a v i t i
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v montaži še 283 vozil ali poprečno 23,6 
na dan. Za izpolnitev zmanjšanega letne
ga plana 6.675 vozil je treba do konca 
leta izdelati še 1.758 vozil ali popreč

no 28,3 dnevno,

X X X

NOVE TEHNIČNE IZBOLJŠAVE - Na predlog 
komisije za tehnične izboljšave je pred 
kratkim upravni odbor odobril Vinku Ar
nušu iz karosernice 334 dinarjev nagrade 
ter predlagateljema Hinku Horvatu in 
Branku Jurančiču iz montaže 246 dinarjev 
nagrade.

Tovariš Vinko Arnuš je izboljšal način' 
obdelave jermenice in tako občutno zmanj
šal izdelavni čas. Po izračunu strokov
nih služb znaša dvoletni prihranek po 
tej uveljavljeni tehnični izboljšavi 
1.112 dinarjev.

Tovariša Hinko Horvat in Branko Jurančič 
sta predlagala opustitev treh izvrtin na 
konzoli zavornega valja. Strokovne služ
be so izračunale, da znaša dvoletni pri
hranek po uveljavitvi predlagane izbolj
šave 810 dinarjev. Omenjena tovariša bo
sta prejela 226 dinarjev nagrade. Tova
riša Horvat in Jurančič sta predlagala 
tudi-uporabo—e-ne— pu«e-HxaBB-si>o--do9edaJij ih 
dveh na vzvodu sklopke za vozilo TAM-5000. 
Pradlog ni upoštevan kot tehnična izbolj
šava, temveč-JLe kot^-koris-fcejipredlog.

X X X

POGOVOR S PREDSTAVNIKI SLOVENSKIH ŽELE
ZARN - V torek, 20. oktobra, so imeli ha 
Ravnah na Koroškem razgovore predstav-' 
niki našega podjetja in združenega pod
jetja Slovenskih železarn. Pogovarjali' 
so se o dosedanjem in prihodnjem sodelo
vanju. Predstavniki našega podjetja so' 
se še posebej zanimali, zakaj dobave Slo
venskih železarn ne potekajo po planu. 
Posebej imenovano skupino predstavnikom 
TAM., ki se dogovarja s kooperanti za so- 
lidnejše poslovanje, je vodil tokrat ge
neralni direktor tovariš Stojan Perhavc, 
dipl. inž., razgovorov pa se je udeležil 

tudi vodja nabavne službe S^vo Vizjak.

V es ti  iz TAM  iz d a ja  in f o r m a t iv n a  s lu ž b a  TAM v sak o  d r u g o  s o b o t o .  V se  no v ic e  s p o r o č a j te  n a  te l .  š t .  284. U r e d n ik  A di Zuriec.



AV TOK AR OS-RIJ A NOVI SAD ŽELI TESNEJE 
SODELOVATI S TAM - V kratkem bodo obis
kali naše podjetje predstavniki organov., 
upravljanja družbenopolitičnih organi
zacij in vodstva Avtokaroserije Novi 
Sad, podjetja za izdelavo karoserij.
S predstavniki našega podjetja se želi
jo podrobneje pogovoriti o možnostih za 
še tesnejše sodelovanje med obema pod
jetjema. Kot je znano, izdeluje Avtoka- 
roserija vrhnje gradnje za naše avtobu
se za mestni promet in je tudi eden iz
med naših dolgoletnih kooperantov.

X  X  X

PRESEŽEK 'OSEBNEGA. DOHODKA ZA Sr'PTEK3ER- 
Presežek osebnega dohodka,ki je bil do
sežen v septembru in bo izplačan v sre
do, 28. oktobra, znaša po izločitvi 2,5 
odstotka v rezervni sklad, za proizvod
ne delovne enote poprečno 35,94 odstot
kov, za režijske delovne enote pa 36,11 
odstotkov.Poprečni osebni dohodki v TAM, 
doseženi v septembru, znašajo 1.457,64 
dinarjev.

X X X

OBISK IZ VALJEVA - V soboto, 17. oktobra, 
je obiskalo naše podjotje 40 članov de
lavskega sveta in upravnega odbora tran
sportnega podjetja Strela iz Valjeva.Po 
ogledu podjetja so se v sejni sobi de
lavskega sveta pogovarjali s predstav
niki organov upravljanja, družbenopoli
tičnih organizacij in vodstva podjetja. 
Podjetje Strela iv.a okoli 300 vozil na
še proizvodnje in je tudi eden izmed 
naših največjih kupcev. Z vozili naš^ 
proizvodnje so zadovoljni, čeprav jim 
stoji 15 odstotkov vozil zaradi pomanj
kanja rezervnih delov. Poudarili so, da 
bi moralo podjetje posvečati več pozor
nosti proizvodnji rezervnih delov, po 
katerih je iz dneva v dan večje popra- 
ševanje.
Po razgovorih so gostje iz Valjeva po
ložili venef na spomenik talcev v Mari
boru.

X X X

SESTANEK AKTIVA MLADIH KOMUNISTOV TAM - 
Po skoraj dveh letih se je pred dnevi 
sestal aktiv mladih komunistov našega 
podjetja. Na sestanku, ki se ga je ude
ležilo okoli 50 mladih komunistov, so 
razpravljali o dosedanji nedelavnosti 
aktiva in o predlogu nalog tega aktiva 
v prihodnje. Izvolili so tudi dva nova 
člana sekretariata aktiva mladih konu- 
nir, tov.

Kladi komunisti so na tem sestanku iz
rekli prerej kritičnih pripomb na račun

. vodstva - organizacije zveze komunistov 
našega podjetja, ki doslej ni posvečalo -I 
nobene pozornosti aktivu mladih komuni
stov in njegovemu delu. Za dosedanjo ne
delavnost aktiva nosi del krivde tudi 
vodstvo aktiva, ki si ni znalo izdelati 
jasnejšega koncepta za svoje delo. Po 
končani razpravi o dosedanji nedelavno
sti aktiva in vzrokih zanjo so potrdili 
predlog delovnih nalog aktiva z-a p r ih o 
dnje in so dogovorili, da bodo o tem 
predlogu dokončno odločali na prihodnjem 
sestanku, ki bo predvidoma v drugi polo
vici novembra.

Za nova člana sekretariata aktiva mla
dih komunistov TAM so izvolili Štefko 
Grabner iz inštituta in Staniča Levaniča 
iz orodjarne. Ostali člani sekretariata'.; 
so še Alojz Rant iz orodjarne, Dušan Mar
ce lan iz prototipne delavnice in Adi Žu- 
ne * iz KSS .

X X X
I T  • .1 *)  f  A  ' -y i

OPOZORILO - Kontrolna s l u ž b a  .Avtobusnega 
prometa Maribor je ugotovila, da nekate
ri delavci ne lepijo mesečnih znamkic na 
avista vozovnice. Zato opozarjajo," da je 
avista vozovnica veljavna s smo takrat, 
kadar ima nalepljeno znamkico za tekoči 
mese* v posebnem okencu in ne 3arno.pri
loženo. Mesečna vozovnica brez .nalepijo-, 
ne znamkice je neveljavna ter jo l'ahk'6 
prometni kontrolor, službujoči sprevod
nik ali šofor odvzame delavcu za določen 
čas.
Prosimo-vse delavce, naj upoštevajo pre.d- 
pise avtobusnega prometa, da se- tako iz
ognejo nepotrebnim zapletom.

X X X

SEJA PP DS 'DSTV A ZVEZE KLAD IN' . TAK .- V tj>' 
rek, 27. oktobra, bo redna seja predsed'- 
stva zveze mladine našega podjetja, na k.a' 
t.?ri bodo razpravljali o pripravah na let' 
ne konference mladinskih aktivov in kon
ferenco mladine podjetja ter o predlogu 
novih oblik dela mladinske organizacije 
združenega podjetja.

X X X

TEČAJ ZA PRIDOBIT V VOZNIŠKEGA DOVOLJENJA 
Društvo šoferjev in avtomehanikov TAM 'ob
vešča člane kolektiva, da sprejema prija' 
ve za novi šoferski tečaj kategorij Ay -P. 
C, D in E. Te. čaj ima teoretični in p frak" 
tični del. Teoretični dol tečaja se bo 
pričel v ponedeljek, 2. novembra.1970* 
Prijave sprejema tovarišica Ladica;Lelini* 
vr. a k ponedeljek, sredo in petek od. 14. d c 
16. urv v prostorih prodajnega oddelki 

TAM, telefonska številka 375.
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PREDSTAVNIKI MEDNARODNE FINANČNE KOR
PORACIJE NA OBISKU V TAM - V teh dneh 
se mudijo v našem podjetju predstavni
ki mednarodne finančne korporacije iz 
Washingtona.
S predstavniki vodstva podjetja'in fi
nančnega sektorja se dogovarjajo o po
sojilu 5 milijonov dolarjev, ki ga že
li najeti naše podjetje pri tej medna
rodni korporaciji.

X X X

NEKAJ PODATKOV 0 POSLOVANJU PODJETJA V 
DEVETIH MESECIH LETOS - V poročilu o 
poslovanju podjetja v devetih mesecih 
letos beremo, da v navedenem času ni
smo v celoti realizirali letošnjih 
sprejetih planskih zadolžitev. Plan 
proizvodnje smo namreč izpolnili le 
66~odstotno,plan prodaje pa 70-odstot- 
no. V primerjavi z istim obdobjem la
ni se je število zaposlenih v devetih 
mesecih letos povečalo za 12 odstot
kov. Tako je bilo ob koncu septembra 
v našem podjetju zaposlenih 6.154- de
lavcev (skupaj s prodajnimi organiza
cijami ).
Poprečni osebni dohodek zaposlenih, 
dosežen v devetih mesecih letos, zna
ša 1.392 dinarjev in je za 10 od
stotkov večji od doseženih osebnih do
hodkov v enakem obdobju lani.

x x x

SESTANKI ODDELKOV ZVEZE’KOMUNISTOV - V 
tem tednu so se pričeli v našem pod
jetju sestanki oddelkov zveze komuni
stov, na katerih analizirajo delovanje 
komunistov in ostalih članov kolektiva 
ob združitvi TAM in r'7/v , nadalje rešu
jejo tekočo članske zadeve in izbirajo 
kandidate za večerno politično šolo,ki 
jo organizira delavska Lri:.verza Mari
bor. ila teh sestankih se k vmisti tu
di temeljito seznanjajo' r; ;-edvideno 
gradnjo kopaljšČa v okr'.;'j šolskega 
centra pri TAM, ob ten p \ a razprav
ljajo o materialih za sejo konference 
Zveze komunistov Maribor, v katerih je 
govora o položaju Maribora in njegovih

nalogah pri vključevanju v dolgoročni 
razvoj Slovenije. Komunisti prav tako raz
pravljajo o udeležbi tujega kapitala pri 
izgradnji TAM in o programu srednjeročne-' 
ga razvoja Maribora. Po sklepu sekretari
ata ZK TAM mora imeti sestanke vseh šest 
oddelkov, kolikor jih je v našem podjetju, 
in sicer do 20. novembra letos.

X X X

SKUPNA SEJA PREDSEDSTVA ZVEZE MLADINE TAM' 
IN TŽV - V sredo, 11. novembra, bosta ime
li drugo skupno sejo vodstvi mladinske or
ganizacije TAM in TŽV, na kateri se bodo 
pogovarjali o poteku priprav na bližnji 
konferenci mladine obeh podjetij in raz-' 
pravljali o predlogu novih oblik dela mla
dinske organizacije združenega podjetja^ 
Spregovorili bodo tudi o pripravaii na vo
litve 'organov upravljanja združenega pod-

3 e t : i a -  X X X

OBČUTEK PORAST NESREČ PRI DELU - Iz poro- 
čila oddelka za varnost pri delu o zdrav
stvenem stanju in številu nesreč zaposle
nih v devetih mesecih letos, jo razvidno, 
da je bilo v navedenem casu nesreč
pri delu ali 52 nesreč več kot v enakem 
obdobju lani. Na peti na delo se je pone
srečilo 20 delavcev, izven dela pa kar' 
969 delavcev. Po mnenju oddelka za var
nost pri delu je na povečano število ne
sreč pri delu občutno vplivalo zlasti 
vključevanje večjega števila novih delav
cev. Največ nesreč pri delu (53) jfi bilo 
v delovni enoti MO 22.

x . x x

IMENOVANJE AKCIJSKO-GRADBEUEGA ODPORA ZA 
GRADNJO KOPALIŠČA PRI TAM - Na predlog 
sindikalne organizacijo našega podjetja 
je pred kratkim upravni odbor irenoval 
devetčlanski akcijsko--gradbeni odbor za 
gradnjo kopališča v okolju šolskega cer- 
^ra pri TAM. Člani odbora co: Jože P.’.a-
novšok, Vili Fras, Aleksander Pipan, Mi
lan Heinrich, Stanko Tadina in Rudi Jev- 
šnikar iz TAM ter \ la do Vorih, Franc Si
mič in Pavel Grgan iz šolskega centra pri 
TA'J.

1
V esti iz TAM izdaja  in fo rm ativ n a  s lu žb a  TAM v s a k o  d ru go  so b o to .  V se  n o v ice  sp o r o ča jte  na  te l .  St. 284. U red n ik  Adi Ž u nec.



UGODNI PROIZVODNI REZULTATI V OKTOBRU - 
Pretežni del seje upravnega odbora, ki' 
je bila v sredo, 4-. novembra, je bil po
svečen proizvodnim rezultatom, doseženim 
v oktobru in proizvodnim halogam, ki so 
še pred nami do konca leta. Iz poročila 
priprave dela ter oddelka ža Centralni’ 
plan in evidenco je razvidno, da je zna
šal plan za oktober 54-8 vozil, v montaži 
pa so sestavili kar 600 vozil. V oktobru 
smo vskladiščili 634- vozil,, prodali pa 
637 vozil.
V desetih mesecih letos smo izdelali 
5252, vskladiščili 5056, prodali pa 5062 
vozil.
V montaži morajo sestaviti v novembru po 
proizvodnem planu 531 vozil ali poprečno 
22 vozil na dan, po operativnem programu 
pa 54-7 vozil in šasij ali poprečno 22,8 
na dan. Če k tem zadolžitvam prištejemo 
še zaostanek neizdelanih vozil iz prete
klih mesecev (34-3),so dnevne zadolžitve 
neprimerno večje.

Za izpolnitev zmanjšanega proizvodnega 
plana (6675) moramo do konca leta izde
lati še 14-23 vozil ali poprečno 29 na 
dan. Glede na to, da je do konca leta' 
le še 4-9 delovnih dni, je zelo malo upa
nja, da bi izpolnili zahtevane planske 
zadolžitve.

X X X

PREDLOG SPREMEMB PRAVILNIKA 0 DELITVI 
OSEBNIH DOHODKOV V JAVNI RAZPRAVI - Na 
predlog oddelka za proučevanje osebnih 
dohodkov je upravni odbor pred dnevi dal 
v 15-dnevno javno razpravo predlog spre
memb pravilnika o delitvi osebnih dohod
kov in drugih prejemkov delavcev TAM. Po 
tem predlogu se 68. člen omenjenega pra
vilnika v celoti spremeni in se glasi:"Za 
vsako efektivno uro dela v tretji izmeni 
se poveča obračunska osnova za 20 od
stotkov.'^ tem predlogom se sedanji 20- 
odstotni nočni dodatek spremeni v doda
tek za tretjo izmeno, kar pomeni, da se 
obračuna dodatek za ves čas dela v tret
ji izmeni in ne samo za čas dela med 22. 
in 5. uro, kot doslej.
V 58. členu navedenega pravilnika pa se 
po tem predlogu spremeni kalkulativna 
vrednost točke, in sicer od dosedanjega 
1,10 dinarja na 1,40 dinarja. Nova vred
nost točke bo veljala od 1. januarja 1971* 
leta.

0 predlogu sprememb pravilnika o delitvi 
osebnih dohodkov in drugih prejemkov de
lavcev TAM bo dokončno odločal delavski 
svet.

IZREDNO SLABI IZVOZNI REZULTATI V 0KT0B- V 
RU - Izvozni rezultati, doseženi v okto
bru, so občutro pod planiranimi. Iz po
ročila zunanjetrgovinskega oddelka jč 
namreč razvidne la je znašal plan izvo
za za navedeni .esec 441.100 dolarjev,' 
naročil je bil.: >:a 387.176 dolarjev, de- • 
jansko pa smo izvozili le za 157.652 do
larjev. Mesečni plan izvoza smo tako iz
polnili lc 36-odstotno.
Vzrok za tako nizko izpolnitev izvoza j6 , 
treba iskati predvsem v preložitvi naro
čil firme KHD.
V desetih mesecih letos smo izvozili za 
4-, 181.84-7 dolarjev in tako izpolnili' ' 
letni plan izvoza 77-odstotno.Največ na
ših proizvodov smo izvozili na konverti
bilno področje.
Plan izvoza za november znaša 44-3.4-00 dd' 
larjev, naročil pa je že za 4-75.540 do
larjev.

X X X

REPUBLIŠKA RAZSTAVA BARVNIH DIAPOZITIVOV 
Foto kino klub TAM obvešča člane kolek
tiva, da bo decembra letos v Novi Gorici
I. republiška razstava barvnih diapozi
tivov, ki jo prirejajo foto kino zveza 
Slovenije, foto'kino klub Nova Gorica in 
zveza kulturno-prosvetnih organizacij 
Slovenije. Pravico sodelovanja na raz
stavi imajo vsi člani foto zveze Sloveni-' 
je in ostali državljani. Vsak avtor lahk5 
pošlje šest diapozitivov v okvirih 5 x 5  
centimetrov. Prijave za razstavo spreje
ma foto kino klub TAM, Ptujska cesta 115' 
vključno do 10. novembra.

X X X

PREDVAJANJE STROKOVNIH FILMOV V CENTRU 
ZA IZOBRAZBO - Center za izobrazbo se j6 
prek zavoda za mednarodno tehnično sode
lovanje v Ljubljani dogovoril z angleško 
ambasado v Beogradu za 18 angleških 
barvnih strokovnih filmov, ki jih bomo 
predvajali v našem podjetju. Dogovorjeno 
je, da nam bodo pošiljali mesečno po tri 
filme. Pred kratkim so že prispeli 
podjetje 3 filmi, ki prikazujejo viso
ko frekventno induktivno segrevanje raz
nih obdelovancev, osvajanje novega tipa 
tovornega vozila v tovarni Ford in pri
kaz izdelave dirkalnih avtomobilov ter 
govor z glavnim konstruktorjem teh avto
mobilov. Za člane kolektiva bodo predva
jali filme v centru za izobrazbo, in si'1 
cer vsak dan od 9- do 20. novembra,v'ča- 
su malice (od 9. do 9*30 ure in od 9 .30  
do 10. ure). Ob sobotah ne bodo predva
jali filmov.
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ZBORI VOLIVCEV -  V č e t r t e k , 26.n o v e m b ra ,  
"bodo v n a s  era p o d j e t j u  z b o r i  v o l i v c e v , k i  
j i h  s k l i c u j e  p r e d s e d n i k  d e l a v s k e g a  s v e 
t a .  Na z b o r i h  b o d o  v o l i v c i  r a z p r a v l j a l i
o p o m em b n o s t i  i n  n a l o g a h  b o d o č e g a  o s r e d 
n j e g a  d e l a v s k e g a  s v e t a  e n o t n e g a  p o d j e t 
j a  t e r  p o t r d i l i  možne k a n d i d a t e  z a  t a  
n a j v i š j i  s a m o u p r a v n i  o r g a n  e n o t n e g a  p o d - ,  
j e  t j a  TAM. G o v o r i l i  bodo  t u d i  o p o t e k u  
a k c i j  z a  g r a d n j o  k o p a l i š č a  p r i  TAM.Zbo
r i  b o d o  p o  v o l i l n i h  e n o t a h , i n  s i c e r  p o l  
u r e  p r e d  koncem  d e l o v n e g a  č a s a .

X X X

K0NF3RENCA MLADINE TAM -  D anes  ima m l a -  
d i r ia ” n a £ e g a  p o d j e t j a  s v o j o  k o n f e r e n c o ,  
k a t e r e  s e  u d e l e ž u j e j o ,  p o l e g  č l a n o v  
k o n f e r e n c e ,  p r e d s t a v n i k i  o r g a n o v  u p r a v 
l j a n j a ,  d r u ž b e n o p o l i t i č n i h  o r g a n i z a c i j  
i n  v o d s t v a  p o d j e t j a  t e r  š t e v i l n i  p r e d 
s t a v n i k i  m l a d i n s k i h  a k t i v o v  i z  d r u g i h  
p o d j e t i j  i n  o b č i n s k e  k o n f e r e n c e  ZM Ma
r i b o r .  Na k o n f e r e n c i  o c e n j u j e j o  d e l o  
m l a d i n s k e  o r g a n i z a c i j e  v p r e t e k l i  man
d a t n i  d o b i  t e r  r a z p r a v l j a j o  o v k l j u č e 
v a n j u  m l a d i h  v o r g a n e  u p r a v l j a n j a ,  o 
k a d r o v s k i  p o l i t i k i ,  i z o b r a ž e v a n j u  m la 
d i h ,  .o m e d s e b o j n i h  o d n o s i h ,  v p r a š a n j i h  
r e k r e a c i j e  i n  o s m e r n i c a h  z a  p o ž i v i t e v  
k u l t u r n i š k i h  o b l i k  d e l a  i n  k u l t u r n e g a  
ž i v l j e n j a  m l a d i n e  s p l o h .  Na k o n f e r e n c i  
bodo  i z v o l i l i  n o v e g a  p r e d s e d n i k a  i n  n o 
v e g a  s e k r e t a r j a  ZM T A M ,1 5 - č la n s k o  p r e d 
s e d s t v o  i n  3 - č l a n s k i  n a d z o r n i  o d b o r .

X X X

PROSLAVA DNEVA REPUBLIKE -  L e t o š n . l a  
p r o s l a v a  d n e v a  r e p u b l i k e  z a  Č la n e  k o 
l e k t i v a  TAM i n  n j i h o v e  s v o j c e  b o  v  p e -

• i n  “t e k ,  Ž 7 . n o v e m b r a ,  ob I B .  i n  26. u r l  v 
t J n l o n s k l  d v o r a n i  v M a r i b o r u ,  b r e z p l a č n e  
v s t o p n i c e  z a  p r o s l a v o  bodo  d e l i l a  p r e d -

' ~ d d j B B S is e d n l k l  s i n d i k a l n i h  p o d r u ž n i c  od ' š r o d e 7  
2 b .  n o v e m b r a ,"  d a l j e .

Na p r o s l a v i  bodo  nastopili: svobodni
umetnik" Stane iiever, mladinskT  pcvsk 1

■  - I - ■ -«  -  — - -  *■------------ r - i  -  -  - -  î r - i "  ■ ~i  •  ~ u *  1 i  " '  * * Y I‘ " *

zbor Maribor (najboljši v državi )7u5e^~ 
nlki ŽWG Maribor in folklorna sKapIuiT 
frTTjb Š tuden t  Maribor,  ki je' p r e ^ k r a ^  
kim z uspehom gostovala v Zahodni Tem-

h h i

K«K0 IZPOLNJUJEMO MESEČNI PLAN PROIZVOD
NI JČ V -  V p o r o č i l u  p r i p r a v e  d e l a  o p o t e k u  
p r o i z v o d n j e  v  č a s u  od 1 .  do  1 4 ,  n o v e m b ra  
b e re m o ,  d a  z n a š a  p l a n  z a  n a v e d e n i  m e s e c  , 
5 3 1  v o z i l ,  d e j a n s k o  p a  smo i z d e l a l i  v  
om enjenem  č a s u  2 4 ?  v o z i l ,  v s k l a d i š č i l i  
202  v o z i l i ,  p r o d a l i  p a  206  v o z i l .  M eseč 
n i  p l a n  p r o i z v o d n j e  j e  b i l  t a k o  i z p o l n j e n  
3 8 - o d s t o t n o .
V č a s u  od 9 .  do  1 4 .  n o v e m b ra  s o  s e s t a v i 
l i  v  m o n t a ž i  n a  p r v i  i n  d r u g i  l i n i j i  105 
š a s i j  i n  v o z i l  a l i  p o p r e č n o  1 7 ,5  n a  d a n .  
D n e v n i  p o p r e č e k  i z d e l a n i h  v o z i l  j e  še  
v e d n o  i z p o d  p l a n i r a n e g a .

Za i z p o l n i t e v  m e s e č n e g a  p l a n a  m o r a j o  s e 
s t a v i t i  v  m o n t a ž i  še  284  v o z i l  i n  š a s i j  
a l i  p o p r e č n o  2 3 , 7 4  na d a n ,  z a  i z p o l n i t e v  
z m a n j š a n e g a  l e t n e g a  p l a n a  (6 6 7 5  v o z i l )  
p a  j e  t r e b a  do  k o n c a  l e t a  i z d e l a t i  še  
1177  v o z i l  i n  š a s i j  a l i  p o p r e č n o  3 0 , 9 4 .  
n a  d a n .

G le d e  n a  t e ž a v e ,  k i  n a s  n e n e h n o  s p r e m l j a 
j o  v  p r o i z v o d n j i ,  n i  v e č  n o b e n e g a  u p a n j a ,  
d a  b i  i z p o l n i l i  p l a n i r a n e  l e t o š n j e  z a 
d o l ž i t v e .

X X X

IZPLAČILO OSEBNIH DOHODKOV PRED PRAZNIKI 
Na p r e d l o g  s i n d i k a l n e  o r g a n i z a c i j e  i n  
p r i p o r o č i l o  u p r a v n e g a  o d b o r a  bo  i z p l a č i 
l o  o s e b n i h  d o h o d k o v  z a  o k t o b e r  z a r a d i  
p r a z n i k o v  iz je m o m a  v  p e t e k ,  2 7 .  n o v e m b r a .

r

X X X

NOVE TEHNIČNE IZBOLJŠAVE1-  Na p r e d l o g  
k o m i s i j e  z a  t e h n i č n e  i z b o l j š a v e  j e  p r o d  
k r a t k i m  u p r a v n i  o d b o r  d o d e l i l  F r a n c u  
D v o r š a k u  i z  k a r o s e r n i c e  2 0 5 6 ,6 0  d i n a r j e v  
n a g r a d e  t e r  A n tonu  S l a k u  i n  S r e č k u  J a k 
še  t u  i z  TPP 6 7 3 ,2 5  d i n a r j e v  n a g r a d e .

T o v a r i š  D v o r š a k  j e  i z d e l a l  t r i  p r ip o m o č 
ke z a  i z d e l a v o  d e l o v  z a  v o z i l o  TAM-2001, 
i n  s i c e r  r e z i l n o  o r o d j e  z a  i z d e l a v o  š o 
be t e r  d v e  u p o g i b n i  n a p r a v i .  Po i z r a č u n u  
s t r o k o v n i h  s l u ž b  z n a š a  d v o l e t n i  p r i h r a 
n e k  po  t e j  u v e l j a v l j e n i  t e h n i č n i  i z b o l j 
š a v i  9 . 5 2 0  d i n a r j e v .
T o v a r i š a  S l a k  i n  J a k š e  s t a  p r e d l a g a l a  
s k r a j š a n j e  p o d a l j š k a  na  v i l i c a h  i n  s k r a j 
š a n j e  i z v r t i n e  na  n a v o jn e m  n a s t a v k u .

V esti iz TAM izdaja  in fo rm a tivn a  s lu žb a  TAM v sa k o  d ru go  s o b o t o .  V se  n o v ice  s p o r o ča jte  na tel. St. 284. U red n ik  Adi 2 u n e c .



KJE BOMO VOLILI ČLANE OSREDNJEGA DELAVSKEGA SVETA ENOTNEGA PODJETJA?

Po sklepih delavskega sveta TAM in delavskega sveta TŽV bodo volitve osrednjega de
lavskega sveta enotnega podjetja v četrtek, 10, decembra. Tega dne bomo volili v TAM 
v 18 volilnih enotah 32 članov delavskega sveta.

RAZPORED VOLILNIH ENOT:

1. volilna enota:

DE 11 - kovačnica 

DE 12 - livarna 

DE 13 - kalilnica 

Volišče bo v livarni

2. volilna enota:

DE 15 - priprava dela

Volišče bo v pisarni vodstva plani
ranja in spremljanja proizvodnje

3. volilna enota:

DE 19 - transport

Volišče bo v vodstvu transporta

4. volilna enota:

DB 20,21 - mehanska obdelava 

Volišče bo v sejni sobi sveta DE 20,21

5. volilna enota:

DE 22 - mehanska obdelava 

Volišče bo v tehnični pisarni

6. volilna enota:

DE 23 - karosernica

Volišče bo v delovodski pisarni

7. volilna enota:

DE 24 - montaža

Volišče bo v tehnični pisarni

8. volilna enota:

DE 25 - orodjarna

Volišče bo v pisarni vodstva orodjarne

9. volilna enota:

DE 33* 35 - lakirnica in tapetništvo 

DE 34 - galvanika 

DE 39 - kemični laboratorij 

Volišče bo v pisarni vodstv.lakirnice

10.volilna enota:

DE AO - skupne službe vzdrž.tovarne 

DE 41 - vzdrževanje strojev

DE 43 - vzdrževanje elektro naprav 

DE 45 - splošno vzdrževanje 

DE 46 - onergetske postaje 

Volišče bo v prostorih teh. skup. VS

volilna enota:

DE 51 - inštitut

Volišče bo v govorilnici v III. nadstr« 

volilna enota:

DE 53 - tehnološka pripr. proizvodnje 

Volišče bo v vodstvu TPP

volilna enota:

DE 10 - skupne službe proizvod, sekt...

DE 5.0 - skup. služb, pripravijal,sekt. • 

DE 81 - vodstvo podjetja in štab. služb. 

DE 84 - finančni sektor 

DE 85 - elektronski računski center 

Volišče bo v sejni sobi delav. sveta

14. volilna enota:

DE 60 t skup. služb. sekt. teh. kontr.

DE 61 r kontrola sprejema 

DE 62 - kontrola polizdelkov 

DE 69 - kontrola končnih izdelkov . 

Volišče bo v pisarni vodstva kontr.sprej'

15. volilna enota:

DE 80 - restavracija

DE 82 - splošne službe podjetja

DE 86 - KSS z učno delavnico

PE za gospodarjenje s stanovanji TAM

Volišče bo v prostorih gasilske službe

16. volilna enota:

DE 90 - skup. službe komerc. sektorja 

DE 91 - nabava 

DE 94 - prodaja

Predstavništva Ljubljana, Zagreb in 
Beograd

Volišče bo v prostorih prodaje



I

Haribor, 11. decembra 1970

IID  VOLITEV V OSREDK J I  DELAVSKI SVET
ŠOTNEGA "PODJETJA TAM -  V č e r a j . v  č e 

t r t e k ,  1 0 .  d e c e m b r a ,  smo v  našem  p o d 
j e t j u  i n  v  TŽV ‘» B o r is  K i d r i č ” v o l i l i  
S la n e  o s r e d n j e g a  d e l a v s k e g a  s v e t a  e n o 
t n e g a  p o d j e t j a  TAM. V t a  n a j v i š j i  s a -  
l o u p r a v n i  o r g a n , k i  š t e j e  4 6  Č l a n o v , j e  
k a n d i d i r a l o  v  TAM z a  32  p r o s t i h  n e s t  
63 k a n d i d a t o v ,  od t e g a  6 m l a d i n c e v  i n
2 ž e n s k i .  V TŽV p a  j e  k a n d i d i r a l o  z a  
14 p r o s t i h  m e s t  v  o s r e d n j e m  d e la v s k e m  
s v e t u  16 č l a n o v  k o l e k t i v a .  Med p r e d l a 
g a n im i  k a n d i d a t i  s o  b i l i  4  m l a d i n c i .

/  o s re d n .1 1  d e l a v s k i  a v e t  s o  b i l i  i z v o -
IjenlV TAM naslednji ^lani kolektiva?

L e o  A n t o l i č  -  MO 22 
M i l a n  B a b ič  -  i n š t i t u t  
J o ž e  B e z j a k  -  c e n t r .  p l a n  i n  e v i d .  
Z vonko  B o r o v š a k  -  m o n ta ž a  
I v a n  D v o r š a k  -  MO 20#21 
V la d o  K l v i č  -M O  20,21 
J u s u f  G a š a j  -  k o v a č n i c a  
Maks G o r ju p  -  KSS 
D rago  I z l a k a r -  k a r o s e r n i c a  
M irk o  J u r a n č i č  -  t r a n s p o r t  
I v a n  K a j b a  -  p r i p r a v a  d e l a  
I v o  K e r š  -  p r o d a j a  
Z vonko  K a n e š  -  v z d r . e l e k t r .  n a p r a v  
Z d e n k o  K o s t a n j e v e c - s t a t i s t i č . k o n t r .  
F r a n c  Kocman -  z a v a r o v a n j e  t o v a r n e  
J a n k o  K o r p a r  -  MO 20,21 
M a r t i n  K r a j n c  -  k a l i l n i c a  
J o ž e  Kumer -  MO 22 
M irk o  L e d i n e k  -  s p l o š n o  v z d r ž e v a n j e  
J o ž e  L o r b e k  -  o r o d j a r n a  
E d v a r d  O z im ič  -  m o n ta ž a  
J o s i p  P e r c  -  k o n t r o l a  p o l i z d e l k o v  
E d v a r d  P l a t o v š e k  -  TPP 
L j u b i s a v  P e t r o v i č  -  p r o d .  H o v i  S ad  
M i l k a  R a j z e r  -  MO 20,21 
S t a n e  R e b o l j  -  MO 22 
M io d r a g  S a v i n  -  s e r v i s  H o v i  S a d  
Tomo S ta m e n k o v ič  -  k a r o s e r n i c a  
F r a n c  S o d i č  -  k a r o s e r n i c a  
V in k o  š l a m b e r g e r  -  MO 20,21 
B o ž i d a r  Š t a b i  -  l a k i r .  i n  t a p e t .  
F r a n c  V r e č a r  -  v z d r ž e v a n j e  s t r o j e v

Leto VI1/24

V TAM j e  b i l o  v p i s a n i h  v  v o l i l n i  im e n ik  
6439  v o l i v c e v ,  v o l i l o  p a  j e  5 7 6 2  č l a n o v  
k o l e k t i v a  a l i  89 ,5  o d s t o t k o v .

Med i z v o l j e n i m i  č l a n i  o s r e d n j e g a  d e l a v s k e 
g a  s v e t a  v  TAM j e  e n a  ž e n s k a ,  m edtem  k o  i z 
m ed 6  p r e d l a g a n i h  m l a d i n c e v  n i  b i l  i z v o l j e n  
n i t i  e d e n .

V TŽV " B o r i s  K i d r i č "  s o  b i l i  i z v o l j e n i  v 
o s r e d n j i  d e l a v s k i  s v e t  e n o t n e g a  p o d j e t j a  
TAM n a s l e d n j i  t o v a r i š i :

1 .  F r a n j o  B a j c
2 .  M ih a  B u t i n a
3 .  S t a n k o  B o ž ič
4 .  E r n e s t  F u j s
5 .  J a n e z  K o s e r
6 .  J o ž e  K l i n g e r
7 .  H erm an M a je r

8 .  J o ž e  M auher
9 .  S r e č k o  P o t o č n i k

1 0 .  M i l a n  P o d k r i ž n i k
1 1 .  B ogdan  R e s t e h a r
1 2 .  S i l v e s t e r  S o j č
1 3 .  E r i h  Š a u p e r l
1 4 .  S t a n k o  V o g r i n c

V TŽV j e  b i l o  v p i s a n i h  v  v o l i l n i  im e n ik  
2763  v o l i v c e v ,  od  t e g a  j e  v o l i l o  2487  v o 
l i v c e v  a l i  8 7 , 9 7  o d s t o t k o v .

Med i z v o l j e n i m i  č l a n i  o s r e d n j e g a  d e l a v s k e 
g a  s v e t a  v  TŽV s o  t r i j e  č l a n i  k o l e k t i v a ,  
s t a r i  do 30 l e t .

X X X

PREDVAJANJE STROKOVHIH FILMOV V CENTRU ZA 
IZ 6 b RAZBQ -  V c e n t r u  z a  i z o b r a z b o  b o d o  
p r e d v a j a l i  z a  č l a n e  k o l e k t i v a  v  č a s u  od
1 7 .  do  26 .  d e c e m b r a  d v a  s t r o k o v n a  f i l m a ,  
i n  s i c e r  f i l m  "ERGOMATIK CABM, k i  p r i k a 
z u j e  n o v o  k a b i n o  z a  t o v o r n a  v o z i l a  f i r m e  
L e y l a n d  i n  f i l m  "MAGIC OF A HAME«, k i  p r i 
k a z u j e  k o n o e m  R o l l s  Royce i n  p r o i z v o d n j o  
m o t o r j e v  z a  c e s t n a  v o z i l a ,  a v i o n e  i n  o s t a 
l a  v o z i l a .  P r e d s t a v e  f i l m a  "ERGOMATIK CAB" 
bo d o  v  č e t r t e k ,  1 7 .  i n  v  p e t e k ,  1 8 .  decem 
b r a ,  od 9 .  do  9*30 u r e  t e r  v  p o n e d e l j e k ,
2 1 .  i n  v  t o r e k ,  2 2 .  d e c e m b r a ,  od  9,30  do
1 0 .  u r e  v  c e n t r u  z a  i z o b r a z b o .  F i lm  "MA
GIC OF A NAME" p a  b o d o  p r e d v a j a l i  v  s r e d o ,
2 3 .  i n  v  č e t r t e k ,  2 4 .  d e c e m b ra  od  9* do 
9 , 3 0  u r e  t e r  v  p e t e k ,  2 5 .  i n  v  s o b o t o , 2 6 .

d e c e m b r a ,  od  9»30 do  1 0 .  u r e .



D
ITOVEMBERSKI PLAH PROIZVODNJE IZPOLNJEN 
I z  p o r o č i l a  p r i p r a v a  d e l a  o p o t e k u  
p r o i z v o d n j e  v  n o v e m b ru  j© r a z v i d n o , d a  
s o  d o s e ž e n i  p r o i z v o d n i  r e z u l t a t i  n a j 
b o l j š i  v  l e t o š n j e m  l e t u .  V novem bru  
smo n a m re č  i z d e l a l i  5 4 4 ,  v s k l a d i š č i l i  
653» p r o d a l i  p a  k a r  6 4 7  v o z i l .  M e s e č n i  
p l a n  v s k l a d i š č e n j a  smo t a k o  i z p o l n i l i  
1 2 3 - o d s t o t n o ,  l e t n e g a  p a  8 6 - o d s t o t n o .

V e n a j s t i h  m e s e c i h  l e t o s  smo i z d e l a l i  
5 . 7 9 6  v o z i l  a l i  330 v o z i l  m an j  k o t  j e  
z n a š a l  p l a n  z a  n a v e d e n o  o b d o b je *

Y _ m o n ta ž i  m o r a j o  s e s t a v i t i  v  d e c e m b ru  
po  p r o iz v o d n e m  p l a n u  5 4 $  v o z i l  in i a -  
s i j  a l i  p o p r e č n o  £ l n a ~ d a n , po  o p e r a 
t iv n e m  p r o g ra m u  p a  '5^5  v o z i l  i n  s a s i j  
aTT  p o p r e č n o  5 2 3 " dnevno. Zaostanek 
nelzdelanih vozil  iz prejžsnjihaese-  
cev zaaSa vozil  in s a s i j .

Z a  i z p o l n i t e v  z m a n j š a n e g a  p r o i z v o d n e g a  
p l a n a  (6 * 6 7 5  v o z i l )  moramo do  k o n c a  
l e t a  i z d e l a t i  8 7 9  v o z i l  i n  š a s i j  a l i  
p o p r e č n o  33*8 n a  d a n .  G le d e  n a  t o ,  d a  
j e  d o  k o n c a  l e t a  l e  Še 26 d e l o v n i h  d n i ,  
n i  s p l o h  n o b e n e g a  u p a n j a ,  d a  b i  i z 
p o l n i l i  p l a n s k e  z a d o l ž i t v e .

X X X

PODPREDSEDNIK SLOVENSKIH SINDIKATOV 
OBISKAL TAH -  V p o n e d e l j e k ,  7 .  decem 
b r a ,  s e  j e  m u d i l  v  našem  p o d j e t j u  p o d 
p r e d s e d n i k  s i n d i k a t a  S l o v e n i j e  I v a n  
T a v č a r .  V p r o s t o r i h  s i n d i k a l n e  o r g a n i 
z a c i j e  s e  j e  p o g o v a r j a l  s  p r e d s t a v n i k i  
k a d r o v s k o  s o c i a l n e  s l u ž b e  i n  s i n d i k a l 
n e  o r g a n i z a c i j e  TAM o p r i p r a v a h  n a  
k o n g r e s  s a m o u p r a v l j a v c e v  J u g o s l a v i j e  
i n  o k a d r o v s k i  p o l i t i k i  p o d j e t j a .  To
v a r i š  T a v č a r  s a  j e  š e  p o s e b e j  z a n i m a l  
z a  i z o b r a ž e v a n j e  z a p o s l e n i h  i n  z a  Š t i 
p e n d i r a n j e  k a d r o v ,  p o t r e b n i h  p o d j e t j u .

X X X

KAKO IZPOLNJUJEMO PLAN IZVOZA? -  I z v o z 
n i  r e z u l t a t i ,  d o s e ž e n i  v  n o v e m b ru ,  s o  
n a j s l a b š i  v  l e t o š n j e m  l e t u .  P l a n  i z v o 
z a  z a  n a v e d e n i  m e s e c  j e  z n a š a l  4 4 3 .4 0 0  
d o l a r j e v ,  n a r o č i l  j e  b i l o  z a  2 5 4 .7 4 1  
d o l a r j e v ,  d e j a n s k o  p a  smo i z v o z i l i  l e  
z a  8 5 . 0 5 1  d o l a r j e v .  M e s e č n i  p l a n  i z v o 
z a  j e  b i l  t a k o  i z p o l n j e n  l e  1 9 - o d s t o t -  
n o .
V e n a j s t i h  m e s e c i h  l e t o s  smo i z v o z i l i  
z a  4 , 2 6 6 . 8 9 8  d o l a r j e v ,  n a j v e č  n a  k o n 
v e r t i b i l n o  p o d r o č j e *  L e t n i  p l a n  i z v o z a  
smo i z p o l n i l i  7 8 - o d s t o t n o *
P l a n  i z v o z a  z a  d e c e m b e r  z n a š a  379*000  
I jo J L a r je v ,  n a r o č i l  pa~ j e  ž a  2 9 2 7 I ^ T  <io^

PODPIS STANOVANJSKIH P0G0D3 -  D anes  p o p o l '  
dn e  bo  54  Č la n o v  k o l e k t i v a ,  k i  s o  d o b i l i  
n o v a  s t a n o v a n j a  v  P l e č n i k o v i  u l i c i  5 ,  p o d 
p i s a l o  v v o d s t v u  s e k t o r j a  s k u p n i h  s l u ž b  
u s t r e z n o  s t a n o v a n j s k o  p o g o d b o .  K l j u č e  n o 
v i h  s t a n o v a n j  bodo  l a s t n i k i  d o b i l i  t a k o j  
po  d rugem  t e h n i č n e m  p re v z e m u  s t a n o v a n j , t o  
j e  p r e d v i d o m a  p o  15* d e c e m b r u .

X X X

TEČAJ ZA PRIUČENE STRUGARJE, FREZALCE,^
B S V S I ie E  i r  - “  T e l o v n a  e i ioS a
MO 36,Ži p r i r e j a  t r i m e s e č n i  t e č a j  z a  p r i 
u č e n e  s t r u g a r j e ,  f r e z a l c e ,  b r u s i l c e  i n  
v r t a l c e .  V t e č a j  s e  l a h k o  p r i j a v i j o  samO 
m o š k i  k a n d i d a t i ,  k i  s o  o d s l u ž i l i  v o j a š č i 
no  i n  i m a j o  n a jm a n j  p e t  r a z r e d o v  o s n o v n a  
š o l e .  P r e d n o s t  p r i  v p i s u  i m a j o  d r u ž i n s k i  
č l a n i  Tam ovcev  i n  n j i h o v i  o ž j i  s v o j c i . T e 
č a j  s e  bo  p r i č e l  p r e d v i d o m a  j a n u a r j a  p r i 
h o d n j e  l e t o .  P r i j a v e  s p r e j e m a  KSS -  odda ' 
l e k  z a  d e l o v n a  r a z m e r j a  -  do  2 0 .  d e c e m b ra

X X X

OSNOVNOŠOLSKO IZOBRAŽEVANJE ZAPOSLENIH A
Center za izobrazbo bo tudi prihodnje le-,, 
to_po»agai, ..gUaga-^glgjctiva. 
ustrezne osnovnošolske izobrazbe, da sl a 
le-to čimpre.1 pridobijo. Od 25» dece_mbg91 
letos pa do 15. J  anuar.-ta ..prlhMj ^ e m ^ J j ) 1  
bo sprejemal prl.1ava za vais 
šolo za odrasle pri delavski univerzjLMflžJ 
rjbor. .Interesentj .doblA^oa EflbnfiASg-iaa&
formacije 0 vpjsu in , nač %m... J .sJ.aBlftJL. t 
centru za izobrazbo, telefonska. ŠtevilkaS

X X X

IZLET V ČATEŠKE TOPLICE -  S l u ž b a  z a  r e k ro 
a c i j o  p r i r e j a  z a  č l a n e  k o l e k t i v a  i n  n j i 
h o v e  s v o j c e  v n e d e l j o ,  2 0 .  d e c e m b r a ,  eno*^
d n e v n i  i z l e t  v  Č a t e š k e  T o p l i c e .  V p rogra- lS  
mu i z l e t a  j e  p r e d v i d e n o  k o p a n j e  v  zimskei«* 
b a z e n u  i n  o g l e d  g r a d u  M o k r i c e .  S a m o p r i s p e 1* 
v e k  z a  p r e v o z  z n a š a  8 d i n a r j e v  po  o s e b i j  
O dhod a v t o b u s o v  i z p r e d  TAM b o  20* decem*"5 
b r a  ob  7 ,3 0  u r i .  A v t o b u s i  bodo  i m e l i  po- '6 
s t a j a l i š č a  p r i  Ž o h a r j u  i n  p r e d  h o t e l o * *  
S l a v i j a .  P r i j a v e  z  v p l a č i l o m  s p r e j e m * 2 
s l u ž b a  z a  r e k r e a c i j o  do  v k l j u č n o  č e t r t k a * ^  
17* d e c e m b r a .  |

x x x  2

OBVESTILO PRODAJNEGA ODDELKA -  P r o d a j n i  
o d d e l e k  r a z p i s u j e  l i c i t a c i j s k o  p r o d a j o  z< | 
s t a r e l e  i n  p o d j e t j u  n e p o t r e b n e  o p r e m e ,  k<te 
n a  p r i m e r ,  p i s a l n i  s t r o j i ,  r i s a l n a  s t o j a ' |  
l a  i n  o s t a l i  i n v e n t a r .  L i c i t a c i j a  bo  
č e t r t e k ,  1 7 .  d e c e m b r a ,  v  s k l a d i š č u  p r o d a j  
r e g a  o d d e l k a .  P o d r o b n e j š e  i n f o r m a c i j o  d o ^  
b i t e  p r i  J o ž e t u  P a v l i n e k u ,  t e l .  š t ,  3^0 '^
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M a r ib o r ,  1 9 .  d e c e m b r a  1970

jAKO IZPOLNJUJEMO DECEMBERSKI P U H PRO- 
'I2V0DNJE? -  I z  p o r o č i l a  p r i p r a v e ”" d e l a  
in  o d d e l k a  z a  c e n t r a l n i  p l a n  i n  e v i d e n 
co o p r o i z v o d n j i  v  d e c em b ru  j e  r a z v i d 
no, d a  smo v  S a s u  od 1 .  do  1 2 .  d e c e m b ra  
i z d e l a l i  229 v o z i l  a l i  p o p r e č n o  2 2 , 9  n a  
4an , v s k l a d i š č i l i  70 v o z i l ,  p r o d a l i  pa  
le  6 4  v o z i l .  D n e v n i  p o p r e č e k  i z d e l a n i h  
V o z i l  v  m o n t a ž i  j e  v i š j i  od p l a n i r a n e g a .  
'f č a s u  od 7 .  do  1 2 .  d e c e m b ra  s o  s e s t a 

v i l i  v  m o n t a ž i  na  p r v i  l i n i j i  208 š a s i j  
4 l i  p o p r e č n o  3 4 ,6 6  na d a n ,  n a  d r u g i  1 i — 

' n i j i  pa  126 v o z i l  a l i  p o p r e č n o  21 n a  
l a n .

! i z p o l n i t e v  m e s e č n e g a  p l a n a  ( 5 4 9 )  m o- 
! ta . jo  s e s t a v i t i  v  m o n t a ž i  do k o n c a  m e s e 
c a  se  320 v o z i l  a l i  p o p r e č n o  20 n a  d a n 7
i ^  I z p o l n i t e v  z m a n j š a n e g a  l e t n e g a  p l a n a  
I L66?5 v o z i l )  p a  b i  m o r a l i  s e s t a v i t i  v 
IE ° n t a ž i  še  6?0  v o z i l  a l i  p o p r e č n o  4 0 , 6  
Jjlnevno . Tako v e l i k i h  z a d o l ž i t e v  pa mon
taža n i k a k o r  ne bo  z m o g la ,  z a t o  t u d i  n i  
N o b e n i h  m o ž n o s t i  v e č ,  d a  b i  i z p o l n i l i  
l e t o š n j i  z m a n j š r n i  p r o i z v o d n i  p l a n .  O r 

g a n i z a t o r j i  p r o i z v o d n j e  m e n i j o ,  d a  bomo 
) .e to s  i z d e l a l i ,  z a r a d i  n e n e h n i h  t e ž a v  v 
p r o i z v o d n j i ,  k i  s o  n a ** s p r e m l j a l e  v s e  
l e t o ,  l e  o k o l i  Tffpoo v o z i l .

«fo j e  u p r a v n i  o d b o r  r a z p r a v l j a l  o p o t e 
g u  p r o i z v o d n j e  v  p r v i  p o l o v i c i  d e c e m b r a ,  
*ije p o u d a r i l ,  d a  j e  m o n ta ž a  s i c e r  s e s t a 
v i l a  v e č  v o z i l  k o t  j e  z n a š a l  p l a n ,  v e n 
d a r  j e  b i l a  v e č i n a  t e h  v o z i l  n e k o m p l e t -  
, k i h .  Z a r a d i  t e g a  j e  t r e n u t n o  v  n e d o k o n 
č a n i  p r o i z v o d n j i  o k o l i  250 v o z i l .  Po 
' i m e n j u  v o d j e  m o n taže  S r e č k a  J e ž o v n i k a ,  
jise j e  s t a n j e  v  m o n ta ž i  v  tem t e d n u  ob 
č u t n o  i z b o l j š a l o .  T r e n u t no i-na  m o n ta ž a  
, k o l i k o  d e l a ,  d a  m o ra jo  d e l a t i  v "dveh 
iz m e n a h , n e k a t e r i  d e l n v c i  pa  d e l a . i o  t u 
j i  po 14 u r  na d?.n. Tako s o  v m o n t a ž i  

j S e s t a v i l i  v tem  t e d n u  n e k a t e r i k r a t  c e l o  
fto 3 ^  v o z i l  na  d a n .  Če bodo  d o b a v e  ma

t e r i a l a  i n  k o o p e r a n t s k i h  d e l o v  p o t e k a l e  
,| e  n a p r e j  v e č  a l i  man.i r e d n o ,  t a k o  k o t  

t e d e n ,  bodo s e s t a v i l i  v  m o n t a ž i  če 
j &o 2 5 .  d e c e m b ra  630 v o z i l ,  o s t a l e  d n i  

JLq k o n c a  l e t a  pa  b o d o  k o m p l e t i r a l i  r.3- 
,p o k o n č a n a  v o z i l a .

L_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _
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ZASEDANJE DELAVSKEGA SVETA -  V č e t r t e k . 2 4 . 
d e c e m b ra ,  b o  r e d n o  z a s e d a n j e  d e l a v s k e g a  
s v e t a ,  na k a t e r e m  bodo e l a n i  n a j p r e j  p o 
s l u š a l i  p o r o d i l o  v o l i l n e  k o m i s i j e  o i z i d u  
v o l i t e v  o s r e d n j e g a  d e l a v s k e g a  s v e t a  e n o t 
n e g a  p o d j e t j a  TAK, n a t o  pa b o d o  r a z p r a v 
l j a l i  o o s n u tk u  p l a n a  i n v e s t i c i j s k e g a  
v z d r ž e v a n j a  z a  l e t o  1971« o sp rem em bah  i n  
d o p o l n i t v a h  p r a v i l n i k a  o d e l i t v i  o s e b n i h  
dohodkov  i n  d r u g i h  p re je m k o v  d e l a v c e v  TAM, 
o o s n u tk u  p r a v i l n i k a  o a m o r t i z a c i j s k i h  
s t o p n j a h ,  o r e o r g a n i z a c i j i  s e k t o r j a  s k u p 
n i h  s l u ž b ,  o p r i p r a v a h  n a  p r o s l a v o  2 5 - l e t -  
n i c e  o b s to . j a  p o d j e t j a ,  o p r e im e n o v a n ju  
g l a s i l a  » S k o z i  TAM” i n  o s t a l i h  v l o g a h .

X X X

PTUJSKI GOSPODARSTVENIKI NA OBISKU V TAM-
V s r e d o ,  9 .  d e c e m b r a ,  so  s e  m u d i l i  v n a 
šem p o d j e t j u  p r e d s e d n i k  s k u p š č i n e  o b č in e  
P t u j  F r a n c  R e b e r n a k ,  d i r e k t o r  t o v a r n e  a v -  
to o p re m e  P t u j  i n  d i r e k t o r  p o d j e t j a  S ig m a  
P t u j .  Z g e n e r a l n i m  d i r e k t o r j e m  S to ja n o m  
P e rh a v c e m , d i p l .  i n ž . ,  i n  v o d jem  k o o p e r a 
c i j e  O tm arjem  Novakom s o  s e  p o g o v a r j a l i  
o n a d a l j n j e m  s o d e l o v a n j u ,  z l a s t i  o r a z š i 
r i t v i  k o o p e r a n t s k i h  o d n o s o v .  P o g o v o r i  so 
o c e n j e n i  z a  u s p e š n e .  T e ž n j a  n a š e g a  pod 
j e t j a  j e  n a m re č ,  d a  s t r n e  k o o p e r a n t e  č i n  
b l i ž j e  o k o l i  s e b e ,  h k r a t i  p a ,  da  t a k  n a č i n  
p r ip o m o re  k  r a z v o j u  p t u j s k e g a  i n  p re k m u r 
s k e g a  p o d r o č j a .

X X X

PODPREDSEDNIKA SKUPŠČINE OBČINE MARIBOR 
SPREJELA JUBILANTE - V č e t r t e k ,  1 0 .  d e -  
c e m b ra ,  s t a  p o d p r e d s e d n i k a  s k u p š č i n e  ob 
č i n e  M a r i b o r  S t o j a n  P o ž a r  i n  M i l i v o j  R a i č  
s p r e j e l a  n e k a t e r e  j u b i l a n t e  ob n j i h o v i h  
ž i v l j e n j s k i h  j u b i l e j i h .  Med u d e l e ž e n c i  
j e  b i l  n a  s p r e j e m u  t u d i  g e n e r a l n i  d i r e k 
t o r  TAM S t o j a n  P e r h a v c ,  d i p l .  i n ž . ,  k i  j e
v  novem bru  p r a z n o v a l  6 0 - l e t n i c o  ž i v l j e n j a .

P o d p r e d s e d n i k  s k u p š č i n e  o b č in e  M a r ib o r  
S t o j a n  P o ž a r  s e  j e  j u b i l a n t o m  z a h v a l i l  z a  
n j i h o v o  p o ž r t v o v a l n o  d r u ž b e n o p o l i t i č n o  
d e j a v n o s t  i n  z a  d e l o  na  g o s p o d a r s k e m , k u l 
tu rn e m  i n  i z o b r a ž e v a l n e m  p o d r o č j u .

V esti iz TAM iz d a ja  in fo rm a t iv n a  s lu ž b a  TAM v sa k o  d ru g o  s o b o to .  V se nov ice  s p o ro č a j te  n a  te l. St. 284. U re d n ik  Adi Z unec .



REORGANIZACIJA SEKTORJA SKUPNIH SLUŽB 
O r g a n i z a c i j s k i  o d d e l e k  j e  i z d e l a l  
p r e d l o g  r e o r g a n i z a c i j e  d o s e d a n j e g a  
s e k t o r j a  s k u p n i h  s l u ž b  i n  g a  p o s r e d o 
v a l  v  n a d a l j n j o  p r o u č i t e v  o r g a n i z a -  
c i j s k o - k a d r o v s k i  k o m i s i j i  i n  p r e k  n j e
v  p o t r d i t e v  d e l a v s k e m u  s v e t u .

V s e d a n j i  s e k t o r  s k u p n i h  s l u ž b  s p a d a 
j o  n a s l e d n j e  d e l o v n e  e n o t e :  DE 8 1  -  
v o d s t v o  p o d j e t j a  i n  š t a b n e  s l u ¥ b o ( o r -  
g a n i z a c i j s k i  o d d e l e k ,  c e n t r a l n i  p l a n  
i n  e v i d e n c a ,  r e v i z i j s k a  s l u ž b a ,  p r a v 
n i  o d d e l e k ,  s e k r e t a r i a t  o r g a n o v  u p r a 
v l j a n j a  i n  d r u ž b e n o p o l i t i č n i h  o r g a n i 
z a c i j ) ,  DE 8 2 - s p l o š n e  s l u ž b e  p o d j e t j a  
( c e n t r a l n i  a r h i v ,  g a s i l s k a  s l u ž b a , z a 
v a r o v a n j e  t o v a r n e ,  PTT s l u ž b a  i n  č i 
s t i l n i  o d d e l e k ) ,  DE 85  -  e l e k t r o n s k i  
r a č u n s k i  c e n t e r ,  DE 8 6  -  k a d r o v s k o  
s o c i a l n a  s l u ž b a  ( o d d e l e k  z a  d e l o v n a  
r a z m e r j a , o d d e l e k  z a  p r o u č e v a n j e  o s e b 
n i h  d o h o d k o v ,  o d d e l e k  z a  s o c i a l n o  d e 
l o ,  o d d e l e k  z a  s o c i a l n o  z a v a r o v a n j e ,  
o d d e l e k  z a  v a r s t v o  p r i  d e l u  i n  c e n t e r  
z a  i z o b r a z b o ) ,  PE z a  g o s p o d a r j e n j e  s 
s t a n o v a n j i  T A M p o č i t n i š k i  dom ov i i n  
r e s t a v r a c i j a  TAM.

Po p r e d l o g u  r e o r g a n i z a c i j e  s e k t o r j a  
s k u p n i h  s l u ž b  p a  b i  s e  n a j  t a  s e k t o r  
d e l i l  n a  d v a  s e k t o r j a ,  i n  s i c e r :  n a  
s e k t o r  s k u p n i h  s l u ž b  i n  n a  k a d r o v s k o -  
s p l o ^ n i  s e k t o r .

N o v i  s e k t o r  s k u p n i h  s l u ž b  b o  z d r u ž e 
v a l  n a s l e d n j e  s l u ž b e :  o r g a n i z a c i j s k i
o d d e l e k ,  c e n t r a l n i  p l a n  i n  e v i d e n c o ,  
r e v i z i j s k o  s l u ? b o ,  p r a v n i  o d d e l e k  i n  
e l e k t r o n s k i  r a č u n s k i  c e n t e r .

V k a d r o v s k o - s p l o š n i  seKtor b o d o  v k l j u 
č e n e  n a s l e d n j e  s l u ž b e :  k a d r o v s k o  s o 
c i a l n e  s l u ž b e  (  o d d e l e k  z a  d e l o v n a  
r a z m e r j a , o d d e l e k  z a  p r o u č e v a n j e  o s e b 
n i h  d o h o d k o v ,  o d d e l e k  z a  s o c i a l n o  z a 
v a r o v a n j e ,  o d d e l e k  z a  s o c i a l n o  d e l o ,  
o d d e l e k  z a  v a r s t v o  p r i  d o l u  i n  c e n t e r  
z a  i z o b r a z b o ) ,  s p l o š n e  s l u ž b e  p o d j e t 
j a  , (  z a v a r o v a n j e  t o v a r n e ,  g a s i l s k a
s l u ž b a ,  PTT s l u ž b a ,  č i s t i l n i  o d d e l e k  
i n  c e n t r a l n i  p l a n ) ,  i n f o r m ? . t i v n a  s l u ž 
b a , s e k r e t a r i a t  o r g a n o v  u p r a v l j a n j a  
i n  d r u ž b e n o p o l i t i č n i h  o r g a n i z a c i j . r e 
s t a v r a c i j a  TAM, p o s l o v n a  e r o t a  z a  g o 
s p o d a r  j e n j e  s  s t a n o v a n j i  TAM i n  p o -  
c : i t n i ^ k l  d o m o v i .

0  r e o r g a n i z a c i j i  d o s e d a n j e g a  s e k t o r j a  
s k u p n i h  s l u ž b  b o d o  o d l o č a l i  d e l a v s k i  
s v e t  TAM, TŽV i n  o s r e d n j i  d e l a v s k i  
s v e t  e n o t n e g a  p o d j e t j a  TAM.

SEJA IZVRŠNEGA ODBORA SINDIKALNE ORGANI
ZACIJE ^AM -  V p e t e k .  1 1 .  d e c e m b r a ,  j e  
i m e l  r e d n o  s e j o  i z v r š n i  o d b o r  s i n d i k a l 
ne  o r g a n i z a c i j e  n a š e g a  p o d j e t j a ,  n a  k a 
t e r i  s o  s e  s e z n a n i l i  s  p o r o č i l o m  o i z i d u  
v o l i t e v  o s r e d n j e g a  d e l a v s k e g a  s v e t a  e n o 
t n e g a  p o d j e t j a  TAM t e r  r a z p r a v l j a l i  o n e 
k a t e r i h  sp re m e m b a h  k o n c e p t a  d e l a  e n o t n e 
g a  p o d j e t j a ,  o  p o t e k u  o b č n i h  z b o r o v  s i n 
d i k a l n i h  p o d r u ž n i c  i n  o p r i s p e l i h  v l o g a h .

Ko s o  g o v o r i l i  o  p o t e k u  o b č n i h  z b o r o v  
s i n d i k a l n i h  p o d r u ž n i c ,  s o  p o u d a r i l i ,  d a  
l e - t i  p o t e k a j o  v  r e d u .  U g o t o v i l i  s o ,  d a  
j e  d o s l e j  i m e l o  z b o r e  že p e t  s i n d i k a l n i h  
p o d r u ž n i c ,  v s e  o s t a l e ,  t e h  j e  š e  1 8 ,  p a  
b o d o  i m e l e  o b č n e  z b o r e  d o  k o n c a  d e c e m b r a .

V r a z p r a v i  o p r i s p e l i h  v l o g a h  s o  d a l i  
g l a v n i  p o u d a r e k  p o r o č i l u  k a d r o v s k o  s o 
c i a l n e  s l u ž b e  o g r a d n j i  v o d o v o d a  v  n a 
šem p o č i t n i š k e m  domu v  O m i š l j u .  G o v o r i l i  
s o  t u d i  o n a d a l j n j i  u r e d i t v i  t e g a  doma 
i n  p o u d a r i l i ,  d a  b i  m o r a l o  p o d j e t j e  v  
p r i h o d n j e  p o s v e t i t i  v s o  p o z o r n o s t ,  p o l e g  
g r a d n j e  k o p a l i š č a  p r i  TAM, t u d i  r a z š i r i t 
v i  i n  u r e d i t v i  doma v  O m i š l j u ,  s a j  j e  t o  
e d i n i  n a š  p o č i t n i š k i  dom.

X X X

TEČAJ ZA PRIUČENE STRUGARJE. FREZALCE. 
BRUSILCE IN VRTALCE -  D e lo v n e  e n o t e  MO 
2 0 ,2 1  i n  22 p r i r e j a j o  Še e n  t r i m e s e č n i  
t e č a j  z a  p r i u č e n e  s t r u g a r j e ,  f r e z a l c e ,  
b r u s i l c e  i n  v r t a l c e .  V t e č a j  bo  s p r e j e 
t i h  4 0  m o š k i h  k a n d i d a t o v ,  k i  s o  o d s l u 
ž i l i  v o j a š č i n o  i n  i m a j o  n a j m a n j  p e t  r a z 
r e d o v  o s n o v n e  š o l e .  P r e d n o s t  p r i  v p i s u  
i m a j o  d r u ž i n s k i  č l a n i  T am ovcev  i n  n j i h o 
v i  o ž j i  s v o j c i .  T e č a j  s e  b o  p r i č e l  p r e d 
v id o m a  j a n u a r j a  p r i h o d n j e  l e t o  v  u č n i  
d e l a v n i c i .  P r i j a v e  s p r e j e m a  K S S - o d d e l e k  
z a  d e l o v n a  r a z m e r j a  -  do  26 .  d e c e m b r a .

X X X

OBVESTILO RIBIČKE SEKCIJE -  O d b o r  s i n d i 
k a l n e  r i b i š k e  s e k c i j e  TAM o b v e š č a  s v o j e  
č l a n e  i n  č l a n e  k o l e k t i v a ,  k i  s e  ž e l i j o  
v č l a n i t i  v  r i b i š k o  s e k c i j o ,  d a  s p r e j e m a  
v p l a č i l a  z a  l o v n o  s e z o n o  v  l e t u  1 9 ? 1  do 
3 1 .  d e c e m b r a  l e t o s .  C e n a  r i b o l o v n i c e  z n a 
š a  25 d i n .  N o v i n c i  v p l a č a j o  ob  v p i s u  še
3 d i n a r j e  z a  v p i s  i n  2  d i n a r j a  z a  d o v o 
l i l n i c o .  V p l a č i l a  s p r e j e m a j o  p o v e r j e n i k i  
s e k c i j e .

X X X

BRALCE GLASILA "SKOZI TAM" OBVEŠČAMO, DA 
BO IZŠLA PRI HODIT JA  IN OBENEM ZADNJA ŠTE
VILKA GLASILA V LETOŠNJEM LETU V SREDO, 
3 0 .  DECEMBRA.
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pOIZVODHI REZULTATI PRED KOHCEM LETA- 
u . i u ^ n o  z  vgera.1Sn.1lm  dnem , s o  v  m on-  
kž l  s e s t a v i l i  v  d e c e m b ru  5 3 9  v o g l i  
£i 10 v o z i l  m a n j ,  k o t  z n a š a  m e s e č n i  
lan  p r o i z v o d n j e . L e t o s  s o  v  m o n t a ž i  
s t a v i l i  s k u p a j  6 . 3 3 7  v o z i l ,  do k o n c a  
t a  p a  p r e d v i d e v a j o ,  d a  b o d o  i z d e l a l i  

o k o l i  90  v o z i l .  G le d e  n a  t o .  d a  s o  
k o n c a  l e t a  l e  Že š t i r j e  d e l o v n i  d n e -  

. n i  Veg n o b e n ih  m o ž n o s t i ,  d a  b i  i z -  
I n i l i  l e t o š n j i  p l a n .  Po p r e d v l d e v a -  
l h a o n t a Ž e , bomo l e t o s  i z d e l a l i  o k o -  

6430  v o z i l .

X X X

Kl a v s k i  s v e t  im enoval  odbor za  pr  o s l a -
j  25-LETNIČE OBSTOJA TAM -  t i e i a v a k i  
^ t  n a i e g a  p o d j e t j a  j e  na  s v o je m  r e d -  
a  z a s e d a n j u  v  č e t r t e k ,  2 4 .  d e c e m b r a ,  
id d r u g im  p o t r d i l  p r e d l o g  sprem em b 
‘a v i l n i k a  o d e l i t v i  o s e b n i h  d o h o d k o v  
i d r u g i h  p r e j e m k o v  d e l a v c e v  TAM t e r  
‘e d l o g  p l a n a  i n v e s t i c i j s k e g a  v z d r ž e -  
u a ja  z a  l e t o  1 9 7 1 .  I m e n o v a l  j e  t u d i  
k a j s t ž l a n s k i  o d b o r  z a  p r i p r a v o  p r o -  
Jlave 2 5 - l e t n i c e  o b s t o j a  n a š e g a  p o d 
r t j a ,  k i  j o  bomo p r a z n o v a l i  v e r j e t n o  
' d r u g i  p o l o v i c i  p r i h o d n j e g a  l e t a .  Za 
f re d s e d n ik a  t e g a  o d b o r a  ,1e Im e n o v a l  
f l o č a  'Š k e r g e t a ,  z a  Č la n a  "pr, 3o.1ana 
l e i n b t i c h e r j a . ^ A l e k s a n d r a  l i p a n a , K m i l a  
f i T a F a ^ R a d a  G o lo b a . '  D r a g a  I z l a k a r j a . 
l a d a  E l v i c a . S r e č k a  J e l o v n l k a , t o r n i -  
l a v a  P e r l i č a .  M ir k a  C r n j a v i Č a  i n  M l-
*no H o l c a .

X X X

ŽJA PREDSEDSTVA ZM TAM -  V p o n e d e l j e k ,  
d e c e m b r a , j e  b i l a  p r v a  r e d n a  s e j a  

>vo i z  v o l  j e n e  g a  p r e d s e d s t v a  z v e z e  m la 
čne n a š e g a  p o d j e t j a ,  n a  k a t e r i  s o  s e  
l a n i  n a j p r e j  s e z n a n i l i  s  s k l e p i  k o n -  
i r e n c e  i n  s m e r n ic a m i  z a  n a d a l j n j e  d e -  

m la d i n e  TAM, k i  j i h  j e  i z d e l a l a  k o -  
t s i j a  z a  s k l e p e .  Da b i  b i l o  d e l o  
U d i n e  v p o d j e t j u  v  p r i h o d n j e  S i n  b o 
je  p r o g r a m i r a n o  i n  k a k o v o s t n o ,  s o  i z -  
' o i i l i  i d e o l o š k o p o l i t i č n o  k o m i s i j o ,  
^ g a n i z a c i j s k o - k f d r o v s k o  k o m i s i j o ,  k o -  
' i s i j o  * a  s a m o u p r a v l j a n j e  i n  i n f o r m i -

r a n j e  t e r  k o m i s i j o  z a  š p o r t  i n  k u l t u r o .  
U s t a n o v i l i  s o  t u d i  k l u b  m l a d i h  s t r o k o v n j a 
k o v ,  k l u b  OZN i n  d r u ž i n o  p o č i t n i š k e  z v e z e .  
P o d r o b n e je  bomo p o r o č a l i  o t e j  s e j i  v  g l a 
s i l u  " S k o z i  TAM” v  s r e d o ,  3 0 .  d e c em b ra*

X X X

KONSTITUIRANJE OSREDNJEGA DELAVSKEGA SVETA 
ENOTNEGA PODJETJA TAM -  V t o r e k .  2 9 .  d e ~  
o e m b ra ,  bo  ob 12« u r i  v  s e j n i  s o b i  DS TAM 
p r v o  r e d n o  z a s e d a n j e  o s r e d n j e g a  d e l a v s k e g a  
s v e t a  e n o t n e g a  p o d j e t j a  TAM, n a  k a t e r e p  
bodo  č l a n i  n a j p r e j  i z v o l i l i  p r e d s e d n i k a  i n  
p o d p r e d s e d n i k a  t e g a  na.1 v i š j e  g a  s a m o u p ra v 
n e g a  o r g a n a  e n o t n e g a  p o d j e t j a ,  n a t o  p a  b o 
do  i m e n o v a l i  k o m i s i j o  z a  i z v e d b o  r a z p i s a  
z a  d e l o v n o  m e s t o  g e n e r a l n e g a  d i r e k t o r j a  
e n o t n e g a  p o d j e t j a  TAM i n  k o m i s i j o  z a  i z d e 
l a v o  s t a t u t a  e n o tn e  ga' p o d j e t j a .  R a z p r a v l j a 
l i  b o d o  t u d i  o k o n c e p t i h  d e l a  e n o t n e g a  pod -  
j e t j a .
D r u ž b e n o p o l i t i č n e  o r g a n i z a c i j e  i n  d e l a v s k i  
s v e t  TAM p r e d l a g a j o  z a  p r e d s e d n i k a  o s r e d 
n j e g a  d e l a v s k e g a  s v e t a  M ir k a  L e d i n e k a .v o d 
j o  v z d r ž e v a n j a  t o v a r n e .

X X X

PRESEŽEK OSEBNEGA DOHODKA ZA NOVEMBER -  
P r e s e ž e k  o s e b n e g a  d o h o d k a ,  k i  smo g a  d o -  
s e g l i  v novem bru  i n  b o  v  c e l o t i  i z p l a č a n  v  
p o n e d e l j e k ,  28 .  d e c e m b r a ,  z n a š a  z a  p r o i z 
v o d n e  d e lo v n e  e n o t e  p o p r e č n o  4 0 , 8 6  o d s t o t 
k o v ,  z a  r e ž i j s k e  d e lo v n e  e n o t e  p a  4 1 ,2 8  
o d s t o t k o v «
P o p r e č n i  o s e b n i  d o h o d k i  z a p o s l e n i h  v  TAM, 
d o s e ž e n i  v  n o v e m b ru ,  z n a š a j o  1 . 5 0 1 , 7 2  d i 
n a r j e v .

X X X

ZADNJA LETOŠNJA POŠILJKA KAMIONOV ČEZ 
OCEAN -  P r i h o d n . i l  t e d e n  bomo l e i > 8  z a d n j i č  
p o s l a l i  v  K o lu m b i jo  20 v o z i l  TAM-6500 K . V 
t e j  j u ž n o a m e r i š k i  d r ž a v i  imamo d o s l e j  Že 
v e č  k o t  300 n a š i h  k a m io n o v .

BRALCEM "VESTI IZ  TAM" ŽELIMO SREČNO IH 

USPEHOV POLHO NOVO LETO 1 9 7 1 t

INFORMATIVNA SLUŽBA

V o l i  u  TAM i/ ili ija  in f o r  m. ,ba TAM vsako d rugo  robo*o V je  novicc sporočajte  na tel. Št. 284. U rednik  Adi Zunet"



TEČAJ ZA KLEPARJE - Delovna enota 23-ka- 
rosernica - prireja trimesečni tečaj za 
priučene kleparje. V tečaj bo sprejetih 
20 moških kandidatov, ki imajo najmanj 
pet razredov osnovne šole. Prednost pri 
vpisu imajo družinski člani Taaovcev in 
njihovi ožji svojci. Tečaj se bo pričel 
predvidoma januarja prihodnje leto v uč
ni delavnici. Prijave sprejema KSS-odde- 
lek za delovna razmerja do 30. decembra.

X X X

OBISKALI SO  GRANIČARJE - V torek,22. de- 
oembra/ na praznik Jugoslovanske armade, 
je skupina mladink in mladincev našega 
podjetja obiskala vojake - graničarje na 
karavli v Cmureku, Ob tej priliki so če
stitali za prašnik in jim izročili skrom
na darila.

X X X

KONSTITUIRANJE AKCIJSKO-GRADBEHEGA ODBO
RA ZA GRADNJO" KOPALIŠČA PRI TAM  - Pred 
kraiklm je imel prvo' redno sejo akcij- 
sko-gradbeni odbor za gradnjo kopališča 
pri TAM, na kateri so izvolili za pred
sednika tega odbora Jožeta Planovška,za 
podpredsednika Vilija Frasa, za tajnika 
pa Franca Sinlča iz šolskega centra pri 
TAM. H a  seji so tudi razpravljali o do
sedanjem in bodočem delu odbora pri 
gradnji kopališča, kakor tudi o projek
tantski ustanovi, ki bo izdelala projekt 
novega kopališča. Po daljši razpravi sa 
je odbor odločil, da bo zaupal izdelavo 
celotnega projekta bodočega kopališča 
projektivnemu biroju iz Murske Sobote. 
H a  tej seji je odbor razpravljal tudi o 
predlogu finančne konstrukcije za grad
njo kopališča, ki ga je izdelal finanč
ni sektor. Po tem predlogu bi naj v prvi 
fazi zgradili kopališče s potrebnimi sa
nitarnimi prostori in garderobami, sa 
kar bi potrebovali okoli pet milijonov 
novih dinarjev. Polovico teh sredstev, 
to je 2,5 milijona, bo prispevala skup
ščina občine Maribor, 2,5 milijona di
narjev pa TAM iz pasivnih obresti na ži
ro računu v prihodnjih letih.

X X X

OBVESTILO BLAGAJNE VZAJEMNE POMOČI»Up
ravni odt>or ’ blagajne vzajemne pomoči 
sporoča svojim članom, da so za redna 
izplačila posojil v januarju, februarju 
in marcu določeni naslednji dnevit v ja
nuarju 8. in 22«, v februarju in marcu 
pa 5. in 19« Vloge sa posojila je treba 
oddati poverjenikom pravočasno, in sicer 
za posojila v januarju do 5. in 1 9.* za 
posojila v februarju ter marcu pa do 2. 
in 16.

HAGRADILI SMO 279 ŠOFERJEV - P r o p a g a n d 

n i  odsek je v času od 1. oktobra do 31* 
decembra lotos nagradil 40 šoferjev, ki 
so prevozili z našimi vozili 200 in ve2 
tisoč kilometrov brez generalnega po
pravila. Nagrajeni šoferji upravljaj0 
vozila TAM-4500, TAM-5000, TAM-5000 f
TAM-5000 HS, TAH-6500 BVL, A-3000 i* 
A S -3500. Za nagrade so prejeli roča* 
ure znamke nDarvil", diplome in značke« 
Letos je propagandni odsek nagradil 
skupaj 279 šoferjev iz vse države, ki 
so presegli tovarniško normo.

X X X

OBISK IZ MOVBOA SADA - H a  povabilo vod' 
stva podjetja in organov upravljanja j* 
v soboto, 19* decembra, obiskalo naš* 
podjetje 43 članov kolektiva obrati* 
enote remont-sorvis TAM Hovi Sad.Gost j* 
so si v spremstvu organov upravijanja* 
družbenopolitičnih organizacij in vod
stva podjetja ogledali nekatere proiz
vodne obrate in se pogovarjali o vpra" 
šanjih, ki zadevajo medsebojno tesnej
še sodelovanje. Tokrat nas je obiskal* 
šele druga skupina iz našega servisa * 
Hovem Sadu, v  prihodnjem letu bosta na^ 
reč prišli še dve enako veliki skupini«

X X X

POSEBNA NAGRADA ČLANOM STANOVANJSKE KOž 
MISIJE - H a  predlog vodstva sektorja 
skupnih služb je upravni odbor odobril 
posebno nagrado članom stanovanjske ko
misije za njihovo popoldansko delo * 
času delitve stanovanj in kreditov z* 
individualno gradnjo v letu 1970. Osno
va za višino nagrade so dejansko oprav
ljen? re v popoldanskem času.

X X X

CEPLJEKJE PROTI GRIPI ZA ZAMUDNIKE - 0* 
de le k sa" varstvo pri delu obvelša, d* 
bo cepljenje proti gripi za Člane ko- 
lektiva, ki so se dali letos cepiti 1* 
enkrat, v torek, 29. decembra, od 10« 
do 13. ure in od 18. do 20.30 ure * 
prostorih ambulante sa prvo pomoč v pr" 
vem sanitarnem prostoru.

X X X

VSELJIVA HOVA STANOVANJA V PLEČNIKOVI 
PLlČl $ - Podpredsednik stanovanjske 
misije Milan Herman je v Četrtek,17.de" 
cembra, podelil v sejni sobi delavskeg* 
sveta 34 članom kolektiva ključe novi*1 
stanovanj v Plečnikovi ulici 5. Ob zad" 
nji letošnji vselitvi prosilcev v novo" 
zgrajena stanovanja je zamenjalo s t a n ^  
vanja tudi 75 Članov kolektiva.
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